
 
Z á p i s n i c a 

zo XVI. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 25. 11. 2024 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

Slávnostné odhalenie busty významnej osobnosti Trenčianskeho 

kraja – kardinála Jána Chryzostoma Korca.                                 

(prízemie, vestibul Úradu TSK) 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        
a programu rokovania).   

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XV. 
zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

   Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 
Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január – jún 

2025.  

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

5. Správa o výsledku kontroly NKÚ SR, zameranej na projekty, 
realizované v rámci výzvy „Podpora zvyšovania kapacít 

materských škôl“ prostredníctvom IROP na Úrade TSK.  

    Predkladá: Ing. Marek Briestenský – riaditeľ Úradu TSK 

 

6. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.  
    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku - 
pozemku reg. "C" parc. č. 1435/12 k. ú. Trenčianske 

Mitice v prospech Milana Žáčika a manž. Anny Žáčikovej 

dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

b) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku - 
pozemku reg. "C" parc. č. 2212/3 k. ú. Trenčianske 

Bohuslavice v prospech Lukáša Poláčka z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. 

c) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu          
a predaja pozemku reg. "C" parc. č. 495/14 k. ú. Lubina          

v prospech Adriany Kubišovej z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 

d) Návrh na  schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku 
- pozemku CKN parc. č. 197/2 v k. ú. Dolné Bzince        

v prospech Aleny Kovačovicovej a Vlasty Kovačovicovej     

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

e) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú. 
Slavnica Obci Slavnica z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 



2 

 
f) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja číslo 853/2022 zo dňa 02.05.2022. 

g) Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK - 
pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Melčice a v k.ú. 

Zemianske Lieskové s Obcou Melčice – Lieskové. 

h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 221/1 k. ú. Istebník v prospech   

Ing. Maroša Černého a Mgr. Martiny Černej. 

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "E" parc. č. 597/1 k. ú. Dolná Breznica          

v prospech Mareka Drahutu a manž. Denisy Drahutovej. 

j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "E" parc. č. 597/1 k. ú. Dolná Breznica           

v prospech Františka Oravíka. 

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 298 v k. ú. Mníchova Lehota 

v prospech vlastníka pozemku p.č. 296/2 Mgr. Peter Kocnár  

rod. Kocnár a Soňa Kocnárová rod. Glodžiaková bytom 

       Mníchova Lehota č. 400, 913 21, Mníchova Lehota,  

       Slovenská republika. 

l) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 490/101 k. ú. Turá Lúka v prospech 

MAKIPA, s. r. o., Častkovce. 

m) Návrh na zrušenie uznesenia Z TSK č. 339/2019 a návrh    
na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "E" parc. č. 2682/1 k.ú. Kubrá v prospech Mesta 

Trenčín. 

n) Návrh na udelenie súhlasu s uzatvorením Zmluvy o budúcej 
zmluve o zriadení vecného bremena s DRAZIL s. r. o.. 

o) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku a súťažných podmienok obchodnej 

verejnej súťaže "Pozemok CKN p. č. 5560/15 v k. ú. 

Prievidza". 

p) Návrh na schválenie odňatia správy nehnuteľného majetku 
Trenčianskeho samosprávneho kraja zo správy Strednej 

odbornej školy, Lipová 8, Handlová. 

q) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčian-
skeho samosprávneho kraja do správy Spojenej školy,      

I. Krasku 491, Púchov. 

r) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  
stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké Uherce - 

Skýcov - 3. etapa" do správy správcu - Správy ciest TSK. 

s) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení 
majetku TSK v správe SC TSK (budova v k.ú. Malé 

Chlievany) Brnianska 3, 911 05 Trenčín z evidencie formou 

likvidácie.   

 

7. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja číslo 17/2024, ktorým sa mení           

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho samo-

správneho kraja číslo 1/2022 o poskytovaní sociálnych 

služieb v zariadeniach sociálnych služieb zriadených 

Trenčianskym samosprávnym krajom, určení sumy úhrady       
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za sociálne služby, spôsob ich určenia a platenia v znení 

Všeobecne záväzného nariadenia číslo 7/2023. 

    Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci 

 

8. Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb - LIPOVEC, Školská 806/3, 914 42 

Horné Srnie. 

    Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci 

 

9. Návrh na vyradenie školy s názvom Spojená škola, I. Krasku 
491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

sklárska, I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. 

Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov  

zo siete škôl a školských zariadení SR a zaradenie školy     

s názvom Stredná odborná škola priemyselných technológií,   

I. Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 

Púchov do siete škôl a školských zariadení SR. 

Predkladá: Ing. Martina Knappová-vedúca Odboru školstva a kult. 

 

10. a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky     
   2025–2027. 

       Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

    b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu  

       Trenčianskeho samosprávneho kraja na rok 2025 – 2027.  

       Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

11. Návrh na zmenu uznesenia č. 183/2023 zo zasadnutia Zastupi-
teľstva TSK konaného dňa 27.11.2023. 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja 

 

12. Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 
projektov v rámci európskych štrukturálnych fondov. 

 Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja  

a) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 
projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

"Modernizácia odborného vzdelávania na hornej Nitre – SOŠ 

Prievidza". 

b) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 
projektu v rámci Fondu malých projektov Programu INTERREG 

VI-A Slovensko - Česko s názvom "Potulky panstvom 

Ilešháziovcov" (Trenčianske múzeum v Trenčíne). 

c) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 
projektu v rámci Programu INTERREG VI-A Slovensko - Česko 

s názvom "Digitálna banka SK - CZ pokusov" (SOŠ Nováky). 

 

13. Návrh na schválenie uzavretia Dodatku č. 1 k Zmluve o spolu-
práci pri zabezpečení dopravy cestujúcich na území mesta 

Trenčín autobusovými spojmi prímestskej autobusovej dopravy. 

   Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

14. Návrh na schválenie vstupu Trenčianskeho samosprávneho kraja 
do obchodnej spoločnosti Integrovaná doprava Žilinského 

kraja s. r. o.. 

    Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 
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15. Návrh na menovanie riaditeľa kultúrneho zariadenia v zriaďo-

vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Martina Knappová-vedúca Odboru školstva a kult. 

 

16. Vyhodnotenie "Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania    
v Trenčianskom samosprávnom kraji na roky 2021 -2025"       

za školský rok 2023/2024. 

    Predkladá: Ing. Martina Knappová-vedúca Odboru školstva a kult. 

 

17. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK  
na I. polrok 2025.  

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

18. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samosprávneho kraja          
za rok 2024. 

    Predkladá: PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná – predsedníčka 

                            Komisie pre udeľovanie Ceny TSK  
 

19. Diskusia – Rôzne.  
20. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
21. Záver.  
 

 

 

     „Urážky píšte do piesku, dobrodenia do mramoru.“ znie citát     

pod bustou kardinála Jána Chryzostoma Korca, ktorá bola 

slávnostne odhalená pred začiatkom zasadnutia  XVI. župného 

zastupiteľstva. 

Tento rok si Trenčianska župa pripomína 100. výročie narodenia 

J. Ch. Korca (1924-2015), ktorého rodisko sú Bošany v okrese 

Partizánske. „Celú túto stenu venujeme osobnostiam slovenského 

národa, rodákom z Trenčianskeho kraja, ktorí niečo pre tento 

národ dokázali,“ povedal trenčiansky župan Jaroslav Baška, ktorý 

vyzdvihol kardinálov životný príbeh vrátane dlhoročného 

uväznenia počas bývalého režimu. „Nech táto busta pripomína 

odvahu a nádej, ktorú kardinál Korec počas života dával a to, 

čomu veril,“ dodal. 

   „Bola to veľká osobnosť nielen slovenskej cirkvi v ostatných 

desaťročiach, ale bola to významná osobnosť celosvetovej cirkvi, 

ako člen kardinálskeho zboru,“ povedal o Korcovi nitriansky 

pomocný biskup Mons. Peter Beňo. „Aj pre mňa to bol muž 

intelektu, pravdy a spravodlivosti,“ dodal Beňo so želaním, aby 

spoločnosť mala podobné morálne autority ako bol kardinál Korec. 

   Autorom busty je akademický sochár Igor Mosný. „Vytvoril som 

model v hline, následne bol zhotovený sadrový odliatok, z neho 

vznikli následne silikónové formy, potom voskový model a napokon 

odliatok do bronzu,“ vysvetlil.  

Kardinál sa tak zaradil k štyrom osobnostiam z Trenčianskeho 

kraja, ktorých busty sú vystavené vo vestibule úradu:  

Milan Rastislav Štefánik, rodák z Brezovej pod Bradlom (okres 

Myjava), Jozef Miloslav Hurban narodený v Beckove (okres Nové 

Mesto nad Váhom) a osobnosti z jedného rodného domu v Uhrovci 

(okres Bánovce nad Bebravou) Ľudovít Štúr a Alexander Dubček. 
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R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice         

                        a programu rokovania). 

     Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pekný deň Vám prajem všetkým. Dobrý deň, dovoľte mi privítať Vás 

na dnešnom zasadnutí Zastupiteľstva TSK. Prepáčte, že začíname 

trocha neskôr, ale o 13.00 h sme slávnostne odhalili bustu 

kardinálovi Korecovi, aj za účasti pomocného biskupa Beňa       

z Nitrianskej diecézy, a som veľmi rád teda, že sme to mohli 

urobiť pred Vami, zástupcami obyvateľov Trenčianskeho kraja, 

pretože takáto osobnosť si to naozaj zaslúži. Bol rodákom z obce 

Bošany okres Partizánske a urobili sme to pri príležitosti    

100-ho výročia narodenia kardinála Korca.  

Takže vážené panie poslankyne, páni poslanci, dovoľte mi teraz 

oficiálne otvoriť v poradí XVI. zasadnutie Zastupiteľstva TSK,   

a dovoľte mi v krátkosti informovať Vás o tom, že TSK je 

najtransparentnejším krajom, a v rámci zvyšovania trans-

parentnosti a otvorenosti aj dnešné rokovanie zastupiteľstva je 

vysielané online, môžu ho teda občania a verejnosť sledovať      

naživo na webovom sídle TSK aj na portáli youtube.com. Záznamy    

z rokovaní aj z tohto zastupiteľstva sú zverejnené na webovej 

stránke TSK, v sekcii Úradná tabuľa - Zasadnutia zastupiteľstva,    

a o prerokovaných bodoch dnešného zastupiteľstva budeme ako vždy  

informovať médiá na tlačovom brífingu, po ukončení dnešného 

rokovania.  

Chcem privítať aj prítomných tlmočníkov, aj dnešné rokovanie 

bude už tradične s tlmočením do posunkovej reči, čím teda chceme 

sprístupniť priebeh nášho rokovania aj pre občanov so zdravotným 

postihnutím.  

Chcem privítať aj zástupcu spoločnosti, ktorá zabezpečuje online 

prenos nášho dnešného rokovania.  

Chcem aj osobne privítať pána poslanca Bielika, ktorý po dlhšom 

čase a zvládnutí vážnych zdravotných problémov je tu opäť medzi 

nami, Janko vitaj a želáme ti všetci veľmi veľa zdravia.  

     A tiež vám chcem oznámiť, že zápisnica z predošlého XV. 

zasadnutia zastupiteľstva zo dňa 23. septembra bola overená     

a následne zverejnená na webovej stránke TSK.  

     Na dnešnom zasadnutí je zo 44 poslancov prítomných 40 

poslancov podľa prezenčky, čím je zasadanie uznášania schopné   

a môžeme pristúpiť k rokovaniu.  

Svoju neúčasť ospravedlnili 4 poslanci: pani poslankyňa Novotná, 

pán poslanec Halabrín, pán poslanec Hort a pán poslanec Mora. 

Čo sa týka rokovania programu zastupiteľstva, tak všetci 

poslanci, ale aj verejnosť boli vopred informovaní písomne, 

elektronicky odoslanou pozvánkou, ktorá bola zverejnená        

na úradnej tabuli, aj prostredníctvom internetovej stránky TSK, 

a pre poslancov to bolo zverejnené v intranetovej knižnici TSK    

v dostatočnom časovom predstihu, a tieto materiály sú zverejnené 

aj na webovej stránke TSK. Pri hlasovaní budeme vychádzať       

z návrhov uznesení, uvedených na každom materiáli. V prípade, že 

budú nejaké zmeny, alebo návrhy doplňujúce, ktoré vyplynú       
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z rozpravy, alebo z diskusie v jednotlivých bodoch, tak o nich 

budeme tiež hlasovať. Materiály boli prerokované na novembrových 

zasadnutiach komisií, niektoré boli per rollam, niektoré boli 

osobne za účasti poslancov. Písaním zápisnice z dnešného 

zasadnutia poverujem Mgr. Annu Hájkovú, a pre prípad 

nefunkčnosti hlasovacieho zaradenia za skrutátorov určujem: 

Mgr. Kukučkovú a Mgr. Ďuráčiovú.  

 

     Za overovateľov zápisnice z dnešného XVI. zasadnutia 

Zastupiteľstva TSK navrhujem týchto poslancov:  

                   JUDr. Katarína HENEKOVÁ, M.B.A., 

a druhý overovateľ Mgr. Dominika VÁŽNA.  
 

Pani primátorka Púchova, všetko najlepšie k dnešným meninám, 

Katarína je silné meno, takže to je dobré, pani primátorka aj 

osláviš.  

Zároveň vás chcem požiadať, panie poslankyne, páni poslanci, aby 

ste sa zaprezentovali pred prvým hlasovaním. Nech sa páči, 

prezentujme sa.  

Poslanec Bublavý tu asi nie je, si odskočil. Takže je nás 38, 

pri prvej prezentácii. Konštatujem, že sme uznášania schopní      

a teraz budeme hlasovať o návrhu overovateľov zápisnice         

z dnešného zasadnutia, tak ako som ich navrhol - pani poslankyňu 

Henekovú a pani poslankyňu Vážnu. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 37 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Návrh na overovateľov zápisnice z dnešného rokovania sme 

schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 369 A/2024 

         (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ešte teda než dáme možnosť vystúpiť Akadémii Jožka Opatovského, 

tak si ešte schváľme návrh programu. Navrhujem v navrhovanom 

programe tieto zmeny:  

v bode 18. Návrh na udelenie Ceny TSK mala predkladať tento 

materiál predsedníčka tejto Komisie pre udeľovanie Ceny TSK,     

a v zastúpení tento materiál, keďže pani poslankyňa je 

v zahraničí, chcem navrhnúť pani Mgr. Kukučkovú, ktorá je aj 

tajomníčkou tejto komisie. A ešte sme sa dohodli s poslancami, 

že predradíme pred bod 5., čiže za bod 4. nový bod 5., ktorým 

bude Všeobecne záväzne nariadenie číslo 17/2024, ktoré predkladá 

paní Nekorancová. To je - bod číslo 7. bude bodom číslo 5.,      

a hneď za týmto bodom by sme dali rozpočet, ktorý je navrhnutý 

ako bod číslo 10., čiže 10. a) a 10. b) aj so stanoviskom 

hlavného kontrolóra. Tento bod by sme prebrali po všeobecne 

záväznom nariadení a bol by to nový bod 6..  

Má ešte niekto iné návrhy k zmene, doplnení programu dnešného 

rokovania zastupiteľstva? Ak nikto, tak budeme hlasovať najskôr 

o tých troch zmenách, ktoré som avizoval. Teda bod číslo 5. nový 

bude bod číslo 7., VZN-ko, ktoré predkladá pani Nekorancová, VZN 

číslo 17/2024. A ďalším bodom hneď za tým bude rozpočet aj      
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so stanoviskom hlavného kontrolóra. Čiže to bude bod číslo 6., 

ostatné body sa patrične prečíslujú. Čiže budeme hlasovať 

najskôr o týchto zmenách aj s tým, že materiál na udelenie Ceny 

TSK za rok 2024 prednesie Mgr. Kukučková, namiesto pani 

poslankyne Novotnej. Čiže budeme hlasovať o týchto troch 

zmenách. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 39 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0. 

Zmeny k programu dnešného rokovania zastupiteľstva sme 

schválili, a teraz budeme ešte hlasovať o návrhu programu ako 

celku, aj so zmenami, ktoré boli schválené. Nech sa páči, panie 

poslankyne, páni poslanci, hlasujeme.  

 

ZA: 39 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0. 

Konštatujem, že program aj s navrhnutými zmenami sme schválili, 

ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 369 B/2024 

        (obsah uznesenia viď príloha 

                               tejto zápisnice). 

 

A dovoľte mi, panie poslankyne, páni poslanci, ak by sme v rámci 

otvorenia zasadnutia mohli ešte dať možnosť vystúpiť 

Harmonikovej akadémii zo Soblahova, Harmonikovej akadémii pána 

Jozefa Opatovského, ktorý je zakladateľom tejto harmonikovej 

akadémie. Takže Jožko vitajte medzi nami opäť. Táto      

Harmoniková akadémia funguje od roku 2013, čiže už jedenásty 

rok, a je jedinou svojho druhu v Trenčianskom samosprávnom 

kraji. A za tých 10 rokov vychovala viac než stovku mladých 

heligonkárov. A jedny z nich sa nám aj dnes predstavia, 

a myslím, že potom aj Jožko Opatovský bude chcieť ešte niečo    

na záver povedať, pár viet. Takže nech sa páči, my sa tešíme, 

a pekne nám zahrajte. Ďakujem veľmi pekne.  

 

(... hudobné vystúpenie...) 

 

Jozef Opatovský 

Vážený pán predseda, poslankyne, poslanci, dovoľte mi, aby som 

sa všetkým poďakoval za pozvanie, za prijatie, a hlavne        

za priazeň Trenčianskeho samosprávneho kraja (TSK), a myslím to 

úplne vážne. Viac ako 10 rokov fungujeme a práve TSK bol ten, 

ktorý podporil tú moju výučbu, tie moje výmysly, a vlastne 

podporil hlavne knihu, ktorá vznikla, na výučbu tohto nástroja, 

a tam bol celý ten začiatok našej harmonikovej akadémie. Ako 

vidíte, že fakt to myslím úprimne, ja sa chcem úprimne 

poďakovať, lebo za ten čas sa nám podarilo veľa dobrého, 

a vidíte, že tie decká nesedia len tam, kde každý myslí, ale oni 

sedia pri tých harmonikách a robia radosť tomu nášmu folklóru  

nielen na Slovensku. A keď som povedal, že nielen na Slovensku, 

tak mám na mysli tohtoročné naše také putovanie v Taliansku 

a Francúzsku, ktoré ste podporili, a aj vďaka vám sa nám 

podarilo ísť na svetový folklórny festival, kde v rôznych 

etapách sa stretáva 70 štátov sveta. A v tej našej etape, v tej 

našej skupine boli súbory veľmi silné, boli to Nemci, bolo to 
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Nemecko, Turecko, Ukrajina, bolo to Srbsko, Maďarsko, Bulharsko, 

no a samozrejme my sme boli zo Slovenska, a môžeme sa tak 

pochváliť, že z tých 12 cien, ktoré tam odovzdávali, sme 2 

priniesli na Slovensko. Ďakujeme veľmi pekne.  

No a keď hovorím o tých našich deťoch, tak teraz celkom sme tak 

čerstvo, že sme nielen dostali na margo toho všetkého možnosti 

kdekade vystupovať, či to boli rôzne tie veľké a zvučné 

televízie, ale práve teraz v sobotu nás oslovila Slovenská 

televízia, tak sme mali tú možnosť a veľkú takú česť, že sme 

mohli vystúpiť v programe Len tak s Adelou, takže sme celkom tak 

čerstvo nabudení, že v tom vianočnom programe sa bude hovoriť aj 

o Trenčianskom samosprávnom kraji, aj o vás, čo ste nás všetci 

podporili. Ďakujeme veľmi pekne.    

 

(... hudobné vystúpenie...) 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne Harmonikovej akadémii Jožka Opatovského    

zo Soblahova, ako vždy ste boli vynikajúci, a my vám želáme 

všetko najlepšie, neviem, či máte čo ešte zlepšovať, ale ste 

fakt úžasní a dobrí, a podpredseda Jožko Trstenský navrhol, že 

by ste mohli zahrať vždy po každom bode, ktorý schválime tu, ale 

ja pán podpredseda navrhujem skôr vypočuť si nejaký taký váš 

koncert, ktorý budete mať, pretože to zastupiteľstvo by asi 

veľmi dlho trvalo. To neznamená, že my sa nevieme zabávať, akože 

vieme sa zabávať, a tak pôjdeme aj trošku pracovať. Ešte raz 

veľmi pekne ďakujeme a držíme palce. 

Tak, bodaj by boli zastupiteľstvá len o tomto, ale sme realisti 

a musíme aj popracovať. Takže ďakujem ešte raz veľmi pekne. 

 

Vážené panie poslankyne, páni poslanci, prešli by sme k tým 

povinným bodom, ktoré máme vždy, na každom zastupiteľstve.  

Bod číslo 2. schváleného programu je Správa z kontroly plnenia 

uznesení, prijatých na XV. zasadnutí TSK. Tento bod predkladá 

pán hlavný kontrolór, nech sa páči máte slovo.  

 

 

 2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XV.  

    zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór) 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, vážené pani poslankyne, 

páni poslanci, kolegyne, kolegovia, novinárska obec, chlapci 

prekladatelia, alebo teda do posunkovej reči. Dovoľte, aby som 

uviedol bod číslo 2. programu zastupiteľstva, a to sa týka 

plnenia uznesení prijatých na XV. zasadnutí zastupiteľstva, kde 

bolo spolu prijatých 26 uznesení, z toho boli 4 uznesenia brané 

na vedomie, 20 uznesení bolo prijatých formou schválenia, kde sa 

hlavne schvaľoval odpis nevymožiteľnej pohľadávky, riešenie 

prebytočného majetku, zmena rozpočtu číslo 2. a realizácia 

spolufinancovania zo štrukturálnych investičných fondov, atď.. 
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Ďalej je v plnení uznesenie s ukladacou povinnosťou, a to je 

uznesenie číslo 913 z roku 2022, kde zastupiteľstvo schválilo 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK na roky 

2022-2030 a Akčný plán, uložilo zabezpečiť monitorovanie        

a predkladať zastupiteľstvu správu. V bode A) zabezpečiť 

monitorovanie bolo splnené, a plnenie druhého bodu, ten termín 

nenastal, ten bude vyhodnotený na ďalšie zastupiteľstvo, ďakujem 

pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pánovi hlavnému kontrolórovi za uvedenie bodu číslo 2.   

a otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a pani poslankyne, páni poslanci, budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia v bode číslo 2.. Nech sa páči 

hlasujeme. 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 2. Správa z kontroly plnenia uznesení sme 

schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 370/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                  tejto zápisnice). 

 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 3. Slovo pre verejnosť, kde v zmysle 

Rokovacieho poriadku vám chcem oznámiť, že nikto sa v stanovenej 

lehote 72 hodín pred rokovaním zastupiteľstva neozval a nepri-

hlásil a nepodal písomnú žiadosť o vystúpenie na dnešnom 

zasadnutí.  

 

 

 4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra  

    Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január – jún  

    2025.  

    Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 4. a to je opätovne bod, ktorý predkladá 

pán hlavný kontrolór, teraz je to Návrh Plánu kontrolnej 

činnosti Útvaru hlavného kontrolóra TSK na obdobie január - jún 

2025. Nech sa páči, pán hlavný kontrolór máte slovo. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór) 

Áno, ďakujem pekne za slovo, takže budem pokračovať bodom číslo 

4.. Vecná a osobná pôsobnosť kontrolnej činnosti je stanovená 

zákonom o samospráve vyšších územných celkov a tak isto je 

určené vykonávať kontrolnú činnosť v zmysle schváleného plánu    

v zastupiteľstve na polročné obdobie, tak ako aj v minulosti, aj 

teraz predkladám návrh na schválenie Plánu kontrolnej činnosti 

na I. polrok roku 2025, kde v podstate sme vychádzali pri pláno-

vaní kontrolnej činnosti z poznatkov, ktoré máme z minulosti, aj 
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z periodicity vykonávania kontrol hospodárenia a nakladania       

s finančnými prostriedkami a majetkom samosprávneho kraja.      

A teda vykonávanie tematických kontrol, zameraných na konkrétne 

témy, ktoré sú uvedené v návrhu materiálu, a to sú - kontrola 

vybavovania petícií a sťažností, kontrola plnenia uznesení, 

kontrola použitia rozpočtových prostriedkov v súvislosti        

s vypracovaním stanoviska k záverečnému účtu. Ďalej tu je oblasť 

kontroly organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti, kde teda budú 

vykonané kontroly. Celkovo bude vykonaných 5 tematických, 12 

kontrol hospodárenia, 12 kontrol plnenia opatrení. Ďakujem 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne za uvedenie materiálu, pán hlavný kontrolór. 

Otváram diskusiu k bodu číslo 4., a to je Návrh Plánu kontrolnej 

činnosti, na obdobie I. polroku 2025.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o uznesení pod bodom číslo 4. k Návrhu Plánu kontrolnej 

činnosti ÚHK TSK na obdobie január-jún 2025. Nech sa páči, panie 

poslankyne, páni poslanci, hlasujme. 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3. 

Uznesenie k bodu číslo 4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti ÚHK  

na prvý polrok 2025 sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. Chcem 

poďakovať aj pánovi hlavnému kontrolórovi za uvedenie týchto 

bodov.  
 

        U z n e s e n i e  číslo 371/2024 

          (obsah uznesenia viď príloha 

                                 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme teraz k novému bodu číslo 5. podľa schváleného 

programu, a to je  

 

 

5. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia 

Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 17/2024, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho 

samosprávneho kraja číslo 1/2022 o poskytovaní sociálnych 

služieb v zariadeniach sociálnych služieb zriadených 

Trenčianskym samosprávnym krajom, určení sumy úhrady        

za sociálne služby, spôsob ich určenia a platenia v znení 

Všeobecne záväzného nariadenia číslo 7/2023.  

    Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Keďže je to všeobecne záväzné nariadenie, je potrebná 3/5  

väčšina hlasov všetkých poslancov na jeho schválenie. Teda 27 

poslancov musí byť ZA. Nech sa páči, pani Nekorancová, uviesť 

tento bod. 

PhDr. Elena Nekorancová 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, vážené poslankyne, 
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poslanci, kolegyne, kolegovia. Všeobecne záväzné nariadenie 

17/2024 sa vydáva z dvoch dôvodov. Ide o zmenu výšku úhrady     

za poskytované sociálne služby v nadväznosti na rast cien, 

potravín, tovarov, služieb, energií, ale aj miezd zamestnancov, 

a doplnenia nového druhu sociálnej služby - Rehabilitačné 

stredisko, ktoré vznikne v rámci projektu Deinštitucionalizácie 

Domova sociálnych služieb Adamovské Kochanovce v Trenčíne,      

s kapacitou 30 miest, formou ambulantnej sociálnej služby. Bude 

poskytovaná sociálna služba v zmysle paragrafu 37 zákona        

o sociálnych službách. A keďže tento druh sociálnej služby 

doposiaľ nebol poskytovaný, pri stanovení výšky úhrady sa 

vychádza z predpokladaných ekonomicky oprávnených nákladov      

(EON) na rok 2025. Vyšší územný celok (VÚC) ako zriaďovateľ 

poskytovateľov sociálnych služieb v rámci svojej kompetencie    

v zmysle zákona o sociálnych službách určuje sumu úhrady, ale aj 

spôsob jej určenia a jej platenia vo všeobecne záväznom 

nariadení. TSK teda určuje výšku úhrady percentom z EON         

za posledný účtovne uzatvorený rok. Pre navrhované VZN číslo 

17/2024 je posledným účtovne uzatvoreným rokom rok 2023.       

Pri výške úhrady sme zohľadňovali nielen valorizáciu v roku 

2024, teda valorizáciu dôchodkov, ale aj priemerné príjmy 

samotných prijímateľov sociálnej služby, ktorým sa aktuálne 

poskytuje sociálna služba tak, aby sa zamedzilo rastu 

pohľadávok, ktorých teda výška k 31. decembru 2023 predstavovala 

sumu takmer 2,5 milióna eur, v priemere 1.200,- eur na jedného 

klienta. Pri stanovení výšky úhrady sme zohľadňovali aj 

skutočnosť povinného zostatku percenta sumy životného minima,   

po zaplatení úhrady za sociálnu službu, ktorého výšku nám určuje 

teda zákon o sociálnych službách, a je to 25% sumy životného 

minima. V dôvodovej správe teda boli uvedené aj výšky 

priemerných dôchodkov a podľa aktuálne platného VZN, článku 17, 

môže TSK zmeniť výšku úhrady za jednotlivé druhy sociálnych 

služieb, ak dôjde k navýšeniu EON v kalendárnom roku, a ich 

rozdiel oproti roku, ktorý je braný ako posledný účtovne 

uzatvorený rok, predstavuje sumu minimálne 70,- eur. Takže tento 

medziročný rast EON v porovnaní rokom 2021, v roku 2023 bol až 

125,- eur. Prehľad vývoja týchto EON bol tiež v predloženej 

dôvodovej správe a taktiež aj údaje zo štatistického úradu, 

ktoré hovorili o medziročných nárastoch cien. Čo je dôležité 

povedať, že jedným z ďalších a teda veľmi dôležitých dôvodov 

zvýšenia úhrad je zachovanie dostupnosti kvalitných sociálnych 

služieb. Tieto sociálne služby nedokážeme poskytovať bez toho, 

že by sme mali personál. Aktuálne nám chýba takmer 60 

zamestnancov, z toho 50 odborných. Medzi odborných zamestnancov 

patria hlavne teda opatrovateľky, sestry, sociálni pracovníci, 

ale už nám začína chýbať aj obslužný personál, čo sa týka 

kuchárov, alebo teda aj všeobecne na zabezpečenie prevádzky. 

Nehovoriac o tom, že potrebujeme aj ekonómky. Takže najčastejšie 

dôvody na odchody zamestnancov zo zariadení sociálnych služieb 

je nízke finančné ohodnotenie, náročnosť práce s osobami. Viete 

že máme špecializované zariadenia a domovy sociálnych služieb, 

kde sa poskytujú sociálne služby fyzickým osobám. najmä teda     

s duševným, mentálnym, ale aj telesným postihnutím a veľmi často 

nám odchádzajú zamestnanci do zariadení, kde sú zriaďovateľmi 
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mestá, obce, alebo teda neverejní poskytovatelia, a hlavne idú    

do zariadení pre seniorov, kde je tá práca trošku jednoduchšia, 

aj keď fyzicky namáhavá, ale starať sa o duševne chorých ľudí je 

veľmi náročné. Takže vzhľadom k opisovaným skutočnostiam TSK 

prehodnotil, pristúpil k úprave výšky úhrady za poskytované 

sociálne služby a predkladá Zastupiteľstvu TSK na schválenie,    

s účinnosťou od 1. januára 2025 toto Všeobecne záväzné 

nariadenie 17/2024, ktorým sa vlastne mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie 1/2002 v znení VZN 7/2023. Ďakujem veľmi 

pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto všeobecne záväzného 

nariadenia. Spomínala vám teda pani Nekorancová aj dôvody 

navýšenia tých jednotlivých platieb. Nie sme úplne, keď to 

porovnávame s inými krajmi, nie sme najdrahší. Žilinský kraj má 

asi ešte drahšie tie služby. Na druhej strane ponechávame      

zo zákona to životné minimum asi (áno, tých 25% sumy životného 

minima) 25%, ktoré majú ostať a proste potrebujeme si pomôcť aj 

s týmito zvýšenými platbami zo strany klientov, pretože naozaj 

ten rozpočet na sociálne služby nie je dobrý, aj keď teda       

v rozpočte na budúci rok zvyšujeme aj platy týmto zamestnancom    

a 60 ľudí aj tak nám stále chýba, a nevieme využiť tie kapacity 

tých našich zariadení sociálnych služieb naplno. Máme 

poradovník, v ktorom je koľko? (do 300 ľudí) do 300 ľudí. Takže 

aj týmto chceme si trošku pomôcť v rozpočte, aby sme teda to 

neťahali len my možno na úkor iných vecí, a aby si aj klienti 

dokázali prispieť. 60 ľudí je naozaj veľké číslo na tých 24 

zariadení sociálnych služieb, ktoré máme v zriaďovateľskej 

spôsobnosti. Čiže otváram diskusiu k tomuto bodu. Janko Bielik 

nech sa páči, s faktickou to bolo na mňa, alebo normálne        

do diskusie?  

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 

Nie, nie je to len k štylistike, aj to neviem, či sa to dá 

opraviť, lebo sa to viaže zrejme k všeobecnému VZN 7/2023. Ale 

asi tá štylistika, asi by sa mal k tomu vyjadriť možno teda 

kvalifikovanejší, ale mne osobne tam tak skôr zvučí, že tam kde 

je „o poskytovaní sociálnych služieb v zariadeniach sociálnych 

služieb zriadených TSK“, potom by tam teoreticky mohlo byť      

„o určení sumy úhrady za sociálne služby“, a čo asi by tam malo 

byť „o spôsobe“, nie spôsob ale „o spôsobe“. Ale myslím si, že 

sa to týka, že je to zakotvené k tomu, k tej sedmičke 2023, a to 

sa asi už nedá spätne opraviť.  

PhDr. Elena Nekorancová 

Je to zakotvené v jednotke už k jednotke, a je to v zmysle 

presne odpísané zo zákona takže...  

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 

Tak ako tretie čítanie nevyšlo v národnej rade v takom prípade.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Máš pravdu, veľa ich nevychádza. Dobre ďakujeme, jazykovedci to 

potom môžu opraviť. Ale nič to nemení na tom, čo sledujeme 

vlastne týmto všeobecne záväzným nariadením 17/2024, že chceme 

upraviť teda tie platby voči klientom a ich čiastočne teda 

zdvihnúť. Ešte niekto prosím vás do tohto bodu číslo 5. k VZN? 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 
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hlasovať o návrhu všeobecne záväzného nariadenia v bode číslo 

5., ktorý predložila pani doktorka Nekorancová. Nech sa páči, je 

to VZN TSK číslo 17/2024. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0,  ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0. 

Uznesenie k VZN TSK číslo 17/2024 sme schválili. Ďakujem veľmi 

pekne. 
 

        U z n e s e n i e  číslo 372/2024 

          (obsah uznesenia viď príloha 

                                 tejto zápisnice). 

 

 

6.  

a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky     

   2025–2027. 

       Predkladala: Ing. Renáta Ozimová-vedúca Odboru finančného 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 6., a to je nový bod, ktorý bol presunutý  

z bodu číslo 10.. Bod 6. a) je Návrh Rozpočtu TSK na roky 2025 - 

2027. Predkladá Renáta Ozimová, vedúca Odboru finančného. A bod 

číslo 6. b) je Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu 

Rozpočtu TSK na roky 2025-2027. Toto stanovisko predkladá Pavol 

Zigo, hlavný kontrolór TSK. Chcem vás požiadať, aby teda návrh 

rozpočtu predložila Renáta Ozimová, potom aby vystúpil pán 

hlavný kontrolór so stanoviskom, a potom by sme otvorili 

diskusiu k návrhu Rozpočtu TSK na roky 2025-2027. Nech sa páči, 

najskôr teda Renátka a potom pán hlavný kontrolór. A potom 

otvoríme diskusiu. 

Ing. Renáta Ozimová 

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážené panie poslankyne, 

vážení páni poslanci, milí hostia, kolegovia. Dovoľte, aby som 

vám predložila návrh Rozpočtu TSK na roky 2025-2027. 

Zostavovanie návrhu Rozpočtu na roky 2025-2027, prebiehalo      

v podmienkach zložitej ekonomickej situácie v krajine, ktorá 

vyústila do potreby zavedenia plánovanej konsolidácie verejných 

financií. Predkladaný rozpočet má za cieľ zabezpečiť výkon      

samosprávnych kompetencií, stanovených zákonom o samospráve 

vyšších územných celkov, a naďalej pokračovať v konsolidácii 

verejných financií, v zmysle pravidiel rozpočtovej zodpoved-

nosti. V súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej 

správy a územnej samosprávy je rozpočet zostavený ako trojročný. 

Rozpočet na rok 2025 je záväzný, rozpočty príjmov a výdavkov    

na roky 2026-2027 nie sú záväzné, pričom však všetky vyjadrujú 

zámery rozvoja územia a potrieb obyvateľstva. Návrh rozpočtu      

na rok 2025-2027 je zostavený ako vyrovnaný, bežný rozpočet roku 

2025 tvorí prebytok v objeme 16.952.000,- eur, a vykrýva schodok 

kapitálového rozpočtu v objeme 14.859.000,- eur, a schodok 

finančných operácií v objeme 2.093.000,- eur. Bežné príjmy, sú 

rozpočtované v objeme takmer 210.268.000,- eur. Rozhodujúcim 

zdrojom na financovanie potrieb regiónu je daň z príjmov 

fyzických osôb, ktorú rozpočtujeme v objeme 125.676.000,- eur. 
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Pri jej plánovaní sme vychádzali zo septembrovej prognózy 

poradného orgánu Ministerstva financií SR, Výboru pre daňové 

prognózy, ktorá bola začiatkom októbra 2024 aktualizovaná. 

Nedaňové príjmy rozpočtujeme v objeme približne 16.598.000,- 

eur, a granty a transfery rozpočtujeme v objeme približne 

67.993.000,- eur. Kapitálové príjmy sú rozpočtované v celkovom 

objeme takmer 52.338.000,- eur, z toho nedaňové príjmy z predaja 

prebytočného nehnuteľného majetku rozpočtujeme v objeme 

900.000,- eur, a kapitálové granty a transfery v objeme takmer 

51.488.000,- eur. Bežné výdavky, ktoré pokrývajú financovanie 

základných samosprávnych funkcií TSK a preneseného výkonu 

štátnej správy na úseku vzdelávania, sú rozpočtované v celkovom 

objeme takmer 193.316.000,- eur, čo v porovnaní s predchádza-

júcim rokom predstavuje nárast len 1.473.000,- eur. Zvýšený 

objem rozpočtovaných bežných výdavkov zohľadňuje povinnosť TSK 

vyplatiť zamestnancom jednorazovú odmenu vo výške 800,- eur      

v súlade s Kolektívnou zmluvou vyššieho stupňa, zvýšenie 

rozpočtu bežných výdavkov určených na financovanie v prímestskej 

autobusovej doprave z dôvodu nárastu cien pohonných hmôt, nárast 

výdavkov na priame mzdy a odvody, ako aj medziročný nárast cien 

za poskytované služby, ako sú opravy, prenájmy, poistenie 

vozidiel a podobne. Nárast bežných výdavkov v rámci originálnych 

kompetencií na úseku kultúrnych služieb pokrýva okrem vyplatenia 

jednorazovej odmeny aj výdavky súvisiace s procesom sťahovania 

troch kultúrnych zariadení, a to Trenčianskeho múzea, Galérie 

Bazovského a Verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne       

do náhradných priestorov, a to z dôvodu rekonštrukčných prác, 

realizovaných v rámci implementácie projektu Európske hlavné 

mesto kultúry 2026. Nárast výdavkov určených na financovanie 

originálnych kompetencií na úseku sociálneho zabezpečenia je 

takmer o 3,6 milióna eur. Ako už aj kolegyňa spomínala, máme 

nedostatok zamestnancov v sociálnych službách, takže tam 

vystupuje do popredia naliehavosť úpravy miezd zamestnancov      

v nadväznosti na túto kritickú situáciu počtu zamestnancov,     

za účelom stabilizovať dostupnosť poskytovania kvalitných 

sociálnych služieb a samozrejme sú tam aj vyčlenené finančné 

prostriedky na už spomínanú jednorazovú odmenu pre zamestnancov. 

Rozpočtovaný objem bežných výdavkov súčasne zohľadňuje aj medzi- 

ročný nárast výdavkov sociálnych zariadení krytých z vlastných 

zdrojov sociálnych zariadení za poskytnutú ošetrovateľskú 

činnosť. Tam je ten medziročný nárast na úrovni 1.077.000,- eur. 

Najviac finančných prostriedkov v rámci bežných výdavkov, a to 

takmer 75.166.000,- eur smeruje do oblasti Vzdelávania, 

nasleduje úsek Dopravy v objeme takmer 47.872.000,- eur, z toho 

pre Správu ciest TSK je vyčlenený objem takmer 14.172.000,- eur, 

a pre zmluvných dopravcov SAD Trenčín a SAD Prievidza objem 

33.700.000,- eur. Na úseku Sociálneho zabezpečenia rozpočtujeme 

objem takmer 43.606.000,- eur, pre samotný Úrad TSK je 

rozpočtovaný objem takmer 18.796.000,- eur, a pre úsek Kultúr-

nych služieb je rozpočtovaný objem takmer 7.877.000,- eur. 

Čerpanie kapitálových výdavkov predpokladáme v objeme približne 

67.247.000,- eur. Z uvedeného objemu je takmer 61.909.000,- 

vyčlenených na implementáciu investičných projektov. V porovnaní 

s rovnakým obdobím predchádzajúceho roka ide takmer 
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o 10.000.000,- nárast. V návrhu rozpočtu sú zahrnuté jednak 

zdroje z Plánu obnovy a odolnosti, Programu Slovensko, ktorý je 

jediným operačným programom pre obdobie 2021-2027. Jeho súčasťou 

sú aj zdroje Fondu na spravodlivú transformáciu, určenú        

na realizáciu projektov na území hornej Nitry, ako aj dotácie   

zo štátneho rozpočtu. Preto je maximálny možný objem vlastných 

zdrojov TSK, smerovaný na financovanie týchto projektových 

aktivít a len obmedzená časť, konkrétne výška 5.338.000,- eur je 

vyčlenená na realizáciu investičných akcií v rámci Úradu TSK, 

súčasťou ktorých je aj debarierizácia stredných škôl. Jedná sa   

o 30 škôl, ktoré získali teda na tú debarierizáciu po 180.000,- 

eur. Zvyšok hradí TSK, pre rok 2025 je to 1.334.000,- eur.      

A ostatné investície sú tie, ktoré sa nepodarili zrealizovať    

v roku 2024, alebo vlastne dokončiť. Jedná sa o Obchodnú 

akadémiu v Trenčíne a Centrum sociálnych služieb Chmelinec      

v Púchove. Súčasťou návrhu Rozpočtu TSK na roky 2025-2027 je aj 

programový rozpočet, je zostavený v programovej štruktúre, 

obsahuje 11 programov členených na podprogramy a prvky. Návrh 

rozpočtu bol prerokovaný vo všetkých komisiách pri Zastupiteľ-

stve TSK, a taktiež bol v súlade s platnými predpismi 15 dní 

pred prerokovaním v zastupiteľstve samosprávneho kraja verejne 

sprístupnený, a to vyvesením na úradnej tabuli, ako aj zverej-

nený na internetovej stránke TSK. Do dnešného dňa neboli        

k návrhu zaznamenané žiadne pripomienky. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór) 

Áno, ja naviažem tu na Renátku, a teda doplním tie čísla, alebo 

respektíve ten materiál návrhu rozpočtu, ktorý teda naozaj sa 

tvoril v neľahkých podmienkach, kde boli dáta, ktoré nám boli   

k dispozícii, určite nie také, aké by sme si predstavovali. Aj 

napriek tomu sa dievčatá zhostili tejto úlohy a naozaj zostavili 

rozpočet tak, aby boli zabezpečené kontinuálne ďalšie investičné 

akcie, ktoré boli rozbehnuté a dokončujú sa, a takisto využité 

peniaze pre ďalšie obdobie z eurofondov na projektové veci tak, 

aby v budúcnosti bolo možné z nich čerpať. Čo sa týka 

záverečného zhodnotenia návrhu rozpočtu, bol spracovaný v súlade 

so všeobecne záväznými platnými predpismi, ktoré spĺňali 

nasledujúce náležitosti. Tento rozpočet je zostavený v členení 

na bežný, kapitálový a rozpočet finančných operácií v zmysle § 

10, odsek 3 zákona o rozpočtových pravidlách, je zostavený       

v členení na hlavné kategórie podľa paragrafu 10, odsek 4 zákona 

o rozpočtových pravidlách, výdavky rozpočtu sú alokované do 11 

programov, so zámermi a cieľmi v zmysle paragrafu 4, odsek 5     

a paragrafu 10, odsek 4 zákona o rozpočtových pravidlách. Je 

zostavený ako vyrovnaný, v zmysle zákona o rozpočtových 

pravidlách, paragraf 10, odsek 7, a je zároveň zostavený          

v požadovanej štruktúre v zmysle ústavného zákona o rozpočtovej 

zodpovednosti. Zároveň bola dodržaná informačná povinnosť, 

vyvesením v stanovenej lehote, v zmysle zákona o samospráve 

vyšších územných celkov. Po preverení náležitostí a obsahu 

návrhu viacročného programového rozpočtu na roky 2025-2027 

konštatujem, že je zostavený v súlade so všeobecne záväznými 

právnymi predpismi, a odporúčam schváliť Zastupiteľstvu TSK 

predložený návrh Rozpočtu na roky 2025-2027. Ďakujem pekne      

za pozornosť. 



16 

 
Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem za uvedenie samotného návrhu Rozpočtu TSK na roky 2025-

2027, aj za uvedenie stanoviska hlavného kontrolóra k návrhu 

Rozpočtu TSK na roky 2025-2027, a otváram diskusiu k obidvom 

týmto bodom 6. a) a 6. b) naraz. Nech sa páči. Pán poslanec 

Steiner, nech sa páči. 

MUDr. Igor Steiner, MPH, MBA (poslanec) 

Ďakujem pekne. Vážený pán predseda, vážení podpredsedovia, 

vážený hlavný kontrolór, poslankyne, poslanci, prítomní. Mal som 

pripravený diskusný príspevok, keďže z pôvodného návrhu rozpočtu 

na roky 2025-2027 som naozaj bol vzhľadom na oblasť zdravot-

níctva sklamaný. A nehlasoval som za toto ani pri pracovnom 

stretnutí poslancov okresu TSK, respektíve som deklaroval, že 

nemôžem zahlasovať za takýto návrh. Rovnako som nehlasoval      

za tento návrh ani ako člen Komisie pre zdravotníctvo. Dnes     

na našom poslaneckom klube som dostal vysvetlenie viacerých 

navrhovaných súm, čo čiastočne teda naozaj uspokojilo niektoré 

tie moje veľké otázniky, zároveň nás pán predseda ubezpečil, že 

tak ako doteraz určite nenechá padnúť nemocnice. Napriek tomu mi 

nie je úplne jasné, ako budú financované nemocnice do vyriešenia 

toho času takého nejasného osudu nemocníc v správe TSK, keďže    

do tejto chvíle nemáme ani návrh riešenia, ani nejaký predpo-

kladaný dátum, kedy by sa to mohlo robiť a v prípade, že by to 

bolo po novom roku, tak vlastne ostávajú nemocnice v takom 

finančnom vákuu, čo sa týka nejakých možností riešenia, hlavne  

poviem havarijných opráv, a ďalšieho. Aby sme tomuto aspoň 

čiastočne nejako predišli, hlavne v prípade týchto havarijných 

stavov, ktoré v našich nemocniciach sa naozaj objavujú, vzhľadom 

na ich stav relatívne často, dovoľujem si podať pozmeňujúci 

návrh, ja by som vám ho prečítal: 

Pozmeňujúci návrh na zmenu návrhu Rozpočtu TSK na roky 2025-

2027, vo väzbe na chýbajúci objem plánovaných kapitálových 

výdavkov v rámci oddielu zdravotníctva. 

Predkladám Zastupiteľstvu TSK poslanecký návrh na zvýšenie 

objemu daňových príjmov vo výške 300.000,- eur, a zároveň 

zvýšenie objemu kapitálových výdavkov vo výške 300.000,- eur, 

pre rok 2025. Dôvodom je zabezpečenie rozpočtového krytia 

výdavkov súvisiacich s nepredvídateľnými investičnými potrebami 

pre všetky 3 nemocnice v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK.       

Vo väzbe na už spomínané skutočnosti je potrebné v návrhu 

Rozpočtu TSK na roky 2025-2027 vykonať: 

za a) navýšenie objemu bežných príjmov v rámci ekonomickej pod-

položky 111 003 Výnos dane z príjmov, poukázaný územnej 

samospráve, o sumu 300.000,- eur,  

za b) navýšenie objemu kapitálových výdavkov v časti oddiel 

Zdravotníctvo - Financované TSK o sumu 300.000,- eur, pod názvom 

Nepredvídateľné investičné potreby pre NSP Prievidza so sídlom   

v Bojniciach, NSP Považská Bystrica a NSP Myjava.  

Konkrétne návrh na uznesenie by teda znel:  

Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 25.11.2024 

prerokovalo a  s ch v a ľ u j e  

pozmeňujúci návrh poslanca Zastupiteľstva TSK MUDr. Igora 

Steinera, k návrhu Rozpočtu TSK na roky 2025-2027, ktorým sa 

vykonáva,  
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za a) zvýšenie objemu bežných príjmov v rámci ekonomickej 

položky 111 003, Výnos dane z príjmov, poukázaný územnej 

samospráve o sumu 300.000,- eur,  

za b) zvýšenie objemu kapitálových výdavkov v časti oddiel 

Zdravotníctvo - Financované TSK o sumu 300.000,- eur pod názvom 

Nepredvídateľné investičné potreby pre NSP Prievidza so sídlom    

v Bojniciach, NSP Považská Bystrica a NSP Myjava.  

Za c) pozmeňujúci návrh sa týka textovej časti klasického 

rozpočtu a rozpočtu v programovej štruktúre, ako aj tabuľkovej 

časti. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem Igor, za uvedenie tohto pozmeňujúceho návrhu. Čiže 

zvyšujeme príjmy, prosím vás, o 300.000,- eur a tie príjmy, 

ktoré zvyšujeme, z dane z príjmu fyzických osôb, tak dávame     

na strane výdavkov do položky Zdravotníctvo - Financované TSK, 

čiže vo výške 300.000,- eur, pre nepredvídateľné investičné 

potreby, alebo rôzne havárie, ktoré môžu nastať začiatkom 

budúceho roka v našich 3 nemocniciach. Ak dovolíte, samozrejme 

ja súhlasím s týmto návrhom, ale vidíte, že tých finančných 

prostriedkov je naozaj málo. My sme mali v položke Zdravotníctva 

napísané 0, a ten rozpočet, ktorý sa pripravoval, naozaj chcem 

poďakovať všetkým, ktorí pri tom rozpočte boli, tak sa 

pripravoval tak, aby sme si dofinancovali tie projekty, ktoré sú 

rozbehnuté z roku 2024, to boli len 2 projekty, to bola Obchodná 

akadémia v Trenčíne, teraz dofinancovať z našich zdrojov.       

A potom to bol ešte projekt, ktorý je tiež rozostavaný, to je      

v Púchove, Centrum sociálnych služieb Chmelinec, ktorý je tiež 

rozostavaný. A obidve tieto investície sú financované z rozpočtu 

TSK. Potom sme pristúpili s tými financiami, s ktorými vieme 

narábať, na to, aby sme zakofinancovali, alebo spolufinancovali 

projekty, ktoré sú z rôznych dotácií, grantov, Fond na podporu 

športu, napríklad SOŠ strojnícka v Považskej Bystrici, potom 

rôzne eurofondy, Plán obnovy, atď., tam kde teda sú živé 

projekty, a ktoré potrebujeme zafinancovať a dokončiť, neradi  

by sme prišli o každé euro, ktoré takto dostaneme z eurofondov. 

Takže to bola druhá taká vec, a samozrejme, k tým eurofondovým 

projektom patria aj prípravy projektových dokumentácií, atď.. Ja 

rozumiem aj Igora, že tie finančné požiadavky, ktoré boli       

na nemocnice, boli len na budúci rok viac ako 8 miliónov eur 

plus tie väčšie projekty a my nevieme tak, ako hovoril, ešte 

stále, čo bude s našimi nemocnicami. Tu chcem povedať, aj 

verejnosť ukľudniť, že naše nemocnice budú fungovať aj naďalej, 

všetky tri župné nemocnice, hovorím to tu verejne aj v priamom 

online prenose, a aké kroky budú nasledovať teraz, aby mohli 

všetci kľudne spávať aj cez Vianoce, aj začiatkom budúceho roka 

aj to ďalšie obdobie, tak tie predbežné trhové konzultácie      

so spoločnosťou AGEL končia, boli naši zamestnanci na tých 

posledných stretnutiach v nemocniciach vo Zvolene a v Komárne, 

spolu aj s niektorými poslancami, ešte stále prebiehajú 

rokovania aj s mestom Považská Bystrica o možnom prevzatí 

považskobystrickej nemocnice, tie isté rokovania prebiehajú aj    

s mestom Myjava o prevzatí tej našej najmenšej nemocnice       

na Myjave. Veľakrát na tých priebežných trhových konzultáciách 

nám bolo povedané, že nie. Mali sme nejaké požiadavky, ktoré 
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župa má, ktoré si myslí, že je potrebné nejakým spôsobom aj 

zmluvne zabezpečiť do budúcna. Tak pripravíme ešte ten jeden 

taký variant, viete, tých variantov tam bolo viac, spraviť, dať 

tie 3 nemocnice pod jedno IČO, prenajať, predaj sme hneď 

zamietli na začiatku, čiže predávať sa nemocnice nebudú, to 

hovorím ešte raz tu v priamom prenose, bol tam prenájom, a bola 

tam ešte manažérska zmluva. My sme sa manažérskej zmluve 

venovali v roku 2015, TSK, pretože naozaj tie čísla tých 

nemocníc boli zlé, a ja som si pozeral tie uznesenia z roku 2015 

aj niektorých poslancov, ktorí tieto veci podporili, niektorí už 

vtedy boli v roku 2015 za prenájom, a ja som aj z tých 

priebežných trhových konzultácií by sme chceli pripraviť taký 

návrh, ktorým by sme najskôr tieto nemocnice dali manažovať, 

čiže vrátiť sa niekde do roku 2015, a po splnení určitých 

ukazovateľov, ako je zmluvný dosah na rozsah poskytovania 

zdravotnej starostlivosti, nerobenie ďalších dlhov, oddlženie, 

budeme ešte rozmýšľať o tom, či aj tie súdne spory, ktoré majú 

teda dve nemocnice, Považská Bystrica, tá ma 5 súdnych sporov 

a Bojnice majú tuším jeden súdny spor, či to dáme tiež do týchto 

podmienok manažovania, čiže župa nebude žiadne dlhy preberať, 

nepreberala ich nikdy, ani moji predchodcovia, tieto dlhy ostanú 

na týchto príspevkových organizáciách, a samozrejme veľmi 

dôležité bude to, aby sme teda hľadali finančné prostriedky tam, 

aby ten investičný plán, ktorý majú tieto 3 nemocnice, bol aj 

naplnený, znova zopakujem, do nášho majetku, do župného majetku. 

Takže chceme pripraviť niečo takéto na zastupiteľstvo, keďže sa 

jedná o majetok, ktorý má nám niekto manažovať, tak to musí byť 

obchodno-verejnou súťažou, a túto obchodno-verejnú súťaž 

schvaľuje nikto iný len poslanci, čiže pripravíme takýto návrh, 

ktorý má zabezpečiť to, že do nemocníc bude investované, budeme 

mať dosah nad rozsahom poskytovania zdravotnej starostlivosti,   

a tieto nemocnice nechceme, aby sa ďalej zadlžovali, takže 

uvidíme, prídeme s touto OVS-kou, s takýmto znením obchodno-

verejnej súťaže aj so zmluvou, tá zmluva nebude jednoduchá, 

chceme nič iné urobiť, len to, keďže nemáme dostatok finančných 

zdrojov, finančných prostriedkov, zabezpečiť a dať tieto 

finančné prostriedky na všetky tie kompetencie, ktoré samo-

správny kraj má, tak chceme hľadať za určitých podmienok 

niekoho, kto nám tie finančné prostriedky zabezpečí. Do úverov 

nechceme ísť, pretože tá úverová zaťaženosť je Renáta niekde 

tesne pod 40%, tak, a ona sa nám zdvihne sama, budúci rok, 

pretože tie príjmy, ktoré budú a ktoré očakávame, budú menšie 

ako... 

Ing. Renáta Ozimová 

Budú nižšie, ako sme mali minulý rok daňové príjmy.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Budú nižšie, ako sme mali minulý rok tento rok, takže tam sa nám 

automaticky zvýši, však ste starostovia, primátori, atď., tak 

asi budete mať tiež podobný problém. Chceme, aby tie nemocnice 

fungovali, aby išli ďalej, aby ten pacient nepociťoval nejaký 

pokles rozsahu poskytovanej zdravotnej starostlivosti, skôr 

naopak, aby sa tá zdravotná starostlivosť zlepšovala, a aby 

zároveň bolo aj do nášho župného majetku nainvestované. Takže 

toto čo hovorím je pravda, s takýmto návrhom prídeme, a potom je 
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len na vás, panie poslankyne, páni poslanci, ako s tým naložíme. 

Takže nebudú sa nemocnice predávať, nebudú sa teraz prenajímať, 

chceme tam najskôr dať manažovať, za určitých podmienok, a keď 

sa tieto podmienky splnia, potom sa to môže dať prenajať, zasa 

za určitých podmienok. Áno, v tom zdravotníctve nemáme dostatok 

tých finančných prostriedkov, opakujem 60 miliónov eur sme dali 

za posledných 10 rokov do našich nemocníc, nedala to žiadna 

župa, a my chceme, aby tieto nemocnice naďalej fungovali        

a poskytovali zdravotnú starostlivosť aj na severe kraja         

v Považskej Bystrici, na Myjave, na kopaniciach, ale aj         

na hornej Nitre. Takže ja som za tento návrh, ktorý predložil 

Igor Steiner, ktorý je aj riaditeľom nemocnice v Považskej 

Bystrici, a na to určité obdobie, a som to hovoril aj na klube, 

ak by chýbalo tak nenecháme určite tie nemocnice ľahnúť teraz    

v tom prvom kvartáli budúceho roku. Ešte niekto do diskusie, 

prosím vás, k návrhu rozpočtu? Janko Bielik a potom pán 

podpredseda Božik, nech sa páči.  

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 

Ďakujem pekne, v podstate som sa pomýlil, bude to faktická 

pripomienka. Ja som rád, že tento návrh našiel ako pozitívnu 

odozvu, aj keď svojím spôsobom tá suma nie je významná, ani 

jedna ani druhá, ale okrem toho aj rozumiem, že narúša, alebo 

vnáša do toho rozpočtu zmenu, a súčasne aj narúša uznesenie, 

ktoré bolo prijaté ako predtým vo vzťahu k nemocniciam. Ale 

možno je dobré, aspoň v mojom vnímaní, že takýto pozmeňovák bude 

prijatý a je to aj určitý signál ako k verejnosti, k laickej 

verejnosti, že áno, ak je nejaký problém, tak tá nemocnica bude 

mať nejaké základné prostriedky, lebo doteraz to bolo vnímané, 

ako keby sa seklo, že vzťah župy a nemocníc skončí a už sa 

nemocnice budú musieť starať len sami o seba. A myslím, že toto 

bude taký dobrý signál, tak som rád, že podľa všetkého nájde 

všeobecný súhlas, teda dúfam, že bude prijatý. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, a to zopakujem, ja som za tento pozmeňujúci 

návrh, ktorý predložil Igor. Takže pán podpredseda Božik ešte, 

nech sa páči. 

doc. PaedDr. Božik Jozef, PhD. (podpredseda TSK) 

Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, kolegovia 

podpredsedovia, panie poslankyne, páni poslanci, dámy a páni, 

ctené auditórium, ctení diváci. Ja som pozorne počúval slová 

pani vedúcej odboru finančného Renátky Ozimovej, a musím 

povedať, že viackrát sme spoločne komunikovali tému prípravy 

rozpočtu preto, lebo spoločne sme sa neraz stretli na chodbe 

ministerstva financií, kde chodila expertná skupina Združenia 

SK8 a kde som chodil ja s mojimi kolegami za Združenie  miest 

a obcí Slovenska. Pozorne som si tam vypočul jednu dôležitú 

informáciu, aj som sa na to pýtal Renátky, a ona to potom aj 

povedala v tom komentári, ak ste dobre počúvali, že v rozpočte, 

ktorý schvaľujeme, schvaľujeme aj jednorazovú odmenu vo výške 

800,- eur, plus odvody pre zamestnancov verejnej správy, ktorú 

na kolektívnom vyjednávaní som sa zúčastnil, navrhol pán štátny 

tajomník pán Majerský, kde som teda okamžite vstúpil do diskusie 

a som povedal, že ZMOS s tým súhlasiť nebude. Zatiaľ nie je 

podpísaná vyššia kolektívna zmluva, a hoci bolo už viacero 
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emisárov vo vzťahu k ZMOS-u, teda riešeniu tej situácie, aj pani 

prezidentka KOZ sa pýtala viackrát, všetkých chcem ubezpečiť, že 

Združenie miest a obcí Slovenska nepodpíše vyššiu kolektívnu 

zmluvu, pokiaľ nebudú jasne stanovené pravidlá, že zdroje      

vo výške 87 miliónov eur prídu na účty miest a obcí. Tá situácia 

v mestách a obciach je o čosi komplikovanejšia ako v samo-

správnych krajoch, ale ani samosprávne kraje to nemajú 

jednoduché, tým nechcem povedať, že samosprávne kraje majú veľmi 

veľa a my veľmi málo, ale sú na tom o čosi lepšie ako mestá      

a obce. Hovorím to aj preto, že tento balík peňazí potom bude, 

pokiaľ nebude podpísaná vyššia kolektívna zmluva, tak tento 

balík peňazí bude môcť byť použitý v zmysle rozhodnutia teda 

zastupiteľstva respektíve v opatrení, ktoré bude realizovať 

predseda TSK. Chcem povedať, že ani jeden z členov Rady ZMOS-u   

a dívam sa do, a sú tu aj moji kolegovia Rady ZMOS-u, nie sú 

ľudia, ktorí by nechceli vyplatiť odmeny svojim zamestnancom, 

ani ja taký človek nie som. Ale pravdou je to, že ideme        

do tretieho roka, ktorý bude tak komplikovaný, ako boli tie dva 

predchádzajúce a dokonca vďaka vyššej DPH, a aj vďaka 

transakčným poplatkom, ktoré budú platiť aj mestské a obecné 

s.r.o.-čky, pokiaľ ich máte, tak jednoducho tá situácia bude 

veľmi ťažká a komplikovaná. Dívam sa tu aj na kolegu Ericha 

Dvonča, pretože vie, ako ťažko sa pripravuje rozpočet v našom 

meste, a kde musíme škrtiť ak nechceme zvyšovať dane z nehnu-

teľností. A musím povedať, že v tomto duchu tá situácia sa, 

žiaľbohu, ale zhoršuje. Ja netvrdím, ani nechcem hľadať vinníka, 

pretože je to zbytočné, ani nechcem zbytočne politizovať. Ale 

chcem len povedať toľko, že pokiaľ ZMOS nepodpíše vyššiu 

kolektívnu zmluvu, keby to aj SK8 podpísala, tak nebudeme 

nútení, nebude nikto viazaný týmto rozhodnutím, ktoré bolo 

ponúknuté, respektíve návrhom, nie rozhodnutím, ale návrhom, 

ktorý bol podaný. Takže my čakáme na to, akým spôsobom sa vláda 

a návrh rozpočtu vysporiada s čiastkou 87 miliónov eur, ktoré sa 

dotýkajú samospráv miest a obcí, a podľa toho budeme pokračovať 

ďalej. Nemohol som byť na Rade minulý týždeň v pondelok-utorok, 

keďže som mal zdravotné problémy, ale musím povedať, že tam ten 

návrh, myslím teda tá diskusia bola absolútne jednoznačná. Čiže 

v tomto duchu iba chcem uviesť, že istotne ani Úrad TSK to nemal 

jednoduché s prípravou tohto rozpočtu a iba Vám chcem povedať, 

že začíname. Tá konsolidácia má trvať 4 roky, to znamená, že by 

sa nám nejako špeciálne blýskalo na lepšie časy o rok, o dva 

alebo o tri sa nedá povedať, aj keď je tam prognózovaný nejaký 

rast, ale priznám sa, pri tých prognózovaných rastoch som ja 

osobne veľmi opatrný vzhľadom na to, akým spôsobom sa vyvíja 

ekonomická situácia v Nemeckej spolkovej republike vo väzbe    

na našu výrobu a náš export. Tzn. ja len toľko. Chcem sa 

poďakovať, ten materiál je obsiahly, je rozsiahly, aj za pred-

loženie, aj za komentár. Čaká nás ťažké obdobie, chápem aj to, 

čo si pán predseda povedal, a čo tu vlastne Janko Bielik utvrdil 

svojím názorom, že je potrebné vyslať signál smerom k verejnosti 

a ďakujem za to objasnenie, ktoré si zdôrazňoval a zdôrazňuješ 

stále viac a viac, že v žiadnom prípade župa nebude predávať 

nemocnice, ktoré sú v pôsobnosti TSK. Považoval som to         

za potrebné povedať práve preto, že ani my samy dnes v tejto 
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chvíli nevieme, čo nás od januára čaká, lebo som počul, že 

diskusia o rozpočte bude ešte veľmi zaujímavá a to aj vďaka 

poslancom za vládnu koalíciu. Chcel som povedať, že možno aj tie 

konsolidačné opatrenia a všetky tie veci budú ešte veľmi, veľmi 

zaujímavé. Takže toľko z mojej strany, veľmi pekne ďakujem       

a v tejto chvíli chcem iba povedať, že samozrejme, že rozpočet 

je potrebné schváliť tak, aby sme nešli v provizóriu. Zároveň 

treba sa pripraviť na to, že je možné, že ho budeme upravovať 

ešte v priebehu prvého polroka budúceho roka. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne pán podpredseda, len nadviažem na tvoje 

slová, ktoré si teraz povedal. Určite tie zmeny rozpočtu budú 

počas celého budúceho roka, tak ako boli aj tento rok, sme mali 

dve zmeny, ktoré ste schvaľovali, takže je oveľa lepšie ale ísť 

so schváleným rozpočtom, ktorý potom počas roka budeme meniť, 

ako ísť naozaj v rozpočtovom provizóriu, podobne rovnako aj 

štátny rozpočet a naozaj ten rok 2025 nie je ešte tým, možno 

najhorším rokom. Konsolidovať sa bude aj v rokoch 2026, 2027,    

a tam dokonca štát musí vybrať viac ako tých 2,6 miliardy       

v budúcom roku, tam je tuším až v roku 2027 3 miliardy eur. 

Takže naozaj, nebude to jednoduché, to čo spomínal aj pán 

podpredseda Božik, že nie je to len zlý rozpočet. Ja som ten 

rozpočet nazval pracovne holý - bosý a nebude to asi jediný 

rozpočet, ktorý budeme mať problém zostaviť. Ak sledujete aj to, 

čo sa deje, presne v Európe, v Nemecku a ako treba konsolidovať 

aj tam v týchto krajinách. Nemecko je motorom tejto ekonomiky, 

dokonca v Nemecku idú reštrukturalizovať tiež zdravotníctvo. 

Tých zdravotníckych inštitúcií, ktoré majú, idú znižovať a na to 

prekonanie tam idú teraz, na tie zmeny všetky idú možno vyčleniť 

asi 50 miliárd eur na to, aby to zdravotníctvo bolo aj v Nemecku 

udržateľné dlhodobo, takže nerobíme nič, čo by možno iní 

nerobili. Ja chcem byť na všetky tieto zlé negatívne zmeny, 

ktoré ešte prídu, byť nachystaný. V žiadnom prípade nedopustím 

to, aby tieto nemocnice v zriaďovateľskej spôsobilosti TSK 

zanikli a neposkytovali zdravotnú starostlivosť v týchto 

častiach TSK. Pán podpredseda Trstenský, to je s faktickou      

na pána podpredsedu Božika.  

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Vážený pán župan, kolegyne, kolegovia, len malá faktická. Ja som 

veľmi rád, že samosprávny kraj našiel v týchto ťažkých 

podmienkach finančné prostriedky na to, aby do návrhu rozpočtu 

sa dostalo aj tých 800 eur, je to 60 ja neviem 3 alebo 4 euro    

na mesiac, zvýšenie pre každého rovnako a ja si myslím, že       

v súčasnej dobe sú to peniaze, ktoré je treba ľuďom vyplatiť      

a o ľudí sa treba starať, treba im byť vďační. Ja viem, že každá 

samospráva má iné podmienky a nie každý si to možno môže 

dovoliť, ale chcem poďakovať tuto Renátke Ozimovej, že dokázala 

upliesť z toho, jak sa to hovorí, dneska to ešte nepoviem, jak 

sa to hovorí. Ale dokázala spraviť prebytkový bežný rozpočet, 

navrhnúť vo výške 16,3 milióna, čo je veľmi dôležité, pretože    

z tohto prebytku môžeme financovať práve splátky úverov         

a zabezpečiť zdroje na ďalší rozvoj TSK a na kofinancovanie.     

Ja si myslím, že pokiaľ nepôjdeme do ľudí, pokiaľ si nebudeme 

vážiť ľudí, pokiaľ nedokážeme zaplatiť ľudí, tak náš kraj, no 
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nielen kraj, ale aj samospráva aj Slovenská republika nemá šancu 

prežiť, pretože dobrý a spokojný pracovník môže vytvárať 

hodnoty, ktoré budú na prospech všetkých. Celý život som to tak 

na Mestskom úrade v Novom Meste nad Váhom robil, a nikdy som 

nebol z toho sklamaný, a vždy sme mali dosť. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán podpredseda. Pán poslanec Wolf, 

primátor Dubnice nad Váhom, nech sa páči.  

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec) 

Ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Vážená pani podpred-

sedníčka, podpredsedovia, milé kolegyne, kolegovia, zástupcovia 

médií, ctení hostia, verejnosť. Ja by som sa chcel len opýtať      

v kontexte predloženého návrhu pána kolegu doktora Igora 

Steinera a pani vedúcej ekonomického oddelenia, že či očakávame 

teda pozitívnejšiu prognózu vývoja daňových príjmov v závislosti 

od toho, ako je predložený ten návrh, ako je tá, ktorá bola 

zverejnená ministerstvom financií vlastne na nasledujúci rok.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Poprosím pani Ozimovú, nech sa páči.  

Ing. Renáta Ozimová 

My sme vlastne z princípu opatrnosti nerozpočtovali celý objem, 

ktorý vychádza podľa prognózy, takže neprekračujeme prognózu, 

ktorá bola zverejnená a ešte nám tam zostane cca 200.000, 

nemôžem povedať rezerva, lebo neviem, ako sa budú vyvíjať daňové 

príjmy, či nebudeme musieť tak ako tento rok pristúpiť          

k znižovaniu výdavkov, ale bol urobený konsenzus a teda navýšime 

daňové príjmy, aby aj tie nemocnice nežili v strachu a v obave, 

keď sa niečo stane, že nebudú mať finančné prostriedky         

na vyriešenie nejakých havarijných situácií.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte pustite pána poslanca s faktickou doplňujúcou otázkou.  

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec) 

Ďakujem, ja len zareagujem, čiže aby to nevyznelo nejak 

negatívne, ja som samozrejme veľmi rád a ten návrh veľmi rád 

podporím. Len ma zaujímalo teda, že či očakávame tú pozitívnu 

prognózu, ale keďže je tam taká rezerva, tak ja tak isto sa 

chcem poďakovať za zostavenie rozpočtu a ako pán predseda 

povedal. V každom meste a predpokladám, že aj v každej 

samospráve to tento rok bolo veľmi náročné, takže ja ďakujem     

za prípravu toho rozpočtu a pevne verím, že sa podarí čerpať tie 

zdroje z NFP a vďaka tomu udržať ten rast, respektíve tempo 

rozvoja samosprávneho kraja, ako aj našich miest a obcí v TSK, 

pretože naozaj to bolo veľmi náročné a ďakujem teda za prácu ako 

vám, tak aj ostatným kolegyniam a kolegom, ktorí sa na tom 

podieľali, a pevne verím, že teda budeme úspešní v tom čerpaní. 

Ďakujem, za mňa všetko.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán poslanec, veľmi pekne za tvoj príspevok. Poprosím 

pán podpredseda Božik, teda asi s faktickou, hej? No 

s faktickou, však podľa rokováku máš 3 minúty ešte. Nech sa 

páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK) 

Ja len fakticky na Jožka Trstenského, lebo vyznelo to tak 

kontraproduktívne, alebo kontradiktórne, pardon. Väčšinou bývame 
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v zhode. Ja chcem iba povedať jednu vec o tom, aký je priemer    

na jeden mesiac na zamestnanca. To, že sa našli tie peniaze     

v rozpočte TSK, je skvelá informácia. Vieme, že dopad na náš 

kraj je to 2,7 milióna eur. Ja som nehovoril o tom, že by som si 

prácu zamestnancov obcí a miest nevážil, práve naopak. Ale musím 

zdôrazniť jednu veľmi dôležitú informáciu. Tým, že som sa osobne 

zúčastňoval vyššieho kolektívneho vyjednávania, zarazila ma 

informácia, keď bola ponúknutá čiastka najprv 600 a potom 800 

eur na hlavu zamestnanca, plus teda odvody. Viete prečo? Ja vám 

poviem prečo. Jožko tu hovoril o tom, ako Renátka Ozimová 

pripravila prebytkový rozpočet. Viete, samosprávy krajov, miest 

a obcí musia mať prebytkovo vyrovnané rozpočty. Štát navrhol 

vyplatenie týchto odmien na úkor vyššieho deficitu o 550 

miliónov eur, pre zamestnancov, ktorých má v pôsobnosti. 550 

miliónov. Ale už tých 87 pre samosprávu miest a obcí a niečo 

viac ako 20 miliónov pre samosprávne kraje tam nedal. Oni to 

navrhli. Viete, že mestá, obce ani kraje nemôžu ísť do deficit- 

ného rozpočtu. Čiže považujem to za krajne nevhodné a krajne 

nešťastné. Čiže, aby ste pochopili tie dôvody, nie že ja by som 

nechcel zamestnancom vyplatiť odmeny, práve naopak. Lenže pre 

diváka tá informácia, ktorá zaznela po mojom vystúpení,         

zo strany Jožka Trstenského vyznela tak, ako keby ja som bol 

proti a on bol za. V tom, že sme všetci za odmeny, v tom sa 

zhodneme. Akým spôsobom sa k nim dopracovať vedie rôznorodá 

cesta a musím povedať, že ja reprezentujem nie jednu samosprávu, 

ale tých 2800, ktoré v ZMOS-e sú. A ani jedna, podotýkam ani 

jedna, ktorá je reprezentovaná v Rade, mi nedala mandát na to, 

aby som takúto vyššiu kolektívnu zmluvu schválil. Navyše mestá     

a obce, väčšina z nich ani nepočíta a nedáva do rozpočtu tieto 

odmeny, lebo ich nevedia kvantifikovať. A je jedno, z akej 

politickej strany ten starosta či primátor, či z koalície, alebo 

opozície, alebo nezávislých pochádza. To znamená, preto som 

považoval za potrebné v krátkosti reagovať na slová Jožka 

Trstenského, ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán podpredseda, chceš reagovať? Ďakujem 

veľmi pekne, určite každý chceme tým zamestnancom vyjsť         

v ústrety a finančné prostriedky poskytnúť. My sme teda zarátali 

do rozpočtu, takže ok. Ďakujem veľmi pekne za tieto pripomienky, 

pán poslanec Filo a potom pani primátorka Heneková. 

Bc. Eduard Filo (poslanec) 

Ďakujem pekne za slovo, pán predseda. My za pravicový klub 

chceme tiež vyjadriť veľkú vďaku za prípravu rozpočtu na budúci 

rok. Sme pripravení ho podporiť, avšak teda keď aj padol tento 

pozmeňovací návrh, tak by sme si radi vypýtali 5 minútovú 

krátku, naozaj krátku prestávku pred samotným hlasovaním tohto 

pozmeňováku, aby sme sa mohli ešte dôsledne poradiť, a ak by aj 

pani Ozimová mohla sa zúčastniť potom toho nášho klubu. Ďakujem 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, pani poslankyňa Heneková, nech sa páči. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. (poslankyňa) 

Vážený pán predseda, kolegyne, kolegovia, aj ja som teda chcela 

povedať, že som vďačná za tento návrh pána poslanca Steinera     
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a určite ho rada podporím. Chcela by som aj touto cestou naozaj 

mu veľmi pekne poďakovať, aj keď naše úsilie asi nedopadlo veľmi 

pozitívne, ale chcem sa poďakovať touto cestou pánovi Steinerovi 

aj Elenke Štefíkovej za pomoc pri zabezpečovaní ambulantnej 

pohotovosti pre dospelých v Púchove, ktorá však už bohužiaľ 

nebude, aj teda v nadväznosti na viaceré kroky, ktoré vzišli     

zo strany ministerstva zdravotníctva a sčasti aj lekárov. Ale to 

úsilie, ktoré sme tomu venovali, naozaj spoločne si zasluhuje 

veľké poďakovanie, a ja pokiaľ môžem svojím hlasom podporiť aj 

tento pozmeňujúci návrh pána Steinera, tak budem rada, pretože 

Považská Bystrica momentálne, teda nemocnica v Považskej 

Bystrici momentálne zostáva jediným strediskom, kde sa môžu 

občania okresu Púchov a Považská Bystrica vôbec uchádzať o pomoc 

lekárov, v rámci nielen detskej pohotovosti, ale už aj pre 

dospelých. Takže veľké ďakujem pán riaditeľ, pán poslanec Igor 

Steiner a tak isto Elenka Štefíková. A ďakujem samozrejme aj     

za prípravu rozpočtu pani vedúcej, uvedomujem si naozaj 

momentálne, v akej sme situácii, takže sme na jednej lodi        

a určite tento návrh podporím. Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pani poslankyňa, Peter, ty už si vlastne asi hovoril, už 

nechceš, ani ty pán podpredseda, že?  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK) 

Nie, nie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ďakujem veľmi pekne. Ešte sa niekto hlási do diskusie    

k bodom 6. a) a 6. b) Stanovisko hlavného kontrolóra? Ak nikto, 

sa musíš prihlásiť. Máš kartu? Pustite pána poslanca Žďárského, 

nech sa páči. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážené kolegyne, 

kolegovia, vážení hostia. Padlo tu teda to, že naozaj samosprávy 

sú v zlej situácii, kraje možno trošku na tom lepšie, ale vidíme 

to, že v rozpočte pre zdravotníctvo bola čistá nula, za okres 

Trenčín tiež veľmi málo kapitálových investícií, napríklad 

žiadna, týkajúca sa rekonštrukcie ciest, a podobne. Tak z tohto 

pohľadu ma zaujíma téma, ktorú som tu už otváral minule, a to je 

téma Športovej školy v Trenčíne, kde teda pani riaditeľka 

vyhodila niektorých zamestnancov protiprávne, o čom teda svedčia 

už aj súdne rozhodnutia. Dvaja z nich boli právoplatne uznané      

v rámci teda krajského súdu, dokonca v tom jednom prípade bolo 

už aj dovolanie na najvyšší súd. To dovolanie bolo zamietnuté, 

takže už sa teda pôjde len o náhradu škody a tá bude v záujme 

maximálne teda v troch rokoch. Pripočítajme tam trovy súdneho 

konania, pripočítajme tam platbu pre právneho zástupcu, ktorú 

asi predpokladám, že nerobila pani riaditeľka z vlastného, tak 

ma zaujíma, že teda ako sa k tomu staviate, že či teda budeme 

ďalej zadlžovať tento kraj a túto školu ďalšími a ďalšími 

dovolaniami, ktoré pani riaditeľka bude stále prehrávať.        

A zaujímalo by ma aj kde sú v rozpočte teda peniaze na tieto 

súdne spory a či vám to nie je ľúto, že takéto niečo, my naozaj 

šetríme tu každú korunu a môžeme vyhadzovať peniaze do luftu     

za zbytočné súdne spory, ktoré vôbec ani nemuseli byť, stačilo 

tam nechať tých ľudí pracovať, tak ako boli predtým, o čom teda 
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rozhodli súdy, ale. Takže v konečnom dôsledku zaujíma ma toto 

hľadisko, také možno ľudské, či je v poriadku stále sa súdiť    

so zamestnancami, keď všetky súdy prehrávam. To, že teda, pani 

riaditeľku považujete za kompetentnú na túto funkciu,           

v poriadku. Ja si myslím, že v každej normálnej krajine,         

v každom normálnom kraji by takýto človek už takúto inštitúciu 

neriadil. A stačilo by oveľa menej tých prešľapov ako len tento, 

ale bavíme sa teraz o rozpočte, takže ma zaujímajú tieto 

kritériá, že teda, aký to bude mať dopad. Vieme, že sa vedú 

ďalšie súdne spory, takže z akých peňazí a ak teda tieto súdne 

spory dopadnú opäť tak, ako tie predošlé, v neprospech teda 

inštitúcie, či to bude nejakým spôsobom zosobnené pani 

riaditeľke, ktorá tieto súdne spory iniciovala jej 

rozhodnutiami. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pán poslanec, dovoľ mi zareagovať na tú prvú časť,      

o ktorej si hovoril, že okres Trenčín nemá nič v rozpočte        

na budúci rok. Nie je to pravda. Po okrese, na cesty nemá nikto, 

žiadny okres, je tam nula. V Pláne opráv ciest je nula na celý 

Trenčiansky kraj. A teda pre zaujímavosť, neviem, či si to pán 

poslanec teda čítal, návrh toho rozpočtu, Trenčín, čo sa týka 

kapitálových investícií, okres má sumu takmer 23 miliónov eur,  

po Prievidzi druhý najväčší rozpočet. Ťahajú to teda eurofondy 

hlavne, 17 miliónov, ale z vlastných zdrojov župných je tam 

takmer 6 miliónov eur na kofinancovanie. Neviem, či je to málo, 

alebo dosť, ale podľa mňa je to dosť. V tej mizérii, ktorú máme, 

tak naozaj sú to slušné peniaze, ktoré pôjdu aj budúci rok      

do okresu Trenčín. Po okrese Prievidza, ktorý je najväčším 

okresom, tam to ťahajú hlavne eurofondy JTF, čiže Fond 

spravodlivej transformácie, 6 stredných odborných škôl, čiže 

Prievidza okres má najviac. Môžem hovoriť aj konkrétnejšie       

o tých investíciách neviem, či treba o tom hovoriť. Trenčín 

hodne ťahá napríklad deinštitucionalizácia, ktorá je v DSS 

Adamovské Kochanovce, Európske hlavné mesto kultúry, ktoré tu 

je, je tu cyklotrasa, ktorá sa buduje a ktorá pokračuje 

z Trenčína do Dubnice, je zarátaná do okresu Trenčín, aj keď 

nejaká malá časť je v okrese Ilava. A potom tu máme ešte nejaké 

ďalšie. ŠUP-ka tu je, zníženie energetickej náročnosti v Škole 

umeleckého priemyslu, a veľa veľa ďalších investícií. Na tú 

druhú vec nebudeme zdržovať teraz poslancov pri rozpočte, ale 

príde pani riaditeľka, je tak pani Knappová? (áno). Príde pani 

riaditeľka Petríková a v bode Diskusia - Rôzne si to môžete 

vydiskutovať, nemám s tým problém. Požiadala sama teda, že chce 

prísť a ozrejmiť teda, v akom stave prebrala Strednú športovú 

školu, aké zmeny tam urobila, čo sa tam deje, atď., pretože pán 

poslanec, ty si minule sám mal vystúpenie k tomu, tak sa tu 

môžete potom konfrontovať v bode Diskusia - Rôzne. Pán podpred-

seda Trstenský ešte s faktickou. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ja len na pána kolegu. Ja si myslím že, a to nebolo od vás 

celkom fér, pretože by stačilo, keby niekto z okresu Trenčín 

poďakoval z poslancov za to, že je tu hokejová akadémia, ktorá 

stála vyše 18 miliónov euro. Ja som šťastný, že tá akadémia je     

v Trenčíne, že sa tieto peniaze investovali do okresu, ktorý má 
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bohatú históriu a skvelých vynikajúcich hokejistov, ktorí nám 

všetkým robili radosť. Okrem toho sú to aj ďalšie projekty       

v oblasti športu, ktoré boli podporené - výstavba veľkej 

telocvične a ďalších. Takže ja si myslím, že práve v tejto 

oblasti športu sa investuje strašne veľa, človek je rád a nečaká 

nejakú vďaku, ale viete komunálna politika je o tom, že raz má 

niekto viacej a potom má viacej ďalší rok, ďalší okres, atď., 

ale konečne, keď sa spočíta za 4 roky, nejako by to malo párovať 

a ja si myslím, že teraz ste pán kolega prestrelil, ale ja mám 

svoj názor, ale nemusím s ním súhlasiť samozrejme. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte s faktickou pán poslanec Žďárský, nech sa páči s faktickou, 

máme dve minúty. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Ďakujem za slovo. Ospravedlňujem sa za to prvotné vyjadrenie, 

vychádzal som z materiálov, ktoré som vtedy mal na tom stretnutí 

ohľadom rozpočtu, takže toto bola moja chyba. Ale umne ste to 

využili, aby ste mohli vlastne odviesť pozornosť od meritu veci, 

a síce týchto, a nepočul som teda žiadny argument, a na to 

nepotrebuje prísť pani riaditeľka, na to sme tu my ako poslanci, 

ktorí riešime rozpočet a ja sa pýtam ako poslanec, koľko vlastne 

tieto súdne spory stáli, a kde sú vlastne narozpočtované tie 

výdavky, a či vám to proste nie je ľúto ako ľudsky, že naozaj 

šetríme tu každú korunu, áno som rád za každú investíciu, 

ďakujem, že ste ich tu občanom pripomenuli, ale ja nevidím 

akože, a podotázka bola, že kde inde vidíte proste, že 

inštitúciu vedie človek, ktorý opakovane prehráva súdne spory, 

ktoré stoja tisíce a v tomto momente desaťtisíce eur minimálne, 

a tie súdne spory ďalej pokračujú. Tak otázka je, či máme naozaj 

tak na to, či je ten kraj na tom, videli sme aký bol, teda tá 

suma pre to zdravotníctvo, dobre, že sa to navyšuje, ja to 

samozrejme rád podporím, ale bola tam čistá 0. A o toto mi ide, 

takže prosím vás poďme riešiť merit veci, naozaj sa tu pýtam, dá 

sa povedať nejak tak odborne, aj za tú verejnosť, aby sme 

vedeli, čo sa deje. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Ja len zopakujem, že príde do bodu Diskusia - Rôzne, 

pani riaditeľka Petríková, a teda budete mať možnosť sa priamo 

aj jej, mať možnosť sa spýtať, a aby sa aj ona nejakým spôsobom 

obhájila, prečo tie súdne spory tam vznikli, atď.. Viem, že aj   

v iných organizáciách v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskej 

župy boli súdne spory, ktoré tieto OvZP-čky, na pracovno-právne 

súdne spory, ktoré tieto OvZP-čky prehrali, a to aj Správa ciest 

TSK, ale nech to príde potom pani riaditeľka naozaj vysvetliť, 

ja s tým nemám problém. Ešte s faktickou, tak nech sa páči ešte. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Máte pravdu, pán kolega, každý súdny spor je zbytočný, pretože 

ľudia by sa mali vedieť dohodnúť, pokiaľ navyše ešte nás 

zastupuje človek, ktorý tieto súdne spory prehráva, a je ich 

veľa, je to dupľovaná škoda, samozrejme existujú potom nástroje, 

buď teda v oblasti pracovného práva, alebo podobne, kde musí byť 

vyhodnotené, z akého dôvodu sme tieto spory prehrali, a tieto 

spory nám tie peniaze určite nevrátia. Chcem povedať, že 

momentálne sme vo fáze schvaľovania Rozpočtu TSK, dali ste 
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otázku, či v rozpočte TSK sú peniaze na riešenie tých dopadov 

týchto súdnych sporov. Odpoveď je pravdepodobne, že nie sú, 

pretože ste ju tam nenašli, ale samozrejme každá škola je        

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, má svoj rozpočet, a ja 

predpokladám, že to bude znášať tá škola, v ktorej pani 

riaditeľka takýmto nekomfortným spôsobom sa dokázala zbaviť teda 

ľudí, ktorí sa dnes súdia a vyhrávajú súdne spory. Takže to 

najhoršie, čo sa môže stať, je to, že to zaplatia zo svojich 

mzdových prostriedkov práve táto škola, potom pani riaditeľku 

vypoklonkujú sami, pedagogický a nepedagogický zbor z tejto 

školy, a si myslím, že tak by to aj malo byť. Takže v rozpočte 

na to peniaze nemáme, je to v rozpočte školy, škola sa s tým 

bude musieť vyrovnať, keď sa s tým škola nevyrovná, prejde ten 

problém na TSK a budeme ho riešiť. A ja vítam to, že pani 

riaditeľka Petríková, v živote som ju nevidel, že ju uvidím, že 

sem príde, že nám povie, aké dôvody mala na to, že sa rozlúčila 

so svojimi kolegami, a že sa rozlúčila spôsobom, ktorý nie je     

v súlade so zákonom. Súhlasím s vami. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Tak poslanec Žďárský, naozaj k rozpočtu dobre? Ak budeme riešiť 

teraz Strednú športovú školu, tak potom v Diskusii-Rôzne, dobre? 

Potom keď tu bude pani riaditeľka. Nech sa páči k rozpočtu.  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

V poriadku. Takže v rozpočte, kde teda môžem nájsť (nikde) 

položky, ktoré sa napríklad týkali, lebo tie súdne spory už 

teraz stáli nejaké peniaze, platili sa právnici, vieme, že ťahá 

sa to roky, to nie je tak, že ten právnik vám počká, takže 

doteraz to samotné, všetky tieto právne úkony financovala škola. 

Chápem to teda správne, hej? Z peňazí školy. 

Ing. Renáta Ozimová 

V rámci rozpočtu školy, oni majú vlastne ten prenesený výkon 

štátnej správy, dostávajú finančné prostriedky a oni aj každý 

takýto prehratý súdny spor musí ísť do škodovej komisie, ktorá 

zasadá a teda zisťuje sa miera zavinenia, a následne môže byť aj 

keď sa zistí miera zavinenia, môže to byť zosobnené. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Tak ja už potom chápem, prečo na tejto škole v rámci materiálno-

technického vybavenia, napríklad pre cyklistov, ktorí majú 

najvyšší normatív vôbec spomedzi žiakov stredných škôl, dostanú 

tak maximálne jontové nápoje.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pán poslanec, bavme sa teraz k Rozpočtu TSK, lebo vám zoberiem 

slovo.  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Mám ešte 30 sekúnd. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ale bavili sme sa k téme Rozpočtu TSK, pani riaditeľka tu bude  

a príde a vám to vysvetlí v Diskusii. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Chcem len dopovedať, že ja som sa s pani riaditeľkou 

konfrontoval už viackrát, akože neviem, či má vôbec nejaký 

význam toto ťahať sem znova, aj pre ostatných kolegov, s takto 

vysoko odbornou problematikou, a tak som rád aj za príspevok 

pána Trstenského, ja som zvedavý teda, čo si o tom budú myslieť 
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ostatní poslanci, pretože aj tí, ktorí tu možnože v tú chvíľu 

nebudú, tak vedzte, že ja som na tej škole študoval, bol som 

zvolený najlepším žiakom tej školy, a tí ľudia, ktorí sa tam 

súdia, tam tiež študovali, a tiež tam trénovali s vynikajúcimi 

výsledkami, takže to nie sú nejakí ľudia, ktorí by tej škole 

chceli škodiť, takisto ako cyklistika nechce škole škodiť, ale 

za tisícový normatív na žiaka dostane tak maximálne jontové 

nápoje. A už viem prečo, pretože peniaze idú do súdov, a nie    

do deciek. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pán poslanec, toto je tiež kolbište zastupiteľstva, pôda 

Zastupiteľstva TSK, aby sme vypočuli aj druhú stranu. Možno 

príde naozaj s argumentami pani riaditeľka, prečo to bolo tak, 

čo sa udialo, kde je to lepšie, a nech si poslanci vypočujú aj 

druhú stranu, naozaj. Prosím vás, ešte niekto do rozpočtu, teda  

k rozpočtu a k stanovisku hlavného kontrolóra? Ak nie, tak teraz 

požiadam poslanecký klub o malú prestávku, tak prosím vás 5 

minút, dobre? Urobte si nejakú pauzičku, ale príďte prosím vás 

za 5 minút sem naspäť, dobre?    ( prestávka ) 

     Poprosím vás panie poslankyne, páni poslanci, ak by ste sa 

mohli vrátiť na svoje miesta, budeme pokračovať v rokovaní,      

a budeme pokračovať v rokovaní hlasovaním o návrhu rozpočtu      

na roky 2025-2027 a stanovisku hlavného kontrolóra. Nech sa páči 

panie poslankyne, páni poslanci, ešte raz.  

Dobre, ak sme všetci, tak pristúpime k hlasovaniu, neviem, že či 

sú ešte vzadu nejakí ľudia, pani Hájková, ostatní, a už idú. Veď 

už nie je ani čo jesť tam vzadu, čo ste tam robili? Káva ešte. 

Pán riaditeľ úradu objednal ešte niečo navyše? Dobre, asi by nás 

malo byť dosť, neviem to spočítať.  

Tak môžeme, panie poslankyne, páni poslanci, poprosím vás, aby 

ste sa odprezentovali, čiže jedným gombíkom, v národnej rade to 

voláme, že ed-gomboš. Iba hlasovanie s jedným gombíkom. 

Prezentácia, prosím vás.  

Prezentovaných 35 poslancov, takže mali by sme byť uznášania 

schopní, čo sme, a teraz panie poslankyne, páni poslanci,       

z rozpravy vyplynul jeden pozmeňujúci návrh pána poslanca Igora 

Steinera na zmenu rozpočtu na strane príjmov o 300.000,- eur 

navýšiť rozpočet, a na strane výdavkov kapitálových dať        

do oddielu Zdravotníctvo o týchto 300.000,- eur. Nech sa páči, 

hlasujeme. Ja som za tento pozmeňujúci návrh tiež. 

 

ZA: 37 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2 

poslanci, pozmeňujúci návrh pána poslanca Steinera sme 

schválili. Ďakujem pekne. A teraz budeme hlasovať o návrhu 

Rozpočtu TSK na roky 2025-2027. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.   

Konštatujem, že rozpočet a návrh Rozpočtu TSK na roky 2025-2027 

sme schválili. Ja vám ďakujem veľmi pekne, ďakujem aj za Renátu, 

aj za všetkých zamestnancov, ktorí tento rozpočet pripravili. 

K uvedeným výsledkom hlasovania bolo prijaté  

 

  U z n e s e n i e  číslo 373/2024 
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          (obsah uznesenia viď príloha 

                                 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A ešte budeme hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré je uvedené pod 

bodom číslo 6. b), k Stanovisku hlavného kontrolóra TSK k návrhu 

Rozpočtu TSK na rok 2025-2027. Nech sa páči, hlasujme o návrhu 

tohto uznesenia k bodu číslo 6. b). 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4. 

Uznesenie k Stanovisku hlavného kontrolóra TSK sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 374/2024 

        (obsah uznesenia viď príloha 

                               tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem vám veľmi pekne, vážené panie poslankyne, páni poslanci. 

Som veľmi rád, že môžeme teda fungovať aj v tom ďalšom roku 2025 

s tým, že určité úpravy rozpočtu budú, a možno, že to nebude 

jedna, ako tomu bolo napríklad v tomto roku 2024, kde sme robili 

cez zastupiteľstvo až dve zmeny, okrem teda rozpočtových 

opatrení, ktoré som mohol prijímať, podľa uznesenia, počas 

celého roka.  

 

 

7. Správa o výsledku kontroly NKÚ SR, zameranej na projekty, 

realizované v rámci výzvy „Podpora zvyšovania kapacít 

materských škôl“ prostredníctvom IROP na Úrade TSK.  

   Predkladal: Ing. Marek Briestenský – riaditeľ Úradu TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu, to je bod číslo 7., je to Správa vo výsledku 

kontroly NKÚ, zameranej na projekty realizované v rámci výzvy 

„Podpora zvyšovania kapacít materských škôl“ prostredníctvom 

IROP na Úrade TSK, čiže kontrolovaným subjektom bolo naše SO/RO, 

sprostredkovateľský orgán, respektíve riadiaci orgán pod MIRRI, 

ktorý už teda neexistuje, a táto kontrola teda bola vykonaná asi 

na všetkých samosprávnych krajoch. Nech sa páči, tento návrh 

predkladá Marek Briestenský, riaditeľ Úradu TSK. Túto správu, 

pardon. 

Ing. Marek Briestenský (riaditeľ Úradu TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, 

vážená pani podpredsedníčka, páni podpredsedovia, pán hlavný 

kontrolór, vážené panie poslankyne, páni poslanci, kolegyne, 

kolegovia, médiá, hostia. Dovoľte, aby som predniesol bod číslo 

7. na rokovaní zastupiteľstva – Správa o výsledku kontroly NKÚ 

SR, zameranej na projekty realizované v rámci výzvy „Podpora 

zvyšovania kapacít materských škôl“ prostredníctvom IROP na 

Úrade TSK. NKÚ SR vykonal kontrolu na Úrade TSK v období 11.3.-

17.7.,  behom kontroly boli zistené 4 kontrolné drobné zistenia, 

tieto kontrolné zistenia môžete vidieť aj v rámci výsledku 

kontroly, ktorý bol daný do knižnice. Na základe kontrolných 
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zistení, uvedených v protokole o výsledku kontroly NKÚ SR uložil 

kontrolovanému subjektu prijať opatrenia na odstránenie  

kontrolou zistených nedostatkov do 30.8.2024. Návrh odstránenia 

zistených nedostatkov a prijatí opatrení bol predložený NKÚ SR  

v stanovenom termíne. Kontrolné zistenia nemali vplyv na spoma-

lenie a čerpanie EŠIF, krátení finančných prostriedkov prijí-

mateľa, ani na realizáciu a napĺňanie cieľov projektov. Správu 

o plnení, respektíve splnení prijatých opatrení na odstránenie 

kontrolou zistených nedostatkov, vrátane dokladov preukazujúcich 

ich plnenie, bol štatutárny orgán povinný predložiť kontro-

lovanému subjektu v termíne  do 17. 10. 2024, čo bolo zo strany 

štatutárneho orgánu splnené. V rámci komisií súhlasné stanovisko 

komisií a uvedený materiál sa berie na vedomie. Ďakujem        

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujeme veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 7., k Správe 

o výsledku kontroly NKÚ, v rámci výzvy „Podpora zvyšovania 

kapacít materských škôl“ prostredníctvom IROP na Úrade TSK.  

Ak nikto, pán riaditeľ, tam je čo, že berieme na vedomie 

uznesenie? Uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie, a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré je uvedené pod bodom číslo 

7.. Už hovorím o tých nových bodoch, kolegyne, kolegovia. Nech 

sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 9.  

uznesenie k bodu číslo 7. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne 

pánovi riaditeľovi úradu.  

 

      U z n e s e n i e  číslo 375/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

8. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.  
    Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku -   
pozemku reg. "C" parc. č. 1435/12 k. ú. Trenčianske     

Mitice v prospech Milana Žáčika a manž. Anny Žáčikovej 

dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 8., a to sú majetkové veci, Návrhy        

na riešenie prebytočného majetku TSK. Predkladá Tomáš Baláž,    

a máme ich usporiadané tak, že najskôr tých prvých 6 bodov, 

ktoré sa týkajú osobitného zreteľa, najskôr teda prejdeme Tomáš 

tie. Takže nech sa páči, ak by si mohol teda ku každému veľmi        

v krátkosti, ak bol niekde nejaký problém vysvetliť. Nech sa 

páči. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie 

poslankyne, vážení páni poslanci, vážený pán hlavný kontrolór, 

kolegyne, kolegovia, hostia. Ako prvé mi dovoľte predložiť      
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na prerokovanie Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného 

majetku, pozemku registra C parcelné číslo 1435/12, katastrálne 

územie Trenčianske Mitice, v prospech súkromných žiadateľov,     

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Ide o prvé kolo dvojkolo-

vého schvaľovania zámeru prevodu nehnuteľného majetku, kde 

súkromní žiadatelia žiadajú o odkúpenie pozemku vo výmere 22 m2, 

ktorý sa nachádza pri vstupe k ich rodinnému domu. Predmetný 

pozemok je v správe Správy ciest TSK, tento je pre Správu ciest 

TSK prebytočný, a navrhuje sa teda schváliť zámer prevodu       

za kúpnu cenu vo výške 50,- eur za m2, čo je pri výmere 22 m2 

pozemku celková kúpna cena vo výške 1.100,- eur.  

Toľko k písmenu a), a budem pokračovať s ďalšími materiálmi, kde 

je teda dôvod hodný osobitného zreteľa. Treba 27 poslaneckých 

hlasov na dôvod hodný osobitného zreteľa.  

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu k predlo- 

ženému bodu. Ak nikto, končím možnosť prihlásiť sa do rozpravy, 

poprosím pripravte hlasovanie.  

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.   

 

U z n e s e n i e  číslo 376/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

Ja sa teda ospravedlňujem. Pán Baláž, poprosím môžeme pokračovať 

v bode b). 

 

 

 8.             

b) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku -    
pozemku reg. "C" parc. č. 2212/3 k. ú. Trenčianske      

Bohuslavice v prospech Lukáša Poláčka z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem, v bode b) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnu-

teľného majetku, pozemku registra C, parcelné číslo 2212/3, 

katastrálne územie Trenčianske Bohuslavice, v prospech súkrom-

ného žiadateľa, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Opäť ide     

o prvé kolo dvojkolového schvaľovania prevodu nehnuteľného 

majetku, v obdobnom prípade ako v predchádzajúcom bode, tento-

krát ide o pozemok vo výmere 48 m2, ktorý tvorí predzáhradku ako 

súčasť rodinného domu vo vlastníctve žiadateľa, takisto správu 

pozemku má Správa ciest TSK, pre ktorú je tento pozemok 

prebytočný, a navrhuje sa teda prevod nehnuteľného majetku       

v prvom kole, teda zatiaľ len zámer, za kúpnu cenu vo výške 40,- 

eur za m2, čo je pri výmere 48 m2 celkom kúpna cena 1.920,- eur. 

Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu. Nikto sa nehlási       

do rozpravy, budeme hlasovať, pripravte hlasovanie. 
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ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.   

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Prejdeme k bodu c). 

 

U z n e s e n i e  číslo 377/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 
 

 8. 

c) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu        

a predaja pozemku reg. "C" parc. č. 495/14 k. ú. Lubina   

v prospech Adriany Kubišovej z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. V ďalšom - Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu a predaja pozemku registra C parcelné číslo 495/14 

katastrálne územie Lubina, v prospech súkromného žiadateľa,      

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. V tomto prípade ide už      

o druhé kolo, kedy poslanci Zastupiteľstva TSK na predchá-

dzajúcom zastupiteľstve schválili zámer prevodu predmetného 

nehnuteľného majetku, ktorý predstavuje pozemok o výmere 83 m2, 

a ktorý sa nachádza oproti rodinnému domu žiadateľky, a ktorý je 

dlhodobo využívaný ako záhrada ňou a jej právnymi predchodcami. 

Žiadateľka zároveň predložila aj súhlasné stanovisko vlastníkov 

rodinného domu susediaceho s predmetným pozemkom. Kúpna cena sa 

navrhuje vo výške 30,- eur za m2, čo je pri výmere 83 m2 celkom 

kúpna cena vo výške 2.490,- eur. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem za prednes materiálu, otváram rozpravu. Nikto sa nehlási 

do rozpravy, končím možnosť prihlásiť sa, pripravte hlasovanie. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Prejdeme k bodu d). 

 

U z n e s e n i e  číslo 378/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 8.  

d) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku -    

pozemku CKN parc. č. 197/2 v k. ú. Dolné Bzince          

v prospech Aleny Kovačovicovej a Vlasty Kovačovicovej     

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V ďalšom - Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnu-

teľného majetku - pozemku CKN parcelné číslo 197/2 v katas-

trálnom území Dolné Bzince, v prospech súkromných žiadateliek,    

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Ide o pozemok o výmere 51 

m2, ktorý sa nachádza pod rodinným domom, ktorý je v spoluvlast- 

níctve žiadateliek, a v záujme vyporiadania majetkoprávneho 

pozemku, nachádzajúceho sa pod domom, požiadali teda o odkúpenie 
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predmetného pozemku. Navrhuje sa kúpna cena vo výške 50,- eur    

za m2, výmera 51 m2, celková kúpna cena je tak 2.550,- eur. 

Zatiaľ teda len zámer prevodu. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu. Nikto nie je prihlásený 

do rozpravy, končím možnosť prihlásiť sa. Pripravte hlasovanie 

prosím. 
 

ZA: 27 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené.  

 

U z n e s e n i e  číslo 379/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Vážené kolegyne, kolegovia, by som vás poprosil, aby ste sa  

vrátili dvaja, traja do sály, aby sme mohli hlasovať ešte ďalej 

o prípadoch hodných osobitného zreteľa. Nie je to fér voči 

predkladateľom materiálov ani tým, ktorí svoje žiadosti na tento 

ctený TSK si dali. Takže vráťte sa na miesta a poďte hlasovať. 

Počkáme na vás. Pán podpredseda, vediem schôdzu, počkáme. Dobre, 

nech sa páči. 

 

 

 8. 

e) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú. 
Slavnica Obci Slavnica z dôvodu hodného osobitného  

      zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo, v ďalšom - Návrh na schválenie nájmu 

nehnuteľného majetku v katastrálnom území Slavnica, v obci 

Slavnica, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Obec Slavnica 

požiadala o dlhodobý prenájom časti parcely v rozsahu 160 m2 

podľa projektu rekonštrukcie autobusovej zastávky a predloženého 

návrhu geometrického plánu na určenie vlastníckych práv 

nehnuteľnosti a oddelenie pozemku v rámci zamerania autobusovej 

zastávky. Obec Slavnica má teda v pláne rekonštruovať autobusovú 

zastávku a  uchádzať sa o nenávratný finančný príspevok na jej 

rekonštrukciu, kde musí mať vysporiadané majetkoprávne vzťahy    

k pozemku, nachádzajúcemu sa pod autobusovými zástavkami. 

Vzhľadom na uvedené sa teda navrhuje nájom na dobu 10 rokov,     

za symbolickú cenu 1,- eura za rok, kde obec Slavnica by celé 

nájomné vo výške 10,- eur zaplatila naraz. Nájomná zmluva by 

bola teda na dobu určitú do konca decembra 2035. Prenájom sa 

navrhuje z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý už som 

povedal. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu.  

Končím možnosť prihlásiť sa do rozpravy, budeme hlasovať. 

Hlasujte prosím. 
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ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené, ďakujem, f). 

 

 U z n e s e n i e  číslo 380/2024 

 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 8.    

f) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho 
samosprávneho kraja číslo 853/2022 zo dňa 02.05.2022. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem, v ďalšom - Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva TSK 

číslo 853/2022 zo dňa 2. mája 2022. Predmetným uznesením 

Zastupiteľstvo TSK schválilo prevod prebytočného nehnuteľného 

majetku TSK v katastrálnom území Pravenec, z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa a to obci Pravenec. Predmetom prevodu bol 

bývalý areál, teda nehnuteľnosti tvoriace bývalý areál Stredného 

odborného učilišťa nábytkárskeho v Pravenci s tým, že obec 

Pravenec bola predmetným uznesením zaviazaná asanovať stavby, 

ktoré sa nachádzajú na predmetných pozemkoch, ktoré boli taktiež 

súčasťou prevodu, a následne vystavať obecné nájomné byty, najmä 

pre mladých obyvateľov obce Pravenec, ale aj pre mladých ľudí    

z blízkeho okolia, ktorí odchádzajú za prácou do zahraničia, aby 

mohli zostať v obci a pracovať v blízkom priemyselnom areáli. 

Obec Pravenec sa zaviazala, že do 5 rokov odo dňa právoplatnosti 

rozhodnutia o povolení vkladu vykoná na vlastné náklady a bez 

nároku na akúkoľvek refundáciu zo strany TSK odstránenie stavby, 

ktoré sú predmetom prevodu a následne v septembri 2020, alebo 

teda bola uzatvorená ešte kúpna zmluva v roku 2022. Teraz       

v septembri 2024 požiadala obec Pravenec TSK o zmenu uznesenia, 

v časti dôvodu hodného osobného zreteľa, a to z dôvodu zhoršenia 

verejných financií pre samosprávy, ako aj z dôvodu zvýšeného 

dopytu po individuálnej výstavbe, a samotná obec by v danom 

priestore taktiež uvítala skôr individuálnu zástavbu rodinných 

domov s ucelenou infraštruktúrou a verejným priestorom. Nakoľko 

je teda potrebné v prípade súhlasu zmeniť osobitný zreteľ, 

navrhuje sa teda zmena uznesenia Zastupiteľstva TSK, kde by teda 

osobitný zreteľ spočíval v potrebe zabezpečenia lepšieho 

využitia majetko-právneho usporiadania vzťahu k pozemkom         

a vytvorenia podmienok dostupného bývania najmä pre mladých 

obyvateľov obce Pravenec, aby využili možnosť bývať v obci      

a pracovať v blízkom priemyselnom areáli, kde by sa kupujúci 

zaviazal, že teda do 5 rokov odo dňa právoplatnosti rozhodnutia 

o povolení vkladu do katastra nehnuteľností vykoná bez nároku    

na akúkoľvek refundáciu zo strany TSK odstránenie stavieb, ktoré 

sú predmetom prevodu. A pre prípad odplatného prevodu vlast-

níckeho práva k predmetu prevodu sa dojednáva, že nadobúdateľ 

bude povinný prevziať na seba povinnosť kupujúceho podľa článku 

4 kúpnej zmluvy a bude povinný zabezpečiť dodržiavanie dôvodu 

hodného osobitného zreteľa a využitie predmetu prevodu, a to 

podľa záväzných normatívnych dokumentov stanovených obecným 

zastupiteľstvom obce Pravenec. K tomuto materiálu je prítomný aj 
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pán starosta obce Pravenec, ktorý teda môže pani poslankyniam    

a pánom poslancom ozrejmiť dôvody na zmenu uznesenia. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ešte teda poprosím vzhľadom k tej rýchlosti tých slov, ktoré ste 

schopný vygenerovať. Takže ide o tú zmenu, ktorá spočíva v tom, 

že miesto výstavby nájomných bytov, ktorá je pre obec finančne 

náročná, chceme tieto pozemky použiť na výstavbu rodinných 

domov, ktoré majú komerčný charakter. No výborne, dobre. Nech sa 

páči, pán kolega. Pán starosta, nech sa páči. Ja som to len 

zopakoval, lebo prvý raz som to počul v tej rýchlosti, o čo sa 

vlastne jedná, takže... 

Marián Kmeťko (starosta obce Pravenec) 

Dobrý deň prajem. Vážená podpredsedníčka, vážení páni podpred-

sedovia, vážené poslankyne, poslanci, milí hostia. Moje meno je 

Marián Kmeťko, som starostom obce Pravenec. Naša obec je 

špecifická, že sa skladá z dvoch častí. Je to časť Kolónia       

a časť Dedina a spomenutý objekt sa nachádza v časti Kolónia.   

V roku 2022 sa podpísala zmluva ešte za čias bývalého vedenia. 

Som starosta prvé volebné obdobie a to, čo predniesol pán Baláž 

v rýchlosti, neviem, či ste si to vlastne všimli, je to jediná 

vec, že obec momentálne je zaviazaná zmluvou v takom rozsahu, že 

musíme previesť búracie práce do 5 rokov na vlastné náklady. 

Vlastné náklady, som si dal spraviť prieskum trhu, sa pohybujú  

v rozmedzí 600–700.000,- euro s tým, že sme potom zaviazaní 

následne vystavať nájomné byty. To znamená, že Pravenec, obec 

naša nemá ani materiálne ani personálne možnosti v takomto 

rozsahu tento projekt uskutočniť, a preto po analýze s firmou, 

ktorú sme si najali, jednoznačne nám odporúča, aby to mohli sme 

osloviť aj súkromný sektor formou verejnej súťaže a posunuli to 

týmto spôsobom. Ale jasná vec, že keď si prečítate podrobne je 

tam, stále máme dozor, ako zastupiteľstvo, nebudú sa tam 

vystavovať žiadne nejaké paláce 15 poschodové, pretože obec 

Pravenec, časť Kolónia má 650 obyvateľov približne a 7 bytoviek. 

Takže skôr sme si dali spraviť štúdiu aj na výstavbu rodinných 

domov. To je z mojej strany všetko, ak máte otázky, rád 

odpoviem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem pánovi starostovi, nech sa páči, hláste sa do diskusie. 

Pani zástupkyňa Porubcová, nech sa páči.  

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Ďakujem pekne, pán starosta, ja nemám žiadne pochybnosti o tom, 

že ste si to dobre premysleli, a že tak to je, ale ja by som 

teda bola rada, že skôr kým oslovia akékoľvek obce, a toto sa 

netýka iba vás, nás poslancov samosprávneho kraja, aby si to 

teda dobre zvážili, čo tam teda chcú, lebo sa veľmi dobre 

pamätám, ako som tu vystúpila a povedala som, ako veľmi to 

potrebujú, aby sme obci Pravenec vyšli v ústrety, lebo určite 

potrebujú stavať byty. A ten rozpor je potom veľký. Viete, že tu 

vyzerá človek, akože nevie čo to vlastne, čo to vlastne hovorí. 

Teraz nehovorím ani ku vám, ale toto je verejná nahrávka        

a hovorím skôr ku všetkým starostom, že skôr ako teda majú 

takúto nejakú požiadavku, do ktorej sa rozhodnú osobne zaintere-

sovať poslancov, aby sa za to teda angažovali, že aby to teda 

naozaj dobre zvážili, že čo bude na konci, lebo proste keď som 
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tu za to oslovovala kolegov, aby hlasovali, tak ten úmysel bol 

celkom iný. Ja to podporím, ja tomu rozumiem, čo vy hovoríte, 

ale proste pre mňa je to zásadná vec. Ďakujem.  

Marián Kmeťko (starosta obce Pravenec) 

Jasná vec, tá štúdia je spravená, je v štýle obec, teda časť 

Kolónia sa začala vystavovať vo vojnových rokoch, pán Baťa pod 

obcou vlastnil veľkú pílu, výrobu nábytku, a sa neskôr z toho 

stala Tatra Pravenec. Tá architektúra tej obce je veľmi pekná, 

až potom sa pokazila tými bytovkami, ktoré sú tam a teraz v tom 

areáli tiež predchádzajúce vedenie navrhlo 3 bytovky, a to mne 

starostovi sa absolútne nepáčilo, ani novému poslaneckému klubu 

nášmu, takže vlastne je tá štúdia spravená, že bude sa pokra-

čovať v tejto baťovskej architektúre s tým, že vlastne už len 

tie náklady na búranie sú pre nás v dnešnej dobe, keď nevieme, 

aké financie budeme môcť, s čím narábať v budúcom roku, či to je 

podielové dane, alebo školstvo, takže požiadal by som vás o to, 

aby ste hlasovali rozumne. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

To si tak nemusel hovoriť, my to robíme furt. Som zapojený? Veď 

sa nepočujem. Som, dobre. Dobre pán starosta, ja milujem miestnu 

územnú samosprávu, ja sa nebudem pýtať nič. Ďakujem. Nech sa 

páči, kto sa hlási ďalej do rozpravy? Pokiaľ nikto, končím 

možnosť prihlásiť sa do rozpravy, ďakujem pánovi starostovi      

za vysvetlenie, budeme hlasovať. Nech sa páči. 

 

ZA: 27 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie sa schválilo, gratulujem, pán starosta. 

 

U z n e s e n i e  číslo 381/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

To nevadí, pre mňa je podstatné koľko hlasovalo ZA, 27, ďakujem. 

Takže dnešný deň je pre vašu obec takým krásnym dňom v týchto 

dňoch, keď prší. Nebojte sa, ja vám verím, ja som sa na vás 

pozrel, vy to dokážete. Dobre, prejdeme k ďalšiemu bodu g). 

 

 

 8.  

   g) Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK –  

      pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Melčice a v k.ú.     

      Zemianske Lieskové s Obcou Melčice – Lieskové. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK - pozemkov 

zastavaných stavbou v katastrálnom území Melčice a v katas-

trálnom území Zemianske Lieskové s obcou Melčice – Lieskové. Ide 

o klasickú zámenu pozemkov, ktoré sa nachádzajú pod chodníkmi, 

ktoré sú zo zákona vo vlastníctve obce a pozemky sú teda zatiaľ 

vo vlastníctve TSK, a pozemkov pod cestami III. triedy, ktoré 

vedú obcou, a ktoré sú zo zákona vo vlastníctve TSK, pričom 

pozemky sú vo vlastníctve obce. Navrhuje sa zámena o rovnakej 
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výmere 1 641 m2 týchto pozemkov. Keďže zámena je v pomere 1:1, 

navrhuje sa zámena bez finančného vyrovnania, ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu k materiálu.  

Končím možnosť prihlásiť sa do rozpravy, hlasujme prosím. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 7. 

Konštatujem, že uznesenie je prijaté, ďakujem.  

 

U z n e s e n i e  číslo 382/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

   h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

      registra "C" parc. č. 221/1 k. ú. Istebník v prospech Ing.  

      Maroša Černého a Mgr. Martiny Černej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, v ďalšom začína teda pásmo vecných bremien. Ako prvé - 

Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra C, parcelné číslo 221/1, katastrálne územie Istebník,    

v prospech súkromných žiadateľov. Ide teda o klasické zriadenie 

vecného bremena, kde TSK je povinný strpieť právo uloženia 

kanalizačnej a NN elektrickej prípojky, ako aj uloženia vodovod-

nej prípojky, a s tým spojených služobností, v prospech 

súkromných žiadateľov, kde zriadenie vecného bremena sa navrhuje 

za náhradu stanovenú v zmysle cenovej mapy platných Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK. Pre intravilán mesta Trenčín je to 

suma vo výške 29,34 eur za m2, čo je pri celkovej výmere 36 m2 

jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 1.056,24 eur. 

Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči.  

Končím možnosť prihlásiť sa do rozpravy, hlasujme, prosím. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že sme uznesenie schválili. Prejdeme k ďalšiemu 

bodu. 

U z n e s e n i e  číslo 383/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

   i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku     

      registra "E" parc. č. 597/1 k. ú. Dolná Breznica v pros-  

pech Mareka Drahutu a manž. Denisy Drahutovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  
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Ďakujem, v ďalšom - Návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena na pozemku registra E parcelného čísla 597/1 katastrálne 

územie Dolná Breznica v prospech súkromných žiadateľov. Opätovne 

zriadenie vecného bremena a povinnosť TSK strpieť právo,        

na predmetnom pozemku vybudovania vjazdu a spojených služob-

ností, v prospech súkromných žiadateľov, na časovo neobmedzenú 

dobu odplatne za jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle platných 

Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre extravilán obce Dolná 

Breznica vo výške 5,83 eur za m², čo je pri výmere 20 m²  

celková náhrada vo výške 116,60. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Nikto nie je 

prihlásený, môžeme hlasovať. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Ďakujem, nech sa páči, 

ďalší bod.  

U z n e s e n i e  číslo 384/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 8.  

   j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku     

      registra "E" parc. č. 597/1 k. ú. Dolná Breznica v pros- 

      pech Františka Oravíka. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom - Návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena na pozemku registra E parcelné číslo 597/1 katastrálne 

územie Dolná Breznica, v prospech súkromného žiadateľa. Ide      

o rovnaký kataster ako katastrálne územie v predchádzajúcom 

bode, to znamená aj náhrada je stanovená rovnako, rovnaká 

povinnosť strpieť právo vybudovania vjazdu a spojených služob-

ností, celková náhrada je tak vo výške 151,58 eur pri výmere 26 

m² dielu. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, kto sa hlási do rozpravy, nech sa páči? 

Nikto nie je prihlásený, poprosím o návrh uznesenia. Hlasujeme, 

pardon.  
 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. K ďalšiemu bodu 

poprosím. 

 

U z n e s e n i e  číslo 385/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    
registra "C" parc. č. 298 v k. ú. Mníchova Lehota v pros-

pech vlastníka pozemku p.č. 296/2 Mgr. Peter Kocnár rod. 
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Kocnár a Soňa Kocnárová rod. Glodžiaková bytom Mníchova 

Lehota č. 400, 913 21, Mníchova Lehota, Slovenská 

republika. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, ďalšie vecné bremeno - Návrh na schválenie zriadenia 

vecného bremena na pozemku registra C parcelné číslo 298,       

v katastrálnom území Mníchova Lehota, v prospech súkromných 

žiadateľov, tentokrát ide o povinnosť TSK strpieť právo  

uloženia inžinierskych sietí, a to prípojky do obecnej kanali-

zácie na odvádzanie dažďovej vody, a s tým spojených služob-

ností, kde v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK 

pre intravilán obce Mníchova Lehota sa navrhuje odplata vo výške 

10,22 eur za m2, čo je pri výmere 22 m2 jednorazová náhrada 

celkom vo výške 224,84 eur. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, hláste sa do rozpravy. 

Neevidujem žiadne prihlásenie, poprosím o hlasovanie. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené ďakujem. Ďalší bod. 

 

U z n e s e n i e  číslo 386/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 8.  

l) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    
registra "C" parc. č. 490/101 k. ú. Turá Lúka v prospech    

MAKIPA, s. r. o., Častkovce. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, ďalej - Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra C, parcelné číslo 490/101 katastrálne územie 

Turá Lúka v prospech MAKIPA, s.r.o., Častkovce. Ide o povinnosť 

TSK strpieť právo vybudovania vjazdu a spojených služobností    

v prospech žiadateľa - obchodnej spoločnosti MAKIPA, s.r.o.,     

v rozsahu dielu o výmere 13 m2, za jednorazovú náhradu stanovenú 

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre intra-

vilán mesta Myjava vo výške 25,64 eur za m2, celková náhrada 

333,32 eur, ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu.  

Nikto nie je prihlásený do rozpravy, hlasujeme prosím. 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Prejdeme k ďalšiemu 

bodu.  

 

U z n e s e n i e  číslo 387/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 
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 8.  

m) Návrh na zrušenie uznesenia Z TSK č. 339/2019 a návrh  
na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku registra 

"E" parc. č. 2682/1 k.ú. Kubrá v prospech Mesta Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, v ďalšom - Návrh na zrušenie uznesenia Zastupiteľstva 

TSK číslo 339/2019 a návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena na pozemku registra E parcelné číslo 2682/1, katastrálne 

územie Kubrá, v prospech Mesta Trenčín. Zastupiteľstvo v roku 

2019 schválilo zriadenie vecného bremena, ktoré spočívalo        

v povinnosti TSK strpieť povinnosť, alebo teda právo umiestnenia 

verejného vodovodu a verejnej kanalizácie, a s tým spojených 

služobností, v prospech TVK-čky za odplatu, za jednorazovú 

náhradu, ktorá bola stanovená v zmysle vtedy platných Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK vo výške 732,78 eur. A následne bol 

schválený, vypracovaný návrh zmluvy o zriadení vecného bremena     

a odplata za zriadenie vecného bremena bola uhradená. Nakoľko 

však katastrálne konanie bolo v roku 2020 prerušené z dôvodu, že 

bolo potrebné vypracovanie dodatku číslo 1 a následne sa 

oprávnený z vecného bremena nedohodol s TVK-čkou na podpísaní 

tohoto dodatku, k zriadeniu vecného bremena nikdy nedošlo,      

a teraz v roku 2024 bola opätovne doručená žiadosť investora – 

Dolná Kopanica, s.r.o. o zriadenie vecného bremena. Navrhuje sa 

teda zriadenie tohoto vecného bremena, s povinnosťou TSK strpieť 

umiestnenie verejného vodovodu a verejnej kanalizácie, a s tým 

spojených služobností s tým, že náhrada by bola v zmysle Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK, v súčasnosti platných, vo výške 

1.467,- eur, kde teda už po odpočítaní uhradenej čiastky 732,78 

eur ide o doplatok vo výške 734,22 eur. Ďakujem.  

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu.  

Nikto sa nehlási do rozpravy, končím možnosť, poprosím          

o hlasovanie. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené, pokračujme. 

 

U z n e s e n i e  číslo 388/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

n) Návrh na udelenie súhlasu s uzatvorením Zmluvy o budúcej 
zmluve o zriadení vecného bremena s DRAZIL s. r. o.. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem,  v ďalšom - Návrh na udelenie súhlasu s uzatvorením 

Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, so spoloč-

nosťou DRAZIL s. r. o.. Ide o schválenie zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena, v zmysle ktorej bude TSK povinný 
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strpieť právo uloženia NN elektrickej vodovodnej a kanalizačnej 

prípojky, a s tým spojených služobností v rozsahu geometrického 

plánu na porealizačné zameranie prípojok. Zriadenie vecného  

bremena bude určené na časovo neobmedzenú dobu, odplatne,       

za jednorazovú náhradu v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

TSK, v čase kedy zastupiteľstvo bude schvaľovať riadne zriadenie 

vecného bremena. Ďakujem.  

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči.  

Nikto nie je prihlásený, končím možnosť prihlásiť sa, poprosím    

o hlasovanie. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené, pokračujeme. 

 

U z n e s e n i e  číslo 389/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

o) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
nehnuteľného majetku a súťažných podmienok obchodnej 

verejnej súťaže "Pozemok CKN p. č. 5560/15 v k. ú. 

Prievidza". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, v ďalšom - Návrh na schválenie  prebytočnosti, spôsobu 

prevodu nehnuteľného majetku a súťažných podmienok obchodnej 

verejnej súťaže „Pozemok CKN, parcelné číslo 5560/15, v katas-

trálnom území Prievidza“. Ide o schválenie vyhlásenia obchodnej 

verejnej súťaže a tomu predchádzajúcemu vyhláseniu o trvalej 

prebytočnosti a spôsobe odpredaja majetku formou obchodnej 

verejnej súťaže, vrátane schválenia súťažných podmienok 

obchodnej verejnej súťaže - Pozemku o výmere 537 m2, nachádza-

júceho sa v katastrálnom území Prievidza, kde znalec ohodnotil 

predmetný pozemok zaokrúhlene na sumu 15.300,- eur. Po preroko-

vaní na komisiách a Rade predsedov sa navrhuje kúpna cena       

vo výške minimálne 80,- eur za m2, čo je pri výmere 537 m2 

predmetného pozemku kúpna cena celkom minimálne vo výške 

42.960,- eur. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Nech sa páči, otváram rozpravu k predloženému materiálu.  

Nikto nie je prihlásený, končím možnosť prihlásiť sa. Hlasujme, 

prosím. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 1, NEHLASOVALI: 5.  

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Ďakujem.  

 

U z n e s e n i e  číslo 390/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 
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 8.  

p) Návrh na schválenie odňatia správy nehnuteľného majetku 
Trenčianskeho samosprávneho kraja zo správy Strednej   

odbornej školy, Lipová 8, Handlová. 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, v ďalšom - Návrh na schválenie odňatia správy 

nehnuteľného majetku TSK zo správy Strednej odbornej školy 

Handlová. TSK v minulosti avizoval svoj zámer, aby všetok 

prebytočný majetok stredných škôl prešiel pod priamu správu TSK 

ako vlastníka tohto majetku, aby sa stredným školám podarilo 

šetriť finančné prostriedky, spojené s prevádzkovaním a udržia-

vaním prebytočných objektov. Zastupiteľstvo v máji 2023 prero-

kovalo a schválilo trvalú prebytočnosť tohto nehnuteľného 

majetku, spôsob odpredaja a súťažné podmienky obchodnej verejnej 

súťaže. Ide o tzv. Blok D, ten v súčasnosti nie je využívaný     

na výchovno-vzdelávací proces, priestory sú prázdne a nie je ani 

predmetom nájmu a stredná odborná škola ako správca naďalej 

znáša náklady spojené s prevádzkovaním a udržiavaním majetku, čo 

zaťažuje jej rozpočet. Vzhľadom na skutočnosť, že obstarávacia 

cena jednej z budov je vo výške viac ako 700.000,- eur, o odňatí 

správy nehnuteľného majetku musí rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK. 

Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Nikto nie je prihlásený 

do rozpravy, poprosím o hlasovanie. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVALI: 4. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Pokračujme.  

 

U z n e s e n i e  číslo 391/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

q) Návrh na udelenie súhlasu so zverením majetku Trenčian-
skeho samosprávneho kraja do správy Spojenej školy, I. 

Krasku 491, Púchov. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, v ďalšom - Návrh na udelenie súhlasu so zverením 

majetku TSK do správy Spojenej školy Púchov. Ide o zverenie 

majetku, ktoré bolo zrealizované pri investičnej akcii Moderné 

odborné vzdelávanie v gumárenskom priemysle Spojenej školy 

Púchov, kde bola vybudovaná prístavba. Táto investičná akcia 

bola v obstarávacej cene 1.135.844,62 eur. Nakoľko je teda jej 

hodnota viac ako 700.000,- eur, musí o zverení majetku TSK  

rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK, čo týmto materiálom sa činí, 

ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 
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Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu k predloženému 

materiálu. Nikto sa nehlási do rozpravy, končím možnosť 

prihlásiť sa, hlasujeme, prosím.  

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že sme uznesenie schválili, prejdeme k bodu r). 

 

 U z n e s e n i e  číslo 392/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 8.  

r) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  
stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/511 Veľké Uherce -  

Skýcov - 3. etapa" do správy správcu - Správy ciest TSK. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, v bode r) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného 

majetku TSK - stavby „Rekonštrukcia cesty II/511 Veľké Uherce -  

Skýcov - 3. etapa“ do správy správcu - Správy ciest TSK. Ide     

o 3. úsek rekonštrukcie cesty II/511 Veľké Uherce - Skýcov, 

etapa “E3“ – Osada Fatimová–hranica TSK (Horský úsek cesty – 

HC2), investičná akcia v hodnote 12.284.132,86 eur sa navrhuje 

zveriť do správy Správy ciest TSK. Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem, otváram rozpravu, kto sa hlási do rozpravy?  

Nikto nie je prihlásený, končím možnosť prihlásiť sa. Hlasujeme, 

prosím.  

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0. 

Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Bod s). 

 

U z n e s e n i e  číslo 393/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

 8.  

s) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení   
majetku TSK v správe SC TSK (budova v k.ú. Malé Chlievany) 

Brnianska 3, 911 05 Trenčín z evidencie formou      

likvidácie.   

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem, ako posledný majetkový bod - Návrh na rozhodnutie       

o neupotrebiteľnosti a vyradení majetku TSK v správe Správy 

ciest TSK (budova v katastrálnom území Malé Chlievany),           

z evidencie formou likvidácie. Na TSK bola doručená žiadosť 

Správy ciest o rozhodnutí o neupotrebiteľnosti a vyradení 

majetku TSK, z evidencie formou likvidácie. Ide o budovu        

v Malých Chlievanoch, zaradenú do evidencie v roku 2003        

so zostatkovou hodnotou k augustu 2024 52,84 eur. Na dotknutú 
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stavbu bol vypracovaný projekt pre búracie povolenie, pre 

likvidáciu stavebných objektov. Objekt v minulosti slúžil ako 

hospodárska budova, neskôr len na skladovanie, v súčasnosti sa 

už niekoľko rokov nevyužíval, bol značne schátraný staticky 

narušený a z toho dôvodu bol navrhnutý na odstránenie.         

Na základe rozhodnutia o odstránení stavby bola budova v tomto 

roku odstránená a v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom TSK, 

nakoľko ide o nehnuteľnosť, o jej odstránení evidenčne musí 

rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK. Ďakujem.     

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Nech sa páči, otváram rozpravu. Pán Dr. Bielik, nech sa páči. 

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 

Ďakujem pekne, mňa upútalo, že sme skončili na písmene s), tak  

nie som si istý, či ste si vytvorili osobný rekord, už máte len 

6 písmen do konca abecedy, ale neustávajte, lebo aj Ovečkinovi 

už chýba iba 26 gólov, aby vyrovnal Gretzkého. Ja myslím... 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Mu zlomili nohu.  

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 

Áno, píšťalu na nohe, ale rekordy sú pre to, aby sa prekonávali, 

tak ja myslím, že ešte potešíte ma, keď to dotiahneme raz       

na písmeno w). Ďakujem. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Pán poslanec Bielik, ďakujem veľmi pekne (už sme aj ďalej boli), 

pán poslanec Bielik, je vidieť, že sme z jedného mesta, ja už 

som si pripravoval ďalšie ... Dobre ďakujem, hlási sa ešte 

niekto do rozpravy? Nie, takže poprosím o hlasovanie. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0.  

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Ďakujem pánovi Balážovi 

za prednesených niekoľko dve desiatky bodov (ďakujem pekne) aj 

za to, že má skvelú rýchlopaľbu, dobrý guľomet, takže ste to 

urýchlil.  

 

U z n e s e n i e  číslo 394/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pán podpredseda za vedenie schôdze, to bol asi najdlhší 

bod, keď to tak zoberieme. Takže ďakujem veľmi pekne. Tie 

majetkové body máme za sebou. Janko, to, čo si hovoril už sme 

mali, takže už boli dve písmenká normálne z abecedy a znova sme 

išli 25, 26, 27 bodov. Dobre, ďakujeme.  

No tak prejdeme k bodu ďalšiemu po tých majetkových bodoch, a to 

je, vidím tu Elu Nekorancovú, čiže to je bod 8. Návrh          

na schválenie Dodatku číslo 6. k Zriaďovacej listine CSS-

LIPOVEC, Školská, Horné Srnie. Nech sa páči, tak v krátkosti. 

 

 

9. Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb - LIPOVEC, Školská 806/3, 914 42 

Horné Srnie. 

    Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

PhDr. Elena Nekorancová  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Dodatok číslo 6. k Zriaďovacej 

listine CSS-LIPOVEC v Hornom Srní sa vydáva z dôvodu rozšírenia 

o ďalšie druhy sociálnej služby, čo je prepravná služba         

a odľahčovacia služba, a doplnenie ďalšej odbornej  činnosti - 

zabezpečovanie pomoci pri pracovnom uplatňovaní v nadväznosti    

na novelu zákona o sociálnych službách, ktorá bola ešte účinná 

od 1. januára 2022, my to postupne zapracovávame do všetkých  

zriaďovacích listín zariadeniam. Rozšírením spektra sociálnych 

služieb reagujeme na potrebu obyvateľov kraja, na rozvoj 

sociálnych služieb v regióne, so zameraním na rozvoj komunitných 

služieb a zároveň aj na schválenú Koncepciu rozvoja sociálnych 

služieb TSK do roku 2030. Tieto zmeny budú mať dopad na rozpočet 

TSK, už sú zapracované v návrhu Rozpočtu pre rok 2025.         

Na základe uvedenej zmeny predkladáme Zastupiteľstvu TSK       

na schválenie s účinnosťou od 1. januára 2025 Návrh Dodatku 

číslo 6. k Zriaďovacej listine CSS-LIPOVEC v Hornom Srní.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 8.. Čiže to 

je ďalšia služba, ktorá sa tam bude poskytovať, áno? 

PhDr. Elena Nekorancová 

Áno, dve (tak dve dokonca), prepravná a odľahčovacia, nakoľko je 

po nej, o túto službu záujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie, a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia bodu číslo, to nie je bod číslo 8., 

to už je podľa nového bod číslo 10.. Čiže zopakujem ešte raz      

pre istotu, Návrh na schválenie Dodatku číslo 6. k Zriaďovacej 

listine CSS-LIPOVEC, Školská, Horné Srnie, bod číslo 10.. Nech 

sa páči, hlasujeme. Áno, to bol bod 9., pre zápis dobre? Čiže 

bod 9. po novom. Po novom prečítal som názov. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0,  NEHLASOVALI: 3. 

Uznesenie k bodu číslo 9. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 395/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

10. Návrh na vyradenie školy s názvom Spojená škola, I. Krasku 
491, Púchov s organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

sklárska,  I. Krasku 491, Púchov a Stredná odborná škola, I. 

Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov 

zo siete škôl a školských zariadení SR a zaradenie školy    

s názvom Stredná odborná škola priemyselných technológií, I. 

Krasku 491, Púchov, so sídlom I. Krasku 491, 020 32 Púchov 

do siete škôl a školských zariadení SR. 

Predkladala: Ing. Martina Knappová-vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  
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Bod číslo 10., to je Návrh na vyradenie školy s názvom Spojená 

škola, Krasku, Púchov s organizačnými zložkami SOŠ sklárska, 

Stredná odborná škola zo siete škôl a školských zariadení SR,    

a zaradenie školy s názvom Stredná odborná škola priemyselných 

technológií, Ivana Krasku, Púchov, so sídlom I. Krasku, Púchov, 

do siete škôl a školských zariadení. Predkladá veľmi v krátkosti 

Martina Knappová, vedúca odboru školstva a kultúry. Takže nech 

sa páči. Prečo to robíme? 

Ing. Martina Knappová  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážení páni 

podpredsedovia, vážené panie poslankyne, poslanci, dámy, páni, 

kolegyne, kolegovia. Predkladáme Zastupiteľstvu TSK Návrh       

na vyradenie školy s názvom Spojená škola, I. Krasku, Púchov,     

s organizačnými zložkami SOŠ sklárska a SOŠ, I. Krasku, Púchov, 

so sídlom I. Krasku 491, Púchov. Zaradenie školy s názvom SOŠ 

priemyselných technológií, so sídlom I. Krasku 491, Púchov       

do siete škôl a školských zariadení od 1.9.2025, a taktiež 

zaradenie študijných a učebných odborov z vyradenej Spojenej 

školy Púchov, na jej právneho nástupcu - SOŠ priemyselných 

technológií so sídlom I. Krasku 491, Púchov do siete škôl        

a školských zariadení SR od 1.9.2025. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 10.. Takže 

preto je to aj SOŠ teda s novým názvom, je to iba vyradenie ale 

aj zaradenie, hej? (zaradenie) ten celý názov SOŠ priemyselných 

technológií, pretože aj Fakulta priemyselných technológií 

Trenčianskej univerzity sa tak volá, takže je tam aj ten 

spoločný projekt EDUTECH, takže to dáva aj zmysel. Ešte niekto 

do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie  

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré je pod bodom 10.. 

Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.    

Uznesenie k bodu číslo 10. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 396/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

11. Návrh na zmenu uznesenia č. 183/2023 zo zasadnutia Zastupi-
teľstva TSK konaného dňa 27.11.2023. 

    Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz sme sa dostali teda k tomu staronovému číslovaniu, bod 11. 

je bod 11., a poprosím Martinu Lamačkovú, idú jej body, tak aby 

predniesla bod číslo 11., to je Návrh na zmenu uznesenia číslo 

183/2023 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK konaného dňa 27. 

novembra 2023. Nech sa páči, v krátkosti. 

Ing. Martina Lamačková 

Ďakujem veľmi pekne za slovo, vážený pán predseda, vážené panie 

poslankyne, páni poslanci. Dovoľte mi preložiť vám návrh        
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na zmenu predmetného uznesenia, ktoré sa týka spolufinancovania, 

administrácie správy Fondu malých projektov v rámci Programu 

INTERREG SR-ČR 2021-2027. V zmysle schváleného uznesenia TSK sa 

zaviazal poskytnúť spolufinancovanie k výdavkom na administráciu 

dvoch projektov, v rámci ktorých sa administruje Fond malých 

projektov. Vzhľadom na to, že v čase schválenia uznesenia zastu-

piteľstva neboli úplne známe finančné toky, akými budú financie 

poskytované, je potrebné zmeniť titul, na základe ktorého bude 

spolufinancovanie poskytované Správcovi Fondu malých projektov, 

ktorým je Euroregión Bílé-Biele Karpaty. Keďže nemôže ísť 

fakticky o spolufinancovanie, bude táto suma poskytovaná 

správcovi ako finančný príspevok. Sumy, ktoré boli schválené    

na zasadnutí zastupiteľstva a aj časový rámec realizácie oboch 

projektov, zostávajú nezmenené. Dopĺňa sa do znenia uznesenia 

veta: „táto suma bude poukazovaná ako finančný príspevok, 

poskytnutý Správcovi Fondu malých projektov Euroregiónu Bílé-

Biele Karpaty.“ Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 11..  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 11.. Nech sa páči, 

hlasujme.   

 

ZA: 26 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 8. 

Uznesenie k bodu číslo 11. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 397/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

12. Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 

projektov v rámci európskych štrukturálnych fondov. 

 Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja  

a) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania  
projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

"Modernizácia odborného vzdelávania na hornej Nitre – SOŠ 

Prievidza". 

b) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania  

projektu v rámci Fondu malých projektov Programu INTERREG 

VI-A Slovensko - Česko s názvom "Potulky panstvom Ilešhá-

ziovcov" (Trenčianske múzeum v Trenčíne). 

c) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania  
projektu v rámci Programu INTERREG VI-A Slovensko - Česko 

s názvom "Digitálna banka SK - CZ pokusov" (SOŠ Nováky). 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím o uvedenie tých bodov, alebo podbodov v bode číslo 12., 

ak dovolíte panie poslankyne, páni poslanci, je to bod 12. a), 

12. b), 12. c). Všetky sa týkajú eurofondov, a ak by mohla teda 

povedať k všetkým trom návrhom naraz, a potom by sme aj naraz 

hlasovali. Je súhlas, môžeme? (áno) Ďakujem veľmi pekne, takže 

Martina v krátkosti k bodom 12. a),12. b),12. c). Nech sa páči. 
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Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem ešte raz za slovo. V bode a), ide o Návrh na zabez-

pečenie realizácie a spolufinancovania projektu v rámci Programu 

Slovensko s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania na hornej 

Nitre - SOŠ Prievidza“, ktorý bude financovaný z príspevkov      

z Fondu na spravodlivú transformáciu. Projekt bude realizovaný    

v SOŠ polytechnickej na ulici Vansovej v Prievidzi, a bude 

zameraný na zvýšenie kvality a odbornosti výučbového procesu. 

Bude prebiehať v pavilónoch A a B objektu dielní na Košovskej 

ulici v Prievidzi. Cieľom projektu je prostredníctvom moder-

nizácie vybavenia odborných pracovísk a kvalitným vzdelávaním 

odborných pedagogických zamestnancov zabezpečiť zvýšenie kvality 

a odbornosti výučbového procesu. Predmetom projektu je nákup 

nového vybavenia do odborných aj kmeňových učební, pôjde        

o stroje, prístroje a techniku pre praktické vyučovanie         

a odborné predmety, IKT vybavenie, meracie prístroje, multimédia 

či vybavenie pre konferenčné online aj prezenčné podujatia. 

Okrem investičných aktivít dôjde k vzdelávaniu pedagógov, ktoré 

absolvuje 65 zamestnancov školy, ktorí absolvujú kurzy zamerané 

na mäkké zručnosti a oblasť umelej inteligencie a praktické 

nástroje umelej inteligencie. Celkové oprávnené náklady projektu 

sú vo výške 3.421.822,90 eur. Spolufinancovanie TSK vo výške 8% 

je vo výške 273.745,83 eur. Žiadosť o nenávratný finančný 

príspevok bola predložená 7. augusta 2024 a bola schválená.      

K tomuto dátumu používala škola názov Stredná odborná škola, bez 

prívlastkov, preto sa v názve projektu uvádza toto označenie, 

nevyskytuje sa tam zatiaľ označenie SOŠ polytechnická. Reali-

zácia projektu je plánovaná na roky 2024-2026.  

 

     V bode b), ide o Návrh na zabezpečenie realizácie a spolu-

financovanie projektu v rámci Fondu malých projektov Programu 

INTERREG Slovensko-Česko s názvom „Potulky panstvom Ilešhá-

ziovcov“, ktorého predkladateľ je Trenčianske múzeum v Trenčíne. 

Múzeum predložilo žiadosť v rámci výzvy Fondu malých projektov, 

a bolo úspešné. Cieľom projektu je prezentácia histórie 

obyvateľom a návštevníkom dotknutých regiónov a vzájomná 

informovanosť a podpora cestovného ruchu, pričom vedúcim 

partnerom projektu je Trenčianske múzeum v Trenčíne a hlavným 

cezhraničným partnerom je múzeum regiónu Valašsko-Vsetín. 

Vznikne digitálna bádateľňa, ktorá poskytne informácie o pred- 

metoch z oblasti histórie, archeológie, etnografie, atď.. 

Informácie budú sprístupnené prostredníctvom dotykových moni-

torov v priestoroch Trenčianskeho hradu a zámku Vsetín. Mapa 

bude fyzicky dostupná v rôznych informačných centrách. Celkové 

náklady Trenčianskeho múzea ako vedúceho partnera sú vo výške  

54.000,- eur, spolufinancovanie vo výške 8% predstavuje 4.320,- 

eur, pričom TSK poskytuje organizáciám v zriaďovateľskej 

pôsobnosti celú sumu na realizáciu projektu, a po zúčtovaní    

po refundácií nákladov je 92% vrátených TSK späť do rozpočtu. 

Žiadosť bola na rokovaní Regionálneho výboru Fondu malých 

projektov 1. októbra schválená.  

 

     V bode c), ide o Návrh na zabezpečenie realizácie a spolu-

financovania projektu v rámci Programu INTERREG Slovensko-Česko 
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s názvom „Digitálna banka SK-CZ pokusov, ktorého vedúcim 

partnerom je SOŠ v Novákoch, hlavným cezhraničným partnerom 

Střední průmyslová škola chemická akademika Heyrovského         

v Ostrave. Cieľom projektu je výmena vedomostí, skúseností, 

odborných poznatkov a dobrej praxe medzi vzdelávacími inštitú-

ciami. Realizovaný bude prostredníctvom 4 odborných stáží, ďalej 

výmenou skúseností a poznatkov v rámci skupiny 40 žiakov a 10 

učiteľov a bude zároveň aj podporou inkluzívneho a celoživotného 

vzdelávania v oboch regiónoch. Celkové oprávnené výdavky 

Strednej odbornej školy Nováky ako vedúceho partnera projektu sú 

vo výške 59.037,86 eur, spolufinancovanie vo výške 8% je 

4.723,03 eur. Rovnako ako v prípade Trenčianskeho múzea bude 

škole poskytnutý celý balík financií a po refundácii bude 92% 

vrátených späť do rozpočtu kraja. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k týmto 3 bodom. Nech sa 

páči, zlúčená diskusia. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa     

do diskusie a tak ako ste súhlasili panie poslankyne, páni 

poslanci, tak budeme hlasovať o návrhu 3 uznesení pod bodmi 

12.a), 12.b) a 12.c) jedným hlasovaním. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 7.  

Uznesenie k bodom číslo 12.a), 12.b) a 12.c) sme schválili. 

Ďakujem veľmi pekne.  

Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc k bodom a), b) 

c), bolo prijaté k bodu a): 

 U z n e s e n i e  číslo 398/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

k bodu b):     U z n e s e n i e  číslo 399/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

k bodu c):     U z n e s e n i e  číslo 400/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

13. Návrh na schválenie uzavretia Dodatku č. 1 k Zmluve o spolu-
práci pri zabezpečení dopravy cestujúcich na území mesta 

Trenčín autobusovými spojmi prímestskej autobusovej dopravy. 

   Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím pána Hladkého, vedúceho odboru dopravy, aby prišiel 

predniesť bod číslo 13.. Týka sa tej malej IDS-ky s mestom 

Trenčín. Úplne veľmi v krátkosti, ak to vieš Rado povedať, dvoma 

vetami. Nech sa páči.   

Mgr. Radovan Hladký  

Ďakujem pekne za slovo, vážený pán predseda, vážení podpredse-

dovia, vážení poslanci, kolegovia. V krátkosti sa jedná hlavne   

o to, že aktuálne je uzatvorená zmluva o spolupráci do konca 
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tohto roka. S tým, aby tá zmluva mohla pokračovať aj v nasle-

dujúcom období, sa týmto dodatkom predlžuje platnosť zmluvy 

o spolupráci, a to do času, dokedy nám bude pre TSK poskytovať 

služby aktuálny dopravca, resp. do času, dokedy nebude funkčné 

samotné IDS-ko. Ostatné zmluvy resp. ostatné veci, ktoré boli    

v tej zmluve dohodnuté, viac-menej budú v tých istých podmien-

kach pokračovať aj naďalej. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)    

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 13.. Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať       

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 13.. Nech sa páči, hlasujme.  

 

ZA: 27 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 8. 

Uznesenie k bodu číslo 13. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

       U z n e s e n i e  číslo 401/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

14. Návrh na schválenie vstupu Trenčianskeho samosprávneho kraja 
do obchodnej spoločnosti Integrovaná doprava Žilinského  

kraja s. r. o.. 

    Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím opäť Tomáša Baláža, aby mohol uviesť bod číslo 14.,     

a to je Návrh na schválenie vstupu TSK do obchodnej spoločnosti 

Integrovaná doprava Žilinského kraja s.r.o., teda kde tam bude 

okrem TSK aj samotné krajské mesto Trenčín a Žilinský 

samosprávny kraj  a samotné krajské mesto Žilina. Čiže tam 

vlastne pristúpi TSK a krajské mesto Trenčín. Nech sa páči,      

v krátkosti.  

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Ako ste už teda poznamenali, má 

sa schváliť vstup TSK a mesta Trenčín do obchodnej spoločnosti 

Integrovaná doprava Žilinského kraja, ktorá po prípadnom vstupe 

aj zmení názov na nové obchodné meno Integrovaná doprava 

Žilinského a Trenčianskeho kraja. Má sa v zmysle uznesení       

z októbra 2024 z valného zhromaždenia zvýšiť základné imanie 

spoločnosti z 50.000,- na 100.000,- s tým, že TSK má upísať 

peňažný vklad vo výške 35.000,- eur, to je vlastne aj predmetom 

tohto materiálu, kedy Zastupiteľstvo TSK má schváliť vstup TSK 

do obchodnej spoločnosti vo forme splatenia peňažného vkladu     

vo výške 35.000,- eur, predstavujúcom obchodný podiel vo výške 

35% základného imania spoločnosti. Všetky zmeny ešte podliehajú 

schváleniu jednotlivých zastupiteľstiev samosprávnych krajov     

a krajských miest. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu, k bodu 

číslo 14.. Tomuto materiálu predchádzala na predchádzajúcom 

zastupiteľstve informatívna správa, čiže ako ideme postupovať, 

prečo, atď.. Hej? 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, na júlovom zastupiteľstve bol poslancom predstavený zámer 

vstupu a teda fungovania samotnej spoločnosti.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 14., a to je Návrh na schválenie 

vstupu TSK do obchodnej spoločnosti Integrovaná doprava Žilin-

ského kraja s.r.o.. Nech sa páči, hlasujme.  

 

ZA: 27 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 8. 

Uznesenie k bodu číslo 14. sme schválili.  

 

      U z n e s e n i e  číslo 402/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

15. Návrh na menovanie riaditeľa kultúrneho zariadenia v zriaďo-
vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladala: Ing. Martina Knappová-vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem Tomášovi Balážovi a poprosím opätovne Martinu Knappovú, 

ktorá predkladá v bode číslo 15. Návrh na menovanie riaditeľa 

kultúrneho zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. Nech sa 

páči, v krátkosti.  

Ing. Martina Knappová  

Takže vážení prítomní, ďakujem za slovo. Dovoľte mi, na základe 

splnených kvalifikačných a odborných predpokladov, ako aj 

výsledkov výberového konania, v zmysle článku 1, paragraf 11, 

odstavec 2 zákona 302/2001 o samosprávnych krajoch predložiť 

Zastupiteľstvu TSK Návrh na vymenovanie riaditeľa kultúrneho 

zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK - Mgr. Mariána 

Krajčoviča, za riaditeľa Hvezdárne v Partizánskom, Malé Bielice 

177, Partizánske. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, ďakujeme veľmi pekne, a panie poslankyne, páni poslanci, 

pán Marián Krajčovič je tu prítomný, ak budú nejaké otázky      

na neho, tak nech sa páči, môžete sa ho pýtať. A ja sa chcem 

ešte spýtať, bola výberová komisia, zložená z koho zástupcov? 

Ing. Martina Knappová 

Výberová komisia bola zložená z troch členov, ja som tam bola 

ako vedúca odboru školstva a kultúry, kolegyňa Mazánová, ktorá 

bola vlastne ako referentka a zároveň teda bol tam aj pán 

riaditeľ Mešter, bývalý pán riaditeľ, ako odborný poradca a páni 

poslanci. A pán riaditeľ, samozrejme, aby som nezabudla. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže pán poslanec Dvonč tam bol ešte, hej? (áno). Pani 

podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Ďakujem pekne za slovo, nechcem sa vás nič pýtať, chcem vám iba 

povedať, že sa teším, že ste sa na to dali, a že kedykoľvek     
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od nás budete potrebovať akúkoľvek pomoc, sme vám k dispozícii. 

Držím vám palce. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte niekto do diskusie? Erich Dvonč, nech sa páči. 

Erich Dvonč (poslanec) 

Áno, ďakujem pán predseda, ja len s faktickou. Takisto sa 

prikláňam ku kolegyni, prajem všetko dobré, je to náročné 

prebrať toto po pánovi Mešterovi, takže držím palce a dúfam, že 

sa uvidíme v najbližšej dobe. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Aj ja sa pripájam teda ku gratulantom a ja chcem 

vyjadriť presvedčenie, že túto našu ustanovizeň - Hvezdáreň      

v Partizánskom v Malých Bieliciach budete riadiť dobre a hlavne 

teraz, pretože je rozbehnutý jeden veľký projekt, ktorý sa týka 

Hviezdneho centra, keď to môžem povedať, a ten projekt by sme 

chceli trošku zrýchliť, lebo meškáme v tom projekte s niektorými 

fázami tohto projektu, a aby sme neprišli o nejaké zdroje       

z eurofondov, tak boli by sme veľmi radi, ak by ste sa tohto 

projektu aktívne chytili a zúčastňovali, aby ste aj tento 

projekt riadili spoločne s TSK. Takže želám vám všetko najlepšie 

a veľa úspechov v tejto novej funkcii. Ešte niekto do diskusie? 

Pán poslanec Oulehle, nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec) 

Pán  župan, keď už hovoríš o tom projekte, treba trošku peňazí 

aj nechať na gymnázium, je darovaný ďalekohľad a akurát tam im 

chýba tá kupola na streche. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Jaj, myslíš tuto u pani podpredsedníčky. Je to možné, že niečo   

v tom novom projekte sa ujde aj Gymnáziu Nedožerského, lebo aj 

naše GLŠ tuná má tiež, za účasti, teda za spolupráce 

a sponzorstva Trenčianskej univerzity, tak možno tá spolupráca 

bude aj naprieč teda medzi Gymnáziom Nedožerského a našou 

Hvezdárňou. Tak Norika môžeš dať aj otázku, teraz ako Peter 

povedal, môžeš dať aj otázku pánovi riaditeľovi. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Nie, ja len veľmi krátko. My máme na streche gymnázia kupolu 

krásnu, 50 rokov má, aj teda je to funkčné a dostali sme naozaj 

od jedného darcu veľmi, teda tvrdia hvezdári, že dobrý 

ďalekohľad, a je škoda, lebo tam stojí v triede, a nevieme to 

takto využívať. Ale pravda je, pán riaditeľ, že dňom, keď sa 

stanete riaditeľom, oveľa viac ako hviezdy vám budú blízke 

papiere, takže dúfam, že aj k tým hviezdam, aj na tie vám 

zostane čas. Ale myslite aj na nás, že aj u nás niečo takéto 

naozaj je. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Takže odporúčam, pán novomenovaný riaditeľ, ak teda vás poslanci 

schvália, aby ste ako medzi prvými cestami navštívili pani 

podpredsedníčku v Prievidzi. Dobre? Ďakujem veľmi pekne, ešte 

niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa        

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

15.. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 6.     

Uznesenie k bodu číslo 15. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  
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 U z n e s e n i e  číslo 403/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

16. Vyhodnotenie "Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania    
v Trenčianskom samosprávnom kraji na roky 2021-2025"       

za školský rok 2023/2024. 

    Predkladala: Ing. Martina Knappová-vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím opäť Martinu Knappovú, aby uviedla bod číslo 16., a to 

je Vyhodnotenie „Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania     

v TSK na roky 2021-2025“, za školský rok 2023/2024. To bude asi 

už posledné vyhodnotenie, ak teda ešte nebude budúci rok, 

pretože to je len na rok 2025, vy pripravujete už, odbor 

školstva novú takúto regionálnu stratégiu, a toto vyhodnotenie 

za školský rok 2023/2024 prešlo teda aj Krajskou radou pre 

odborné vzdelávanie a prípravu. Ak chceš ešte niečo v krátkosti 

povedať, nech sa páči. 

Ing. Martina Knappová  

Ďakujem. Ja len v krátkosti, v podstate ideme v súlade          

so zákonom 61 z roku 2015 o odbornom vzdelávaní a odbornej 

príprave, kde podľa paragrafu 31 sme teda povinný ako TSK ako 

samosprávny kraj strategicky dokument Regionálna stratégia 

výchovy a vzdelávania v podstate predložiť na vyhodnotenie, čo 

sa týka minulého šk. roku 2023/2024, a na základe uvedeného teda 

predkladáme toto vyhodnotenie, a tak ako pán predseda spomínal, 

tá regionálna stratégia bola doriešená do roku 2025, a my už 

teraz aktuálne pripravujeme na ďalších 5 rokov novú stratégiu, 

ktorú vlastne budeme spracovávať, ktorá potom bude takisto 

predmetom odsúhlasovania. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 16., nech sa 

páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie,        

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia uvedeného pod bodom číslo 

16.. Nech sa páči.   

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 7.  

Uznesenie k bodu číslo 16. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 404/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

17. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na I. 
polrok 2025.  

Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  
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Prejdeme k bodu číslo 17., ktorý teda navrhujem ja. Vážené panie 

poslankyne, páni poslanci a to je Návrh Plánu činnosti zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK na prvý polrok roku 2025. Len v krátkosti, sú 

tam opätovne teda tri plánované zastupiteľstvá - v januári,     

v marci a v máji. Snažili sme sa tie termíny zosúladiť tak, aby 

vás to nejako nevyrušovalo s rôznymi prázdninami, dovolenkami, 

atď.. A sú teda v prílohe, alebo v tom programe tých jednot-

livých rokovaní tie základné veci, ktoré sa samozrejme budú 

dopĺňať, prípadne meniť. Nechali sme rokovania Rady predsedov 

zasa tých 14 dní pred jednotlivými zastupiteľstvami a predtým 

ešte samozrejme rokovania jednotlivých komisií, ktoré sme 

navrhli teda pondelok, utorok, prípadne stredu, a je to na vás    

a predsedoch komisií, ako sa dohodnete s ostatnými členmi 

jednotlivých komisií. Toľko v krátkosti, takže podľa zákona máme 

mať minimálne dve, a teda každý druhý mesiac jedno 

zastupiteľstvo a vychádza teda na prvý polrok tieto tri 

zastupiteľstvá - január, marec, máj. Nech sa páči, otváram 

diskusiu k bodu číslo 17.. Je to len návrh. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu Plánu 

činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na prvý polrok 2025. Nech 

sa páči, hlasujme. Je to pod staronovým bodom 17., ešte 

schváleného programu.   

 

ZA: 26 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 9.   

Uznesenie k bodu číslo 17. Návrh Plánu činnosti na prvý polrok 

2025 sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 405/2024 

             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

18. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samosprávneho kraja          
za rok 2024. 

    Predkladala: Mgr. Lenka Kukučková – tajomníčka Komisie  

                                        pre udeľovanie Ceny TSK  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 18. Návrh na udelenie Ceny TSK za rok 

2024. Ako som v úvode pred schvaľovaním programu avizoval, 

nebude to predkladať pani poslankyňa Novotná, ktorá sa 

ospravedlnila z dnešného rokovania, ale predloží to Mgr. 

Kukučková, vy ste Lenka šéfka, teda aj (tajomníčka) tajomníčka 

komisie, tak asi viete o tom najviac. Takže nech sa páči, máte 

slovo. 

Mgr. Lenka Kukučková  

Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, páni podpredsedovia, 

milé panie poslankyne, páni poslanci, kolegovia. Dovoľte mi, aby 

som vás v krátkosti v zastúpení predsedníčky Komisie pre 

udeľovanie Ceny TSK oboznámila s návrhom na udelenie Ceny TSK    

za rok 2024. Na výzvu TSK na predkladanie návrhov na udelenie 

verejných uznaní TSK do konca septembra 2024 zareagovalo celkom 

21 navrhovateľov, ktorí na ocenenie verejným uznaním navrhli 26 
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laureátov, z toho 3 kolektívy a 23 jednotlivcov. Na základe 

hlasovania Komisie pre udeľovanie Ceny TSK, ktoré sa uskutočnilo 

29. októbra, bolo Zastupiteľstvu TSK odporúčané udeliť Cenu TSK 

za rok 2024 trom nominovaným. Prvým je Zdeno Metzker. Zdeno 

Metzker je laureátom Ceny TSK za rok 2024 za dlhoročnú záslužnú 

prácu v oblasti vývoja a výroby, a neskôr dokumentovania 

histórie výroby motocyklov v Považských strojárňach, za zacho-

vanie a aktívne propagovanie kultúrneho dedičstva, a šírenie 

dobrého mena kraja doma i v zahraničí. Návrh na ocenenie TSK 

predložila riaditeľka Vlastivedného múzea v Považskej Bystrici 

Petronela Rágulová.  

Druhým nominovaným je pani Dr. Lýdia Michalcová. Pani Dr. Lýdia 

Michalcová je laureátkou Ceny TSK za rok 2024 za svoju 

celoživotnú obetavú a nezištnú prácu v oblasti zdravotníctva,     

v okresoch Nové Mesto nad Váhom a Myjava. Návrh na ocenenie TSK 

predložila poslankyňa mesta Stará Turá, Mariana Lukáčová.  

Tretím nominovaným je Lenka Poláčková, je laureátkou Ceny TSK    

za rok 2024 za historický úspech, kedy ako prvá Slovenka zdolala 

najvyššiu horu sveta, Mount Everest, bez použitia pomocného 

kyslíka. Návrh na ocenenie TSK predložila obec Beluša. Toľko    

za mňa v krátkosti. Nech sa páči, ak sa chcete niečo spýtať.   

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tá horolezkyňa, to je tá čo bola druhá na Mount Evereste, či tá 

prvá? Bez kyslíka, či s kyslíkom? 

Mgr. Lenka Kukučková 

To je tá, čo bola bez pomocného kyslíka. Prišla tam dva dni      

po tej s tým pomocným kyslíkom.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak viete, ten kyslík urobí svoje. Ešte, ale bola prvá bez 

kyslíka. 

Mgr. Lenka Kukučková 

Bola prvá Slovenka bez kyslíka. Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujeme. Ešte niekto do diskusie, ešte k bodu k bodu číslo 18.? 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia k bodu číslo 18.. Tam zastupiteľstvo 

čo, schvaľuje alebo berie na vedomie? (schvaľuje) Takže nech sa 

páči, komisia navrhla, zastupiteľstvo schvaľuje. Hlasujme       

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 18.. Nech sa páči. 

  

ZA: 26 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 9. 

Uznesenie k bodu číslo 18. sme schválili.  

 

Chcem vás len informovať, že také to slávnostné odovzdanie 

nielen Ceny Zastupiteľstva TSK, ale aj ceny, Cien predsedu TSK 

urobíme niekedy v prvom kvartáli budúceho roku. Tiež možno to 

spravíme po zastupiteľstve nejakom, keď tu budete k dispozícii, 

aby ste nemuseli, teda viem, že ste zaneprázdnení, chodiť       

na viackrát do Trenčína, aj keď si myslím, že tí ľudia, ktorí sú 

takto ocenení, či už cenou predsedu, cenou zastupiteľstva, si to 

zaslúžia, aby ste boli teda prítomní. Dobre, ďakujem veľmi 

pekne, uznesenie k bodu číslo 18. sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 406/2024 
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             (obsah uznesenia viď príloha 

                                tejto zápisnice). 

 

 

19. Diskusia – Rôzne.  
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 19., ďakujem Lenke Kukučkovej za uvedenie 

tohto bodu a bod 19. je Diskusia - Rôzne. Takže nech sa páči, 

panie poslankyne, páni poslanci, ako prvý pán poslanec Oulehle. 

Nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)   

Pán predseda, pani podpredsedkyňa, páni podpredsedovia, vážení 

kolegovia. Ja by som sa chcel veľmi pekne poďakovať dvom vedúcim 

pracovníčkam, vedúcej sociálnych vecí, pani Elenke Nekorancovej 

a pani vedúcej odboru zdravotníctva a farmácie, pani Elenke 

Štefíkovej, že sa postarali o študentov Strednej zdravotníckej 

školy Prievidza s ich partnerskou školou zo Zlína z Čiech, ktorí 

mali v rámci cezhraničnej spolupráce, návštevu v Prievidzi       

a chceli vidieť ako, funguje samospráva a dianie na samospráve. 

Myslím si, že boli spokojní, ešte som s pani riaditeľkou 

nerozprával, ale ďakujem, že sa im povenovali.   

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Ďakujem veľmi pekne. Sa usmievajú obidve. Tiež ďakujete, tak sme 

radi, že ste sa postarali o týchto študentov, študentky. 

Poprosím pán poslanec Filo. 

Bc. Eduard Filo (poslanec) 

Ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Ja by som len rád 

poďakoval za reakciu na interpeláciu, ktorú sme pokladali teda 

minulé zastupiteľstvo, a že teda bolo vyhovené tejto inter-

pelácii a organizácia IPčko bola teda podporená finančnou 

čiastkou, a bude môcť tak naďalej robiť svoju kvalitnú prácu     

v rámci intervencií mladých ľudí aj v regióne. Vďaka. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Do bodu číslo 19. Diskusia - Rôzne mám ešte informáciu, 

že sa prihlásila pani riaditeľka Strednej športovej školy,  

ktorá tu je aj so svojimi zamestnancami, trénermi, atď.. pani 

Rosinová Petríková. Podľa Rokovacieho poriadku vás chcem 

požiadať, teda aby mohla ona vystúpiť, aby sme jej odhlasovali 

toto vystúpenie v bode Diskusia - Rôzne. Takže, nech sa páči, 

panie poslankyne, páni poslanci, dávam hlasovať o tom, aby mohla 

pani riaditeľka Strednej športovej školy vystúpiť v bode číslo 

19. Diskusia - Rôzne. Hlasujme.  

 

ZA: 23 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 10.  

Pani riaditeľka, priestor je váš. Nech sa páči. Neviem na ako 

dlho budete mať asi vystúpenie?  
 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Chcela by som aj prezentáciu spustiť, je tam 5 slajdov len.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Poprosím našich informatikov, máme to nachystané? Pustite, ešte 

kým sa to tu nastaví, pána poslanca Bielika. Nech sa páči. 

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 
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Ďakujem pekne. Preto som tlačil faktickú. By som chcel podať      

v podstate povedať niečo ako procedurálny návrh. A na základe 

toho čo bolo, čo odznelo ako v predchádzajúcej časti zasadnutia, 

to vnímam ako ten problém v dvoch rovinách, jedna je vecná 

obsahová, a druhá bude emotívna, a aby nás príliš neovplyvnila  

emotívna rovina, tak by som si dovolil navrhnúť, aby sme tento 

bod časovo obmedzili ana partes aequales, povedzme jeden časový 

úsek pre pani riaditeľku a druhý časový úsek pre poslancov. Ak 

sa tento návrh pozdáva, tak pána predsedu by som poprosil o tú 

časovú. Ďakujem pekne.   

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Dobre, ja to budem monitorovať, dobre? A aj hlavne teda 

moderovať. Nech sa páči, pani riaditeľka, máte slovo.  

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Ďakujem. Vážený pán predseda, predsedníctvo, milé dámy, vážení 

páni poslanci, dovoľte mi teda v prvom rade poďakovať, že som 

mohla vystúpiť a samozrejme chcela by som reagovať na tvrdenia, 

ktoré tu boli odprezentované, nielen teda pokiaľ som počula      

na minulom zastupiteľstve 23. 9., ale teda aj dnes, pánom 

poslancom Dr. Žďárským. Chcela by som sa vyjadriť k účelovým 

tvrdeniam, ktoré tu boli odprezentované a mali jasný zámer, 

diskreditáciu mojej osoby. Chcem teda povedať, keďže to začalo 

celým tým dialógom, ja by som nadviazala k tomu že, bola som 

riadne zvolená Radou školy z dvoch kandidátov, čiže sedeli tam 

zástupcovia rodičov, zástupcovia žiakov, zástupcovia zamest-

nancov a ten pomer ku protikandidátke bol teda výrazný. Chcem 

podotknúť, že škola podľa zákona 245 a jej poslaním je 

poskytovať v prvom rade vzdelanie pre deti so športovým nadaním 

a tým sa spolupodieľať so športovými klubmi a zväzmi na ich 

športovej príprave. Škola nie je zodpovedná za športové výsledky 

detí, ale má ich podporovať. My máme vzdelávať deti. My, ako 

škola ako vzdelávacia inštitúcia robíme, alebo sa staráme aj    

o duálne vzdelanie tých detí. To znamená, že ak skončia        

so športom, a všetci vieme, že šport je veľmi vrtkavé povolanie, 

tak aby tie deti boli uplatniteľné v spoločnosti, aby mali 

vzdelanie, aby tí žiaci boli plnohodnotnými členmi tejto 

spoločnosti, pokiaľ teda šport robiť nebudú. Takže netreba si 

mýliť školu s vrcholovým strediskom, kde by sme my mali 

dosahovať nejaké výsledky. Samozrejme, že škola prispôsobuje 

vzdelávací proces tak, aby deti mohli svoje nadanie a svoje 

športové sny si plniť, a aby naozaj dosahovali výsledky podľa 

ich možností. Ale na to, aby boli z nich olympijskí víťazi 

a Slovenská republika mala olympionikov, za to zodpovedná naozaj 

nie som, a veľmi ma to mrzí, ale naozaj my sa snažíme urobiť pre 

nich maximum. Od môjho prvého zvolenia v roku 2019, je škola     

na vzostupe, či už z pohľadu rebríčka štatistiky vzdelanosti, 

sme sa dostali medzi 8. športovými, teda verejnými školami, sme 

sa dostali na druhú priečku, a to len preto, lebo prvá škola je 

gymnázium. To nie je športová škola ako taká, ako my sme, ale je 

to gymnázium, ktoré má len jednu športovú triedu. Takže 

porovnávať vzdelanostnú úroveň s takouto kvalitou sa celkom 

nedá, takže stále si myslím, že sme na pomyselnom prvom mieste. 

Aj keď zlepšovať je vždy čo. Ďalej by som povedala, že od roku 

2019, odkedy som do školy nastúpila na post riaditeľky, je počet 
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prihlásených detí stále väčší. Z roka na rok narastá, z roka   

na rok je ďaleko väčší záujem o štúdium na našej škole a už 

môžeme povedať, že nerobíme nábor, ale výber. Takže aj tu je 

ukážka toho, kam sa škola posunula. Samozrejme nie je to o mate-

riálno-technickom vybavení, ktoré škola dostáva samozrejme      

s vaším súhlasom a s vašou podporou, za čo chcem poďakovať, ale 

je to aj preto, že naozaj sa snažíme na tej báze vzdelanosti tie 

deti motivovať, aby sa učili, aby mali lepšie známky, aj keď to 

nebudú čistí jednotkári, ale naozaj sa snažíme, aby vzdelanostná 

úroveň našich športovcov bola na čo najvyššej úrovni.           

V súčasnosti je škola zabezpečená, alebo zabezpečuje prípravu 

pre viac ako 12 odvetví športov, medzi individuálne patrí 

atletika, vzpieranie, cyklistika, kanoistika, krasokorčuľovanie, 

MMA a bojové športy. Ale sú tu aj športy rôzne, medzi ktorými 

napríklad máme juniorskú majsterku sveta v golfe, motokrosovú 

pretekárku, ktorá je majsterkou Slovenska a kopec ďalších 

úspešných žiakov. Samozrejme škola má nejaké smerovanie, my nie 

sme škola, ako tu odznelo, ktorá potrebuje rušiť, alebo ničiť 

športy. My sa naozaj posúvame podľa toho, aký je záujem         

zo strany študentov, aký je záujem zo strany rodičov, a vlastne 

aj v spolupráci so športovými zväzmi, federáciami sa snažíme 

vytvárať podmienky podľa zákonu o športe, ktorý hovorí, že škola 

sa spolupodieľa s týmito organizáciami. Pokiaľ môžem sa teda 

vyjadriť k tomu, čo tu bolo povedané, že odchádzajú zamestnanci, 

aj odišlo obrovské množstvo. Tak by som teda povedala, že       

od roku 2019, od júla, teda odkedy som vo funkcii, odišli 

zamestnanci, z toho 29 osôb dosiahlo dôchodkový vek, 26 

zamestnancom skončila doba určitá, pre zdravotné dôvody odišli 2 

zamestnanci, úmrtie teda 1 zamestnanec, skončenie pracovného 

pomeru v skúšobnej dobe je 9 zamestnancov a 46 zamestnancov 

odišlo dohodou. Musím povedať, že z toho je 13 trénerov. Aby som 

vám objasnila, prečo tí tréneri opúšťajú našu školu, je preto, 

že kluby si navrhujú svojich trénerov, ktorí práve vedú tú 

vekovú skupinu tréningovú a oni majú nárok, keď skončí tréner 

volejbalu v projekte, ho vymeniť za iného trénera, 

kvalitnejšieho trénera, ktorí zrazu je pri reprezentácii 

mládežníckych. Čiže toto sú dôvody, prečo tých 13 trénerov 

odišlo. A ak sa bavíme teda o organizačnej zmene, tak odišiel 

jeden tréner a 2 zamestnanci technického úseku. Čo sa týka počtu 

tréningových hodín, kde som bola obvinená teda, že znižujem 

kvalitu tréningu tým, že ničím hodiny, alebo teda hodiny 

znižujem, tak treba povedať, že tréningová jednotka je od roku, 

od začiatku školského roka 2023/2024 riadne po schválení 

Pedagogickou radou a Radou školy znížená z 23 hodín na 20 hodín 

týždenne, na základe žiadostí rodičov a odbornými odôvodneniami 

školskej športovej psychologičky. Štátny vzdelávací program pre 

stredné športové školy hovorí o športovej príprave v bode 82 

článok 3, že športová príprava je zabezpečená školou v rozsahu 

10 – 24 hodín. My sme jediná športová škola, ktorá má rozsah 20 

hodín. Všetky ostatné športové školy na Slovensku majú 10 - 16 

hodín. Takže myslím si, že sme na tom v Trenčíne aj tak stále 

najlepšie. Opäť by som chcela poukázať, že stredná športová 

škola nie je zodpovedná teda za úspech, alebo neúspech 

športovcov. Na 99% je to snaha, alebo teda spôsob tréningu       
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a možností športových klubov, ktorých deti musia byť členmi. My 

nemáme žiadny športový klub na škole, ktorý by, alebo 

súťažiacich, ktorí by hrali za nás, ako športovú školu. Každé 

dieťa, ktoré k nám nastúpi a ide na prijímacie skúšky, musí mať 

potvrdenie národného športového zväzu, že je v zozname talento-

vanej mládeže, to je zo zákona, to znamená, že deti športujú     

za svoje kluby, alebo svoje oddiely, v ktorých sú členmi,        

a za ich výsledky dostáva peniaze nie škola, ale športové kluby 

a zväzy z peňazí ministerstva školstva. Takže predstavovať si, 

že preto, že je cyklista žiakom školy a škola je zodpovedná a má 

mu financovať jeho prípravu, je dosť chabé a smutné. Keď teda sa 

vrátim k športovým úspechom, ktoré tu boli teda spochybnené, ja 

som naozaj veľmi rada, že so mnou prišli zástupcovia školy, 

tréneri, špičkoví tréneri, metodici, odborníci, ľudia, ktorí 

trénujú reprezentácie, či už mládežnícke, pán tréner Kardoš, pán 

doktor Kardoš, pán doktor Benko. To sú ľudia, ktorí trénujú aj 

juniorskú reprezentáciu, sú to ľudia, ktorí pôsobili dlhoročne  

v zahraničí, sú to úspešní športovci, úspešní tréneri. Pán 

magister Daňovský je tréner, ktorý je súčasne reprezentačným 

asistentom a trénerom, ktorý je momentálne, ak viete, tak 

Trenčianska 19-ka ASK hrá Ligu majstrov, po dlhej dobe je Liga 

majstrov v Trenčíne v mládežníckych skupinách, v stredu je zápas 

s Gréckom, lebo postúpili. Čiže naozaj, je tu tréner MMA, sú tu 

špičkoví tréneri basketbalu, čiže naozaj, sú tu ľudia, ktorí 

tomu športu rozumejú, a ktorí, pokiaľ budete mať teda otázky    

na to, či príprava športovcov je kvalitná, alebo nie je, vám 

môžu oni odpovedať, aby to nebolo moje tvrdenie, proti tvrdeniu 

niekoho od vás. Takže môžete sa pýtať, sú tu so mnou, sú tu       

zastúpení. Chcem povedať teda, alebo sa vrátiť ešte k jednej 

kauze, kde pán poslanec teda povedal, že auto, ktoré 

odprezentoval na svojom videu, toto auto, za ktorým stojí, alebo 

teda pred ktorým stojí, je auto, ktoré 2 roky zakúpilo TSK      

na žiadosť cyklistov, na to, aby ho mohli využívať. 2 roky sme 

na pôde TSK nevedeli sa dohodnúť s pánom trénerom cyklistiky     

na podmienkach prenájmu toho auta, za celé to obdobie to auto 

čakalo na cyklistov, pretože malo byť upravené, oni mali 

požiadavky, presne, nikto ho nesmel používať, bolo určené pre 

nich. Nevymenili sa tam 3 baterky, ale iba 1 baterka. A to, čo 

odprezentoval pán poslanec Žďárský v tom videu, bolo o tom, že 

on vybojoval po zastupiteľstve 23.9., kedy dal teda to video     

na stránku, to auto pre cyklistov, a že teda je na to hrdý. 

Chcem povedať, že už od 4.9. bola podpísaná výpožička po 2 

rokoch handrkovania sa s pánom trénerom, ktorý stále nechcel 

pristúpiť na podmienky, ktoré nie ja som dohadovala, ale 

zamestnanci TSK. Čiže nebolo to o mne, alebo o tom, že ja mu 

robím nejaké prieky. Keďže sa podpísalo auto, ani si ho neprišli 

prevziať, mali podpísanú zmluvu, ktorú sme verejne museli teda 

do registra my zaevidovať, tak ako nám zákon káže, takže to auto 

sa preparkovalo z garáže SŠŠ, postavilo sa, tu tak stojí ako tam 

stálo, keď sa odfotil pán poslanec, 3 mesiace, je november, 

koniec novembra, to auto nespravilo ani kilometer, tak veľmi ho 

potrebovali. Aby ste videli vozový park. Cyklistov máme na škole 

9, je tam 6 áut cyklistického klubu plus 1 auto župy, ktoré je 

len výhradne k dispozícii cyklistov. Nikto iný ho nepoužíva, to 
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elektro-auto, len cyklisti na svoj tréning. Čiže naozaj 

podmienky pre cyklistiku, ktorá tu tak veľmi bola spomínaná, sú 

naozaj dostačujúce. Tu vidíte cyklistov, ako trénujú. Je 

povinnosť trénera cyklistiky to sprievodné auto používať, preto 

má ho plne k dispozícii, pretože bezpečnosť žiakov je pre nás 

prvoradá. Takto to vyzerá na hlavnej ceste, kde parkujú autobusy 

v čase o tretej, o pol štvrtej, kedy sa ide na tréning. Žiadne 

auto tam nie je. Chcem vás teda v závere poprosiť, alebo teda 

ešte vyzvať, dvakrát verejne odznelo, pán doktor Žďárský, že som 

právoplatne odsúdená za šikanu. Zverejnili ste to na svojej 

stránke, bolo to tu povedané aj na poslednom zastupiteľstve. 

Chcem vás veľmi pekne poprosiť, môžete nejaký dôkaz na to, že 

som právoplatne odsúdená za šikanu doložiť? Ak nie, tak vás 

chcem len poprosiť, nie je tam hlas, ale presne, ako ste 

povedali: Ak nemôžete pomôcť, tak nám prosím vás neškoďte. 

Naozaj, sú tu zamestnanci, sú tu ľudia, ktorí robia svoju prácu 

poctivo. Je tu vedúca školskej jedálne, ktorá stravuje 5 škôl, 

výdajňu, 1200 obedov denne uvaria naše kuchárky tak, aby mohli 

všetci žiaci v zriaďovateľskej spôsobnosti, ktorých stravujeme, 

dostať obed, varíme 300 raňajok, 400 večerí. Tí ľudia idú       

na posledné dno svojich síl, takže nespravujem len športovcov,  

vyučovanie, spravujem internát 650 miest, 30 vysokoškolákov, 

máme v pôsobnosti jedáleň, internát, vychovávateľov a kopec 

ďalších zamestnancov, tá fluktuácia zamestnancov zo 150 je teda 

výrazná. Takže ďakujem ešte raz za vašu pozornosť, za váš čas, 

nebudem zdržovať, aby teda bol priestor aj na otázky.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pani riaditeľka, pani riaditeľke sme dali 

14 minút, nech sa páči, páni poslanci, panie poslankyne, ktorí 

máte nejaké otázky doplňujúce, počkaj Jožko, Janko Bielik teraz 

prvý do diskusie, nie? Čiže nie. Pán poslanec Žďárský, nie 

s faktickou, ale normálne asi chce vystúpiť hej? Nemáte faktickú 

teraz, normálne sa pýtajte, je rozprava otvorená, diskusia je 

otvorená, je bod číslo 19., ten bod má názov samotný Diskusia –

Rôzne, takže nech sa páči, pán poslanec Žďárský, potom pán 

podpredseda Trstenský.  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Ďakujem za slovo. Vážená pani riaditeľka, vážení kolegovia, 

kolegyne, milí hostia. Kde začať, v prvom rade asi v tom, že 

opomenuli, ste vlastne najpodstatnejšiu vec, ktorú som dnes 

spomínal, a síce že prehrávate jeden súdny spor za druhým, a mňa 

ako poslanca, ktorého zo zákona povinnosťou je dbať o finančné 

záujmy župy zaujíma, koľko tieto súdne spory stáli doteraz,      

a koľko budú stáť, a ako ovplyvnia túto školu, takže k tomu ste 

sa vôbec nevyjadrili, a potom môžem začať s riadnym príspevkom, 

ale tú najproblematickejšiu vec, ktorú sme tu riešili, na ktorú 

odkazovali aj mnohí kolegovia, ktorá mi príde nemysliteľná, tej 

ste sa vôbec nedotkli. Takže vás poprosím, koľko súdnych sporov 

ste prehrali, koľko stáli súdne trovy, koľko stál advokát       

a koľko by mohla stáť ušlá mzda týchto zamestnancov, a koľko 

ešte ďalších súdnych sporov vlastne škola vedie. Takže poprosím 

vás o nejaký výpočet, nemusíte hovoriť čo, prečo, za čo, načo, 

toto tu kolegov predpokladám až tak nezaujíma, poďme sa baviť 

fakticky a odborne, ďakujem.  
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Pani riaditeľka, poprosím, najskôr dáme otázky od poslancov, 

ktoré majú. Nech sa páči, pán podpredseda Trstenský. Poznačte si 

ich, zapíšte si ich. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ďakujem pekne, ja som sa hlásil preto tak rýchlo, pretože tie 

diskusie, ktoré tu odzneli na ostatných dvoch zastupiteľstvách   

a hovorilo sa o tom, že vediete niekoľko súdnych sporov, a keď 

ste prezentovali, teda kto všetko odišiel, ja som si narátal 113 

ľudí podľa toho, čo ste hovorili, že odišlo z rôznych dôvodov, 

či už teda že snáď nemali už uplatnenie v tom, alebo nebol 

záujem o to, čo robili, alebo nemali deti, atď.. Ale zaujímajú 

ma hlavne teda tie súdne spory, či ich máte, koľko ich máte, 

prečo ich máte a ten výsledok. A 113 ľudí, ja som si ich 

počítal, 113 ľudí, môžem sa pomýliť o jedného.  Takže toto by ma 

zaujímalo, naozaj lebo, vy sa skonfrontujete s pánom poslancom, 

máte teda už nejaké vzťahy, väzby, ja som úplne mimo toho, ale 

zaujíma ma, aké súdne spory máte, prečo ich máte, z čoho vznikli 

a ako dopadli. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Ďakujem, páni poslanci, panie poslankyne, ešte máte nejaké 

otázky na pani riaditeľku? Ak nie, tak poprosím pani riaditeľka 

boli tu 2 otázky, ak by ste ich vedeli odpovedať, nech sa páči. 

Najprv pán poslanec Žďárský a potom podpredseda Trstenský. 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Ďakujem za otázky. Ja by som teda chcela vysvetliť. Škola má     

za moje pôsobenie 2 súdne spory, za celú tú dobu. A tieto dva 

súdne spory vznikli s dvoma zamestnancami, ktorí, jedna je žena, 

jeden je muž. Táto pani pracovala súčasne v našej škole, kde si 

evidovala dochádzku, že je na pracovisku, a na pracovisko 

nechodila a súčasne učila aj v Dubnici na súkromnej škole. Pani 

trénerka tým, že jej dcéra študovala u nás v škole, sa nechala 

evidovať čipom elektronickým dcérou, na pracovisku nebola       

a tréningy teda neprebiehali v rannej fáze. Keď preverovali 

vnútorné kontroly v tom čase nejaký jej služobný cestovný 

príkaz, tak ju kontaktovali na pracovisku, kde teda ma vyzvali, 

že ju nevedia nájsť, aby som ju začala hľadať po budove, či je 

zaevidovaná. Pani bola zaevidovaná, na pracovisku sa nikde 

nenachádzala, tak si ma zavolala vedúca odboru školstva pani 

Danka Hilčíková ešte vtedy bola, na kontrolu, a teda povedala 

mi, že to mám riešiť, pretože toto je hrubé porušenie pracovnej 

disciplíny. Zavolala som si pani trénerku k sebe, kde som jej 

objasnila situáciu a ukončili sme spolu pracovný pomer dohodou, 

nie výpoveďou, dohodou. Pani trénerka odišla, o mesiac dala 

podnet na súd pre neplatnosť výpovede. Na vypočúvaní, z čoho sú 

aj záznamy, zvukové záznamy, potvrdila, že žiadny nátlak na ňu 

nebol vyvíjaný, ani slovný, ani žiadny iný. Ona sa tak rozhodla, 

jednoducho pokračovala ďalej. Druhý súdny spor je s pánom 

trénerom, ktorý nedostal výpoveď, vybral si výpoveď, pretože 

jeho pracovné miesto sa zrušilo pre nadbytočnosť. Vysvetlím, 

prečo sa pristúpilo k tomu. Pretože ja keď žiadam, ja nemôžem 

nikoho prijať ani prepustiť bez toho, aby som nepožiadala 

zriaďovateľa o túto možnosť. Ja som vysvetlila zriaďovateľovi, 

prečo znižujeme v určitých stavoch pracovné pozície. To, že sa 
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to dotklo pána trénera mi bolo ľúto, ale bohužiaľ, tým, že sa 

škola transformovala v roku 2019 na strednú športovú školu, kde 

nám zobrali 8-ročnú formu štúdia, my už sme nemali tých 

záklaďákov, kde práve títo tréneri pôsobili. Do toho prišiel 

covid, čiže ako riaditeľ som zodpovedná za finančné toky, tak 

som vysvetlila, že bude ten počet atlétov klesať, pretože tam 

nemáme tých záklaďákov, tie malé detičky, tým pádom sme 

požiadali o zníženie teda 4 pracovných miest trénerov. Jediný 

tento zamestnanec bol ako keby nadbytočný, ostatní nemali ani 

zmluvy ďalej, takže tam nebol žiadny problém. Pán tréner dostal 

3 platy, dostal odchodné, dostal odstupné a keď dostal vyplatené 

odchodné a odstupné 5 platov, dal sťažnosť na súd pre neplatnosť 

výpovede. Samozrejme my sme stihli, lebo tie súdy sa ťahajú     

od roku 2020 a stále nie sú doriešené, stále sú v procese 

preverovania, lebo sú na najvyššom súde obe, tak tento stihli 

sme ešte požiadať, aby nám vrátil, tak aby sa to nepremlčalo, 

aby nám vrátil to odchodné, aby nám vrátil peniaze späť, ktoré 

sa dodnes vyplácajú, dodnes sú presúvané naším ekonomickým 

oddelením k zriaďovateľovi naspäť. Stále čakáme na vyjadrenie 

najvyššieho súdu, k tomu teda ako rozhodne, či sme teda 

pochybili, a ak sme pochybili, naozaj sme sa držali zákonníka 

práce, prebehlo stretnutie s odborármi, prebehlo ponukové 

konanie voľných pracovných miest. Pán tréner si zobral ponukový 

list, odišiel, povedal, že príde za 24 hodín, a že sa sám 

rozhodne so svojím právnikom, ako bude postupovať. Vrátil sa      

a povedal, že keď je nadbytočný, nebude v organizácii ďalej 

pôsobiť na žiadnej pozícii. Toto sú dva súdne spory, ktoré 

prebiehajú so školou. A medzitým, musím povedať, aby tu bola 

povedaná pravda, lebo ja som človek, ktorý chce počuť pravdu     

a hovoriť pravdu, okresný súd, teda ten proces v Novom Meste 

rozhodol samozrejme pre zamestnanca, ktorý je z pohľadu toho 

súdu menejcenný, my sme sa odvolali, krajský súd dal rozhodnutie 

k tomu, že zamestnanci sa majú vrátiť na pracovisko. My sme 

zamestnancov 29.12. minulý rok, keď prišlo rozhodnutie súdu, 

vyzvali na nástup do práce. Pani trénerka nám oznámila, že  

nenastúpi do práce 3.-tieho, lebo ona má prácu niekde inde a je 

na lyžiarskom výcviku s tou školou, a že nastúpi až keď príde 

12.-teho. Pán kolega, ten tréner, si 19 dní zámerne nepreberal 

poštu, vybral si ju až posledný deň, aj keď teda vedel od svojho 

advokáta, že vyhral, a čakal teda list od nás, tak si ho 

neprebral. Prebral ho až 18.-ty deň s odôvodnením, že on nebýva 

na adrese, ktorú nám uviedol aj v súdnom spore. Takže zase to 

bolo o tom, aby sme naťahovali čas. Pani trénerka 12.-teho  

dorazila, doniesla si svoju dohodu o ukončení pracovného pomeru, 

a ukončila s nami tou istou dohodou pracovný pomer. Akurát ide   

o peniaze. Takže my sme naozaj postupovali v súlade zo zákonom, 

ako rozhodne súd, ja rešpektovať budem, avšak neviem, ja ho 

neviem ovplyvniť, ani ho nebudem ovplyvňovať. Preto sme na dovo- 

laní na najvyššom súde. A toto sú tie dva spory, o ktorých 

rozpráva pán poslanec celú dobu. My máme samozrejme, dali sme 

požiadavku na súdny spor ako škola, ktorá nedisponuje právnikom, 

ani pozíciou právnika. Na VÚC nám bolo odpovedané, že majú 

naozaj toľko pracovných vecí, že máme si požiadať o právnu 

službu nejakej kancelárie. Normálne sme tú kanceláriu oslovili, 
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ktorá robí pracovno-právne vzťahy, účtuje nám normálne podľa 

sadzobníka, tak ako to majú všetci, čiže neporušujem ani 

rozpočtové pravidlá ani nič. Kontroly na našej inštitúcii, čo je 

mi veľmi ľúto, kvôli mojím zamestnancom, ale som na druhej 

strane rada, že prídu. My sme naozaj preverovaní od prokuratúry, 

od inšpekcie, od školských inšpekcií, na podnety stále cyklis-

tov, inšpektorát práce bol u nás asi 6 krát, to znamená že 

naozaj, hlavný kontrolór k nám chodí pravidelne. Takže ja si 

naozaj myslím, že sme tak strašne preverení a prekontrolovaní.  

A som hrdá na to, že nič nenašli, pretože naozaj sa snažím ctiť 

zákon a dodržiavať ho. To, ako rozhodne súd, ešte nevieme, ak 

máte teda vy nejaký výsledok, že teda viete už, ako dopadol súd  

a aj keď nie ste účastníkom konania, to ja neviem, pán poslanec, 

ja zatiaľ nemám žiadne ďalšie stanovisko, že ako rozhodol 

najvyšší súd. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Dobre, ďakujem veľmi pekne, ešte pán podpredseda mal otázku.  

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Ona bola na ten počet zamestnancov, že prečo odchádzali. Viete, 

tá škola naozaj, keď som nastúpila, mala zamestnaných strašne 

veľa ľudí v preddôchodkovom veku, to je jedna vec, druhá vec,   

u trénerov som vysvetľovala, že tam je to o tých kluboch. Ak 

klub proste vymení trénera za trénera, tak proste takto to je,  

a potom vlastne boli ľudia, ktorí napríklad v školskej jedálni, 

ktorá nám patrí, má 22 zamestnancov, a mám tu aj vedúcu školskej 

jedálne, tá práca je naozaj veľmi ťažká, sami viete, že zohnať 

kuchára,...3D tlačiareň nám vytlačí aj srdce, ale zohnať 

kuchára, to vám nevytlačí. Zohnať kuchárov tak, aby sme mohli 

tieto kvantá variť, sú naozaj o tom, že sa tam hlásia staré ženy      

a starí ľudia, a tí naozaj nemajú, zdravotné problémy, 

odchádzajú, keď vidia, aká to je lopota, oslovili sme Jilemák, 

ktorý nám poskytol nejakých mladých študentov na prax, ktorým 

sme hneď ponúkli miesto. Jedna jediná tam vydržala, všetci 

ostatní prišli a po 3 mesiacoch roboty sa zobrali a odišli. 

Proste tá fluktuácia tých zamestnancov je úplne prirodzená.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ďakujem, pán podpredseda stačí takto odpovedať? 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Áno, super.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Takže pán poslanec Žďárský, nech sa páči. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Ďakujem za slovo, no, kde začať, aby ste to možno aj vy 

kolegovia začali vnímať trošku v inom kontexte. Pretože, a musím 

to povedať už otvorene, pani riaditeľka pracuje s pravdou veľmi 

kreatívne, inými slovami, klame. Teraz ma obvinila z toho, že 

vraj som povedal, tu, že ona bola odsúdená za to, že šikanuje 

žiakov. Pamätáte si vy kolegovia, či som ja takéto niečo tu      

v pléne povedal, alebo na nejakom videu, že ja som povedal, že 

ona je odsúdená za šikanu žiakov? Klamstvo číslo 1. Klamstvo 

číslo 2, bavili sme sa tu o aute, ktoré úplným zázrakom dala    

do užívania pár dní po tom, čo som nahral to video. To je úplná 

náhoda, v poriadku, nemám na tom žiadnu zásluhu, hlavne, že 

slúži tým deťom. Ale, bolo tu povedané, že to auto, odkedy ho 
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odovzdala, nenajazdilo ani kilometer. Priatelia, ja tu mám 

screenshot z palubnej dosky toho auta. To auto má najazdených   

3 500 km. Bolo na 10 pretekoch. Takže kto tu klame, a ako potom 

môžete pristupovať k týmto jednotlivým faktom. Pani riaditeľka 

hovorila, že spravila všetko v súlade zo zákonom, tak prečo 

prehrala obidva spory, či na okresnom, alebo krajskom súde. 

Spravila teda, nezazneli tieto informácie na súde? A to ideme 

úplne ešte len po povrchu, po tých, po tom najnižšie „visiacom 

ovocí“, aby ste vedeli, že aká ako keby demagógia tu proste 

funguje, a aby ste vnímali potom tie konkrétne informácie. Takže 

asi toľko. Čiže auto nenajazdilo ani kilometer, ale na tacho-

metri má 3 500 km. Tak to mi vysvetlite, to bol asi nejaký 

zázrak, asi to tam niekto proste pretáčal. Čo sa týka tých 

súdnych sporov, tak pani riaditeľka prehrala s pani 

Hanuliakovou, ktorú tu spomínala, aj na najvyššom súde, ona 

hovorila o tom, že určite ten najvyšší súd vyhrá, keď som bol ja 

na Rade školy. Opäť nevyhrala. Je to už 5.-te ako keby 

pojednávanie za sebou, ktoré vlastne prehrala, a opäť sme sa 

nedozvedeli informáciu, koľko tie súdne spory stoja. Mňa 

nezaujíma ten merit veci, ja sa tomu nerozumiem, v zmysle takom, 

že mňa zaujímajú tie konkrétne rozhodnutia a ich finančné dopady 

na školu a jej žiakov. Čo sa týka trénera Suletyho, tam prehrala 

obidva teda tiež súdne spory. Ten príbeh bol teda, podľa druhej 

strany úplne iný, a potvrdil ho aj súd, ja to tu nebudem 

citovať, ale predsa my sa nemôžeme baviť o tom, čo tu kto povie, 

aký kto názor, ale ako rozhodujú nejaké oficiálne inštancie,    

a to som sa ešte ani nedostal vlastne k tomu meritu veci, teda 

načo má škola slúžiť, načo má teda prospievať, prečo má normatív 

na žiaka pre cyklistu 9 500 eur, a či teda by nemala škola 

poskytnúť ako keby tomuto žiakovi niečo naviac. To sme sa 

dostali iba do tých ľahšie vyvrátiteľných klamstiev. A za pravdu 

mi dávajú súdne rozhodnutia. Takže keď pani riaditeľka, keď 

nejaké súdy vyhráte, alebo vám dajú za pravdu, ja nebudem 

skúmať, čo hovorí ten zamestnanec, ten, atď.. Pravda je taká, že       

po vašom nástupe sa atmosféra na škole rapídne zhoršila. 113 

zamestnancov za jedno funkčné obdobie? Aká bola fluktuácia 

dovtedy? Keď chcete niekoho vyhodiť, nemusíte ho vyhodiť, stačí, 

že mu nepredĺžite zmluvu. A to sú presne všetky tieto veci. Ja 

sa ešte raz pýtam, koľko stoja tie súdne spory, ako to ovplyvní 

školu, a prečo dookola dávate dovolania, keď viete, že vy ste 

naznačovali na Rade školy, to bola oficiálna nejaká debata, že 

ten súd neprebiehal spravodlivo. Mýlili ste sa. Najvyšší súd dal 

za pravdu pani Hanuliakovej. Takže očividne ste nepostupovali   

v súlade so zákonom, v súlade so zákonníkom práce, keď žiadny 

súd ste nevyhrali. Ako toto mi niekto vysvetlite, ja mám pocit, 

že my sme prepáčte akože v Kocúrkove. Ako my sa tu ideme o tomto 

baviť? Že niekto bude hovoriť, že neporušil žiadny zákon,       

a vyhrá 5 súdnych rokovaní za sebou, kde máte senáty najvyššieho 

súdu, alebo senát jeden. Nech sa páči. A stále som sa 

nedozvedel, koľko stáli tie súdne spory, súdne trovy, advokátska 

kancelária, atď.. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Všetko, pán poslanec? Pani riaditeľka, ak by ste mohli povedať, 

či  ste k  dnešnému dňu vôbec  nejaké euro vyplatili za prehrané  
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súdy. 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Nevyplatila som ani euro a hovorím ešte raz. Súčasťou súdneho 

sporu je teda strana žalobcu, a strana obžalovaného. My sme 

dodnes deň nedostali žiadne vyjadrenie, ani v elektronickej 

pošte, ani nikde zo súdu o tom, že by sme prehrali. Preto by som 

chcela vedieť pán poslanec, odkiaľ to viete vy, keďže vy nie ste 

v súdnom spore. Takže tie informácie, ktoré máte a viete ich 

skôr, ako ich vieme my, je zvláštne, že vám teda najvyšší súd 

chodí osobne poslať nejaké rozhodnutia. Do dnešného dňa sme 

nevyplatili nič a vrátil nám pán Sulety sumu približne 4.800,- 

euro. Aby som sa vrátila k druhej časti, ako ja zavádzam. „Včera 

som za deň otočil Chorvátsko, Slovensko, dôvodom boli moje 

poslanecké povinnosti, konkrétne voľba riaditeľky na mojej alma 

mater“, kde ste mimochodom bol rok a pol, športovej školy        

v Trenčíne. Nebudem to čítať celé, je to dlhé, časť šikana 

žiakov. Posledných 5 rokov tam ale bola pod novou riaditeľkou, 

začala aj krušné časy. Šikana žiakov, učiteľov, či trénerov, čo 

potvrdili právoplatne už aj súdy, rapídne zhoršila športové 

výsledky a prakticky zrušila športy, ktoré od jej založenia 

tvorili gro.  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec)  

V prípade trénerov to potvrdili súdy. 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Nech sa páči, sú tu tréneri, sú tu zamestnanci, zobrala som ich 

so sebou preto, aby ste sa páni poslanci mohli opýtať, akú 

šikanu, a kedy som koho šikanovala. Nech sa páči, sú tu. Tak sa 

opýtajte, aby to nebolo tvrdenie moje, proti pánovi Žďárskému, 

máte možnosť, sú tu špičkoví tréneri, špičkoví odborníci, sú tu 

kuchárky, sú tu vychovávatelia.  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

A je tu jeden z tých 113 ľudí, ktorých ste...? 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Môžem sa opýtať, kto vás trénoval, pán Žďárský na tej škole, keď 

ste vy bol? Môžem sa opýtať, kto bol váš tréner?  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Zigo. 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

A pán Zigo je stále naším trénerom, aj keď je dôchodca, odišiel 

na dôchodok a znovu trénuje tú jednu jedinú kanoistku, ktorú    

na škole máme. Čiže každé dieťa, ktoré chce u nás športovať, tak 

sa mu snažíme vytvoriť podmienky. Platíme lodenicu, máme pod-

mienky pre to, aby tie deti mohli športovať. To, že kanoisti, 

alebo plavci nie sú na Slovensku, prepáčte, nie je moja zásluha. 

A keby som mohla zlepšiť športové výsledky Slovenskej republiky, 

budem prvá, ktorá odstúpi z tejto pozície, verte mi.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte pani riaditeľka, bola tam otázka v diskusii, že ten 

normatív na žiakov, podľa tých športov, ktorý sa dáva, aj ten 

normatív sa dodržiava? Napríklad cyklistika bola spomínaná, ak 

by ste na toto ešte vedeli odpovedať. Koľko je normatív        

na jedného cyklistu a kde ten normatív ide. 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Ja by som chcela teda povedať, že celkový rozpočet na rok 2024 

podľa ministerstva školstva na školu prišiel v sume 1.601.800,- 



66 

 
eur. Je presne rozpísaná metodika, ako sa peniaze, ktoré 

prichádzajú formou normatívu môžu využiť. 90% toho normatívu je 

na mzdové a osobné náklady. A iba 10% na prevádzkovú réžiu. Keď 

sa teda dostanem k 9 cyklistom, ktorí sú na škole z 272 žiakov, 

rozpočet pre 9 cyklistov, ak je cyklista v študijnom odbore 

Športový manažment, je na jedného žiaka 9.332,- eur. Ak je 

študent cyklistiky v študijnom odbore Športové gymnázium, je to 

8.900,- eur. Rozpočet pre 9 cyklistov tak činí na rok 82.950,- 

eur. Z toho mzdové a osobné náklady sú v sume 75.277,- ročne, 

réžiové náklady, prevádzka 7.673,-. Odznelo tu, že tí cyklisti 

dostávajú len minerálku, alebo neviem ako to tu odznelo presne, 

jontové, prepáčte jontové nápoje. Čiže cyklisti majú k dispo-

zícii elektro auto, majú svoje šatne, ktoré sme im nanovo 

vymaľovali, zariadili novými skrinkami. Príďte sa niekedy 

pozrieť páni poslanci, ako tie šatne vyzerajú. Príďte sa 

pozrieť, naozaj budete nadšení. Z toho majú k dispozícii špičko-

vých fyzioterapeutov, športového psychológa, športových lekárov, 

to všetko sú veci, ktoré im škola hradí a poskytuje tak,        

a na to, aby mohla športová príprava byť v tom dôsledku, ako má 

byť, čiže vo všetkých parametroch, ktoré športový výkon robia. 

Takže prepáčte, aby škola, čo je požiadavka pána trénera, aby 

sme si to teda presne povedali, kúpila každému cyklistovi 

bicykel, ktorý jeden stojí 10.000,- eur ročne a chce 3 bicykle 

pre každého, podľa normatívu, tak mi povedzte, keby prišli 

futbalisti, hokejisti, že by chceli kopačky, lebo to každý šport 

má nejaký normatív, a my máme len ten normatív, ktorý máme, tak 

by som chcela vedieť, akým spôsobom by tá škola mohla fungovať, 

mohli by sme zavrieť, hodiť kľúče do Váhu. Toto je rozpočet, 

toto je normatív, s ktorým fungujeme. A jedine cyklistika, keď 

sme pri tom pán poslanec, na našej škole, nemá žiadnu dohodu ani 

memorandum, podpísané s cyklistickou federáciou, s cyklistickým 

klubom, prečo? No pretože tréner cyklistiky školský, je tréner 

cyklistiky všetkých troch klubov, ktoré nám v Trenčíne pôsobia. 

A aby bolo jasné, my sme regionálna škola, tzn. že my máme byť  

k dispozícii cyklistovi z Nového Mesta, Novák, Prievidze,       

z Partizánskeho, a nie iba žiakom, ktorí sú členmi jeho 

súkromného tímu. Takže, aby sme si to tu nazvali presne, a jasne 

ja ešte teda dodám, nechcela som do týchto detailov ísť. Ale 

prečo vznikli súdne spory? Obaja tréneri sú členovia Slávie 

Športové gymnázium. Keď som nastúpila do školy, spravila som si 

audit. Jediný, kto mal podpísané na škole vtedy dohody, bola 

Slávia Športové gymnázium. Bez povolenia zriaďovateľa použila 

názov športové gymnázium pre súkromný klub konkrétneho človeka, 

do ktorého sa schovávali, že to je športový klub školy a išli 

všetky peniaze. Takže rodičia financovali niečo, čo škola 

platila z normatívu cez zriaďovateľa. A toto sú tí ľudia, ktorí 

od začiatku, od môjho nástupu diskreditujú moju osobu, 

dehonestujú moje vzdelanie, naozaj to zasahuje do už mojej 

rodiny, preto som naozaj nabrala odvahu a prišla som sem, 

jednoducho si to vydiskutovať. Tí ľudia, ktorí tu sú, to sú 

ľudia, ktorí tam boli aj pred mojím príchodom, to nie sú ľudia, 

ktorých tam som ako keby ja dosadila, podľa slov pána poslanca. 

To sú ľudia, ktorí tam robia 30-40 rokov. Keď vám poviem, že 

vzdelanostná úroveň našich pedagógov je 99,6%, čo má možno 2 
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školy na Slovensku, pretože je problém dostať špičkových 

odborníkov do škôl, a tak aj na toto nám pán poslanec povedal, 

že kde sú tie 0,4%. Tak vám poviem 0,4% sú učiteľ maľovania      

a kultúry, alebo niečoho takéhoto, čo teda nemáme ako odborníka, 

inak sú všetci plnohodnotne vzdelaní v odbore, ktorý vyučujú. 

Takže, keď ani toto nie je výsledok, tak potom naozaj, prepáčte.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pani riaditeľka, ďakujem veľmi pekne, ešte poprosím pána 

poslanca Mičegu a potom pán poslanec Žďárský. Janko, aha ty 

sa... Dobre, nech sa páči pán poslanec Bielik ešte. 

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. (poslanec) 

Áno, ďakujem pekne. Boli tu postavené dve otázky, a teda to sú 

náklady a potom je to otázka pracovno-právnych vzťahov a ich 

výsledkov. O škole a o spôsobe vedenia školy sa nám bude asi 

veľmi ťažko diskutovať, lebo sme ďaleko od školy, a na to sú iné 

nástroje, a myslím, že to by sme asi mohli vynechať. Ak sa pán 

poslanec Žďárský, ak som ho dobre pochopil pýta, tak pýtal sa 

vlastne na náklady, ktoré sú spojené ako s týmito spormi. Tie 

náklady, nie som právnik, ale zrejme sa dajú rozdeliť na náklady 

na právnika, tak ako ste hovorili, náklady, ktoré pravdepodobne 

teda samozrejme ešte nie sú ako uznané, ale môžu byť uznané,     

a to je v rámci rozhodnutia súdov, a to sú náklady za úhradu 

ušlej mzdy, a potom sú tretia kategória nákladov je kategória 

súdnych poplatkov, ktorú platí ako strana, ktorá prehrala súdny 

spor. Ak viete dať aspoň odpoveď na pána poslanca, aby sme, 

snažím sa byť konštruktívny, tak ak máte náklady na advokáta, 

povedzte náklady na advokáta, ak to znamená, že aké sú predbežné 

aspoň v rozhodnutiach súdov doterajších, lebo asi tam budú, aj 

keď ich nevidíme, náklady za ušlú mzdu, tak ich povedzte, a ak 

tam ešte nie sú, ako ste povedali, neboli vám doručené, no tak 

vám neboli doručené, tak buď budú doručené niekedy, alebo nebudú 

doručené, keď budú doručené, tak ich poviete. Ja myslím, že toto 

môžeme takto uzavrieť. A čo sa týka ako súdov, tak ja si myslím, 

že v zásade je vec jednoduchá. Nebudeme diskutovať o tom, že kto 

má pravdu alebo nie, o pravde rozhodujú súdy. Naše subjektívne 

mienky, alebo naša subjektívna mienka, či súd rozhodol 

spravodlivo, alebo nespravodlivo, je v tomto prípade irelevan-

tná. Takže keď na konci súdneho sporu, alebo súdneho procesu, 

najvyššia súdna inštancia, aká existuje, povie, že škola 

pochybila, tak škola pochybila. Vyhráva zamestnanec. Je úplne 

jedno, akým procesom k tomu prišlo, a buď bol porušený pracovno-

právny vzťah, jeho ukončenie, alebo nebol. Takže ja myslím, že 

všetky tieto ako detaily aj kľudne môžeme vynechať, môžeme sa 

dohodnúť, že tuná sme dostali základnú informatívnu správu,      

z ktorej sa nedá nič viac povedať. Ako dúfam, že som to dokázal 

zhrnúť. A aký bude koniec, no tak dobre, máme nejakú perspektívu 

pol roka asi, alebo ja neviem koľko, keď rozhodnutie posledné 

dovolania, keď dané rozsudky, v prípade dvoch zamestnancov, ako 

som dobre porozumel, nadobudnú právoplatnosť a potom s tým 

výsledkom už dobre, nech už župa ako taká, alebo zastupiteľstvo, 

robí, čo uzná za vhodné. Ale nemyslím si, že je vhodné, aby sme 

predlžovali tento bod programu, ak to tak nazvem, ako vecami, 

ktoré nesúvisia priamo s meritom veci, aby som opakoval teda 

pána poslanca. Čiže prvé sú náklady, stačí ich vyčísliť v tejto 
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položke, v tejto, v tejto, viem, neviem, nech sa páči na vedomie 

a potom sa uvidí po konečnom súdnom rozhodnutí. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)        

Janko, ďakujem veľmi pekne za tvoj príspevok. Ja tiež nechcem, 

aby sa tu nejakým spôsobom konfrontovali v tej veci, v tej veci, 

v tej veci. A preto som umožnil vystúpiť pani riaditeľke 

Petríkovej, ktorá je riaditeľkou jednej z našich organizácií     

v zriaďovateľskej pôsobnosti, aby mohla reagovať aj na pána 

poslanca Žďárského, ktorý tu teda minule vystupoval sám, a takto 

budeme konať aj pri ďalších organizáciách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti, keď budú nejaké otázky, čo sa deje, kde sa deje, tak 

zavoláme samozrejme riaditeľa organizácie v zriaďovateľskej 

pôsobnosti, nech to príde teda na zastupiteľstvo vydiskutovať 

si, aj keď si myslím, že oveľa lepšie je, táto škola, ako aj iné 

školy majú svoje Rady škôl, kde teda nie je len pán poslanec,  

sú tam viacerí poslanci Zastupiteľstva TSK. Podľa mňa to je to 

kolbište, alebo ten spôsob, alebo to miesto, kde si tieto veci 

je potrebné vydiskutovať, a preto som dal dnes priestor aj pani 

riaditeľke, aby mala teda rovnakú možnosť sa vyjadriť k tým 

veciam, ktoré tu spomínal pán poslanec Ždárský. Čiže aby ste 

vedeli, panie poslankyne, páni poslanci, budeme postupovať aj 

takto v budúcnosti, aj pri iných témach, ak teda sa to bude 

komunikovať takto na zastupiteľstve, dám vždy priestor aj tej 

druhej strane, či to budú rôzne petície, neviem čo, atď.,      

pri iných prípadoch, už sme tu mali veľmi veľa rôznych ľudí, 

ktorí nám tu štrajkovali, chodili tu rodičia, deti jednej školy, 

ktorú sme tu rušili v Trenčíne, to bola prvá škola stredná, 

ktorú sme rušili. Boli tu deti, rodičia, učitelia, cez celé 

mesto išli s transparentmi, atď.. Nech sa páči, môžeme to robiť 

takto aj ďalej, na to je vlastne to zastupiteľstvo, ten priestor 

konania zastupiteľstva, ale aj tak si myslím, že najlepšie je si 

tieto veci vydiskutovať v rámci Rady školy, tá Rada školy má    

zo zákona nejaké kompetencie, právomoci, sú tam zástupcovia cez 

poslancov, hlavne teda z tých okresov, v ktorých sú tieto školy, 

tak sme to vtedy schvaľovali, do 38 stredných našich škôl, 

vrátane SŠŠ, a podľa mňa treba si to takýmto spôsobom 

odbornejšie, možno podrobnejšie aj vydiskutovať. Takže ja ešte 

dám slovo, samozrejme vždy keď boli, a ešte k tým súdnym sporom. 

Ja tiež niekedy nesúhlasím, a nesúhlasil som s rozhodnutiami 

okresného súdu, napríklad v Novom Meste nad Váhom, kde teda ten 

súd dáva za pravdu v prvom rade zamestnancom. Je tu pán riaditeľ 

jednej našej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti, Správy 

ciest, ktorí majú bohaté skúsenosti aj s týmito rozhodnutiami 

tohto súdu, a niekedy treba prihliadať aj na to, aj keď sa ten 

možno procesne ten súdny spor teda rozhodne potom na konci dňa 

úplne inak, treba brať aj tie dôvody, že ako tomu bolo teda     

na začiatku, atď.. Prečo sa to urobilo, prečo sa do toho takto 

išlo. Teraz neobhajujem postupy pani riaditeľky, ale veľakrát   

za tým príbehom, za tým rozhodnutím aj toho súdu nie je braná    

do úvahy táto vec, že kedy, za akých okolností sa táto vec 

udiala, a takýchto súdnych sporov je určite ešte veľa, aj 

rozrobených, a vedeli by ste aj vy ako štatutári miest, obcí, 

ale aj iných organizácií rozprávať o tom, že teda ako niekde 

súdy rozhodli. Samozrejme, na druhej strane treba to rozhodnutie 
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súdov, ktoré sú nezávislé, treba tieto rozhodnutia akceptovať. 

Neviem, možno sa uvidí, ukáže, pani riaditeľka možno mala 

postupovať inak, možno to malo byť iným spôsobom, ale je 

štatutárka, ktorá nejakým spôsobom postupovala, vysvetlila to 

dnes a teraz naozaj rozhodnú tie súdy. To, čo hovoril Janko 

Bielik, vždy keď boli nejaké tieto OvZP-čky, aj Jilemák mal 

nejaký súdny spor, tak buď si to tá škola, ten prehraný súdny 

spor zaplatila zo svojich zdrojov, alebo potom k tomu prispel 

TSK zo svojho rozpočtu a samozrejme, potom sú tam aj ďalšie 

kroky. Čiže keď sa rozhodne, potom sa vlastne tým, a už 

definitívne rozhodne, potom sa tým budeme aj my zaoberať ako 

TSK. Nesporne určite pani riaditeľka urobila veľmi veľa na tejto 

škole, dala veľmi veľa vecí do poriadku, a myslím, že aj tie 

investície, ktoré tam Trenčianska župa dala, naozaj v hodnote 

niekoľko 10 miliónov eur do tejto školy, si zaslúžia teda svoju 

pozornosť, určite aj poriadok a hlavne, aby tento majetok, župný 

majetok bol využívaný na to, na čo má byť, čiže pre tých 

športovcov, ktorí túto školu navštevujú, určite. Takže ja dám 

slovo ešte pánovi poslancovi Mičegovi, pánovi poslancovi 

Žďárskému a pani podpredsedníčke Porubcovej. Nech sa páči. My tu 

dnes nič nevyriešime, nejdeme prijímať ani žiadne uznesenie, 

panie poslankyne, páni poslanci, aby ste vedeli, a skôr teda 

týmto, v tej Diskusii - Rôznom sme dali priestor aj druhej 

strane. Nič viac, nič menej. Pán poslanec Mičega, nech sa páči.  

Ing. Miloš Mičega (poslanec) 

Ďakujem, pán predseda. Ja by som poprosil, mám faktickú. Keby 

náhodou som to nestihol, by som si minul ako keby dva, a ja už 

potom nechcem sa k tomu vyjadrovať. Ja by som v prvom rade chcel 

povedať, že bola tu spomínaná škola, kto kde chodil, možno alma 

mater, ja som chodil vedľa, takže to tam trochu poznám,        

na stavebnú. Ja mám otázky aspoň dve, tri, možno keby ste potom 

pani riaditeľka mohli dali odpoveď. Ak som pochopil, v roku 2019 

ste nastúpili ako riaditeľka, takže vlastne bolo to posledný rok 

pred covidom, ale možno pre ozrejmenie, prečo ma táto škola, aj 

keď som priamo na ňu nechodil, zaujíma, resp. cítim k nej trošku 

niečo iné, ako k iným školám, je to, že v roku 2018 som bol 

iniciátorom toho, možno si kolegovia z minulého volebného 

obdobia pamätajú, keď som prišiel s informáciou, že mesto 

Trenčín ide predať budovu, v ktorej je tá škola a podarilo sa 

nám to všetkým spoločnými silami získať do vlastníctva TSK. 

Takže tá moja otázka jedna je, že vlastne vy ste nastúpili     

do covidových rokov, a vlastne do toho, keď sa budovala inšti-

túcia školy nazvem to nanovo, aj keď predtým tam na dvoch 

poschodiach tuším boli. Hej? Takto to nejako bolo. Poprosím vás 

potom, ak by ste mohli k tomu povedať, či to tak je. Potom som 

pochopil, že vlastne vy riadite aj internát a jedáleň. Mám taký 

dojem, že to je jeden z najväčších internátov, no v Trenčíne 

určite, (v celom kraji) tak ja si myslím, že možno by bolo 

dobré, keby ste povedali aspoň taký veľmi strohý štatistický, ak 

by bolo možné povedať, koľko je tam izieb, alebo teda koľko 

počet detí. Pretože keď sa tu používa pojem zamestnanci, mám 

taký dojem, že vy hovoríte asi aj o tom internáte, lebo ste 

spomínali kuchyňu, atď.. Takže, nie je to klasický počet zamest-

nancov, pravdepodobne, tak ako sú iné školy, a keď ste spomínali 



70 

 
kuchyňu, tak mám ešte tretiu takú prosbu. Neviem, či varíte, 

alebo teda sa varí tam, len pre vašu školu, alebo len pre 

internát, podľa mňa sa varí aj pre stavebnú, podľa mňa sa varí 

aj pre vedľajšiu školu medzi stavebnou, kedysi to bola odevná 

umelecká, neviem, či varíte aj pre iné školy a vozí sa, takže aj 

toto keby ste mohli možno povedať, a potom na záver by som 

povedal jednu vec. Ja si pamätám, ja som kedysi chodil na hoke-

jovú, a pre nás bola pridaná hodnota to, ako chalani, že sme 

mohli doobedu ísť trénovať, ale my sme došli do školy a tam sme 

si sadli jak sa vraví, do lavíc a zarezávali, to znamená, že 

nehľadel na nás nikto, tam matematika, kto sa dalo, tak sa 

ulial, neulial, ale učiť sme sa museli. To znamená, tá škola 

síce bola hokejová, ale sme sa učili. Takže ak som ja pochopil, 

že športové gymnázium je síce športová škola, ale prioritou 

tejto školy je vzdelávanie. Tak tam mám ešte potom teda jednu 

otázku, lebo tam si myslím, a to je posledná, že tam by mali 

hovoriť fakty. Ja by som vás poprosil, keby ste nám percentuálne 

ešte vedeli povedať, ak to náhodou nevieme povedať exaktne, že 

koľko študentov nezmaturovalo, alebo či zmaturovali všetci, 

alebo či sa teda stalo, lebo to je podľa mňa výsledok 

vzdelávania. Tá pridaná hodnota, že tie deti môžu popritom 

športovať, je to, čo im poskytujete, alebo poskytujeme spoločne 

navyše. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja poprosím ešte pána poslanca Žďárského, nech sa páči. A potom 

pani podpredsedníčku Porubcovú. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec)  

Ja som myslel, že vystúpim potom, ale okej. Takže už opakovane 

sa tu pýtam, že koľko stálo vlastne právne zastúpenie, neviem, 

či to sa platí akože až po ukončení, alebo ako to funguje. Na to 

som odpoveď nedostal. Nedostal som ani odpoveď, ako môže auto 

tam stáť, tých zopár mesiacov, a pritom najazdí 3,5 tisíc 

kilometrov. Takže tomu nerozumiem. Vysvetlite mi to. Ja tomu 

vážne nerozumiem, a možno by som mal teraz povedať aj celkovo     

k tomu, pretože naozaj pani riaditeľka akože klobúk dole, možno 

vašim rétorickým schopnostiam, a klobúk dole ako možno dokážete 

otáčať veci, akože myslím si, že naozaj ste v tomto špičková.     

A to je vidno, ako ste aj zamlčiavali vlastne tie podstatné veci 

a nikdy ste sa k nim ako keby nevyjadrili. To, že vy mi tu 

poviete, že ja som to povedal, a ja som to tam. Tak to je už 

akože irelevantné, vyjadrili sme sa k tomu, ale tuto bolo 

povedané, že nejaké auto stojí, a pritom jazdí na preteky. Tak 

to mi akože nejde. Ale keď odhliadneme úplne od týchto všemož-

ných sporov, tak sa dostaneme k meritu veci, a to je vaša 

koncepcia rozvoja školy. A tam by som dal za pravdu tomu, že 

poďme sa o tom baviť, že poďme sa baviť o tom, že čo má robiť 

škola takáto, hej? A vy ako riaditeľka. Že či teda má vzdelávať, 

alebo pripravovať deti na elitné športové výkony. Z môjho 

pohľadu to nemusí ísť proti sebe. Ja som toho samotným dôkazom, 

keďže v ten istý rok som bol 7. na majstrovstvách sveta         

v kanoistike, kedy moji súperi sú dnes všetci prví traja 

olympijskí víťazi a svetoví rekordéri. Takže predstavte si ako 

keby som behal proste s Usainom Boltom. Tak s takýmito súpermi 

som ja pretekal, iba vďaka tomu, že mi tá škola poskytla to 
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zázemie. A ja chcem iba dopriať to, aby komukoľvek inému, kto 

bude mať takýto športový sen, poskytla to zázemie rovnako.      

A bohužiaľ musím povedať, že ak by som nastúpil na školu v tomto 

období, to zázemie by mi neposkytla. Nebavíme sa len o materiál- 

no-technickom vybavení, na ktoré máte zvýšený normatív, a naozaj 

tie šatne nie sú v tak super stave, ako vy hovoríte, sú tam 

vytrhané parkety, diery v stene, a podobne. Ja keď som prišiel    

po 10 rokoch opäť na lodenicu, tí ľudia jazdili na tých istých 

lodiach, tam sa neinvestovalo vôbec nič. A ja viem, že je to 

krásne povedať také že, každému cyklistovi kúpi tri bicykle     

za 10.000,-, no neviem, ktorý z tých chalanov má teraz jeden     

za 10.000,-, ale mohli ste im kúpiť aspoň nejakú dušu, nejaké 

proste bežné nejaké plášte, proste veci, ktoré nestoja toľko     

a možno mohli byť nejaké, čo ja viem, ja nie som odborník      

na cyklistiku, nejaké časovkárske bicykle v škole, ktoré by si 

mohli tí žiaci striedať, akože tých možností je kvantum. Ale vy 

ste sa rozhodli, že svojvoľne zmeníte vlastne koncept školy. To 

nie je vaše rozhodnutie, pokiaľ viem, to by malo byť rozhodnutím 

zriaďovateľa, aký koncept školy bude mať. A pán predseda, vy keď 

hovoríte, že neobhajujete tu pani riaditeľku, no de facto áno, 

pretože stále je na svojom mieste, rozhodli ste sa ju vymenovať 

na rozdiel od riaditeľky Gymnázia v Trenčíne. Tam vám prekážal, 

že chýbal jeden slajd v prezentácii, tuto vám neprekáža, prosím 

pekne, že 5 súdnych rozhodnutí je, ktoré je v neprospech školy.  

My sa tu nebavíme, že bežia súdne konania. My máme dvojstupňový 

systém. Čiže obidvaja, ako aj pani Hanuliaková, tak pán Sulety 

vyhrali na krajskom súde. To znamená, právoplatné ukončenie.      

A pokiaľ tento súd prebiehal spravodlivo, pokiaľ to bol 

spravodlivý proces, tak najvyšší súd už nehodnotí merit veci, 

ale či tento súd prebiehal spravodlivo. A v prípade pani Hanu-

liakovej, máte to aj vy určite v elektronickej pošte, už 

rozhodol. Takže je to právoplatne rozhodnuté, a už pôjde len     

o to, že za koľko rokov náhrada mzdy bude. A ja sa pýtam, prečo 

takíto tréneri museli opustiť školu? Pani Hanuliaková je tak 

isto ako ja, absolventka školy. Študovali tam jej dcéry, je to 

slovenská rekordérka v hode oštepom. Takže ja neviem, koľko 

rokov už drží ten rekord. Čiže je to naozaj výborná športovkyňa,      

a musím povedať, aj výborná trénerka. A to nehovorím kvôli 

nejakým osobným sympatiám, ale kvôli výsledkom, ktoré táto 

dvojica, čiže pani Hanuliaková a pán Sulety, majú na svojom 

oddiele. Priatelia, oni majú 70 medailí. Škola má dve. Tak kto? 

Strom sa predsa pozná po ovocí. Keď mám 70 medailí a 2, tak to 

je rozdiel. V minulých obdobiach, v 2019, keď pani riaditeľka 

nastupovala, bolo z medzinárodných súťaží a majstrovstiev 

Slovenska na škole 149 medailí. Dnes máme 8. Pán športový 

riaditeľ povedal na Rade školy, že zmeňme teda bodovanie, že 

dajme futbalistom, čo mali medailu, 20 medailí. No to také nóvum 

som ešte nepočul. To je naozaj akože veľká kreatíva, že sa zmení 

hodnotenie na olympiáde a na podobných fórach, aby teda športová 

škola z toho vyšla dobre. Zmenili ste koncepciu tak, že dnes 

študenti, ktorí majú možnosť trénovať viac ako bežný človek, tak 

súťažia proti normálnym školám, a tam ich porážajú. No jasné. 

Ako môže niekto, kto sa niečomu venuje len ako hobby, proste 

obstáť proti niekomu, kto trénuje nejakým spôsobom systematicky. 
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Znížili ste dotáciu, čo sa týka tréningových jednotiek,          

a napríklad cyklistom vy nedovoľujete ani prístup do školy. 3     

a pol dňa môžu a potom zvyšok nemôžu. Víkend nič. Keď si chcú 

vyložiť veci po pretekoch, tak musia čakať až do pondelka, lebo 

im nedáte ten kľúčik. A vy tu hovoríte o tom, že nejaký problém, 

a nejaké súkromné kluby, atď.. Momentálne, a neviem, či to je, 

ako to vnímate vy, ale žiadny klub už nenesie meno športovej 

školy. Nechceli by ste vy, páni a panie poslankyne, pán 

predseda, aby sme tu tlieskali, tak ako sme tlieskali tuto 

vynikajúcim športovcom a vedcom nedávno, aby sme mohli tlieskať 

niekomu, kto preteká za športovú školu? Podľa pani riaditeľky by 

sme mali rozpustiť, a preto hovorím, že ja nespochybňujem, ja 

nemám proti vám nič osobné, ale z dôkladného naštudovania 

problematiky si myslím, že práve vaša osoba je prekážkou        

k rozvoju v určitých oblastiach školy. Ja gratulujem všetkým 

trénerom a všetkým športom, ktorým sa darí dobre, ktorí si 

vychádzajú proste dobre, ale pozerám sa na tú celkovú úroveň,     

a hlavne na športy, s ktorými táto škola začínala. Počas 

zastupiteľstva sa ma tu pýtal jeden pán, že však on chodil tiež 

na športovú školu, že ako tam vyzerá plávanie. Plávanie je 

ukončené. Atletika, hovorím s takýmito výsledkami verzus to, že 

keď máte slovenskú rekordérku v hode oštepom, jedna trénerka. 

Druhý tréner, pán Sulety, získal ocenenie Európskej atletickej 

federácie v Lausanne vo Švajčiarsku, za mimoriadny prínos       

v atletike. Priatelia, my si môžeme dovoliť takýchto ľudí 

vyhadzovať? Ktorí tam boli roky pred pani riaditeľkou, ďalej 

trénovali? Sme my normálni? Nemali by takíto ľudia trénovať naše 

deti, aby dosahovali super výsledky? Prvý krát v histórii 

olympiády, nebol ani jeden žiak školy na olympiáde. Ja 

nehovorím, že to je len vaša chyba, pani riaditeľka, alebo 

prevažne vaša vina. Ale tu je, proste ako sa chceme k tomu nášmu 

športu proste postaviť. Že im budeme znižovať nároky, atď.. Ja 

som tieto podmienky zvládol, a verím tomu, že ja nie som žiadny 

génius, určite si to o mne nemyslite, že by to zvládli viac-

menej nejakým spôsobom aj ostatní. A o to mi ide, aby sme mali 

proste trošku tej národnej hrdosti, a aby sme naozaj nebyť možno 

vzdorovitosti trénera cyklistiky, cyklistika by bola zrušená 

tiež. A pokiaľ ste sa tu vyjadrovali vlastne k jednotlivým 

súdnym sporom, a vlastne aj k počtu školy, no tak znížili ste 

radikálne ako keby tie parametre na prijatie. Čo sa týka potom 

trénera Suletyho, vy ste hovorili, že pre neho nemáte prácu, no 

pán druhý tréner zobral jeho skupinu na druhý deň po výpovedi,    

a vy ste ho zamestnali na živnosť, potom na dohodu, až potom ste 

ho teda nejakým spôsobom prijali. Ale ja presne neviem ako keby 

tieto detaily, ale pointa je, že vy vlastne ste z trénerov, 

ktorí pracovali, pani Porubanová, vy povedzte, pracujete        

v školstve, môžete trénera zamestnať na živnosť? Veď postupujeme 

zo zákona o školstve, toto je činnosť, kde musí byť trvalý 

pracovný pomer, a proti tomuto ... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Koho myslíte, ktorú Porubanovú? 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec)  

Podpredsedníčku, Porubcová, prepáčte, ospravedlňujem sa, som 

trošku v strese, lebo mi na tom naozaj záleží (však kľudne 
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rozprávaj) naozaj mi na tom záleží, a kiežby to bolo tak. Ja to 

hovorím na každom jednom zasadnutí, či už na školskej rade, kde 

som bol minule z poslancov sám, že kiežby som sa mýlil. Kiežby 

mala škola budúci rok 150 medailí, o jednu viac, a nie 8 ako     

v roku 2023. Kiežby to tak bolo, a naozaj tieto procesy by 

fungovali. Ďalej, čo sa týka vyhodenia pani Hanuliakovej, tak 

podľa jej informácií, vy ste, čo sa týka toho čipovania, vy ste 

jej poradili, aby ju čipovala dcéra. Ja tiež nerozumiem tomu, 

prečo by trénerka kanoistiky mala ráno proste prísť do práce, 

takže príde zbytočne na športovú školu, tam sa čipne, a potom 

ide na lodenicu akože pracovať. A ja naozaj akože pociťujem 

podporu od veľa ľudí, z tých, ktorí odišli, alebo boli odídutí, 

keď teda im skončila pracovná doba na dobu určitú. Tí, ktorí sú 

tam, tak tí sa riaditeľke nepostavili, pretože všetci prešli     

na živnosť. Tým pádom má pani riaditeľka nad nimi väčšiu 

kontrolu, keď sa im znepáči, tak živnosť zruší, zmluvu zruší     

a nájde proste niekoho iného. A to je ten nástroj. Keď máte TPP, 

tak predsa len úplne inak sa človek chová voči tomu zamest-

nancovi. A už to, že to tu musíme riešiť, páni a panie 

kolegovia, ja nehovorím, že mám 100%-tnú pravdu, ani že pani 

riaditeľka 100 %-tne klame, aj keď som vám dokázal ten minimálne 

jeden konkrétny príklad, ale nezaslúžime si takúto inštitúciu 

pri stave športu aký máme, aby bola vedená absolútne kompe-

tentne, aby boli všetci šťastní, všetci spokojní a aby to 

napredovalo po všetkých stránkach? Ste tu vy poslanci zastupi-

teľstva, o tom rozhodujete, pre mňa je neuveriteľné a naozaj 

Kocúrkovo, že my sa tu bavíme o tom, že však idú nejaké súdne 

spory. Nie, tie súdne spory sú právoplatne rozhodnuté. A že 

niekto tu ako keby svojimi rozhodnutiami, zbytočnými, vyhadzuje 

špičkových trénerov a ničí tú celkovú úroveň. Mne píšu decká, 

študenti, že chcel som ísť na športovú školu, ale ostal som     

na svojej, tam mám lepšie podmienky, ako mi spôsobuje športová 

škola. A čo sú tie lepšie podmienky? Vy, viete, čo sa týka toho, 

vy máte nejaké vzdelanie v športe, ja mám možno nejakú prax. 

Dobre, v poriadku. Vám nevadí, že športovec cez týždeň by 

trénoval s iným trénerom a na zápas by išiel s niekým iným. Veď 

tu máme proste kolegov, ktorí robia, ja neviem, bojové športy, 

tak si predstavte, že trénuje s vami jeden, ale do toho rohu    

s vami pôjde druhý. Veď to je úplný nonsens. Pretože škola sa 

ako keby nestará o toho žiaka komplexne, ale len toho 3 a pol 

dňa, a potom ani nedovolí vlastne, napríklad, cyklistom vyložiť 

si techniku. Proste prečo nemôže byť odomknutá brána na škole? 

Prečo si tam v nedeľu večer nemôžu odložiť veci po pretekoch. 

Prečo musia mať nahádzané tie 10.000,- eur v bicykloch niekde 

zamknutých. Prečo to nemôžu mať pod alarmom. A to sú proste tie 

jednotlivé veci. Ďalej chcete, aby tréneri, teda keď idú       

na sústredenie, aby si zobrali dovolenku. Tak tréner ide       

so žiakmi školy na sústredenie, čo je jeho práca aj podľa 

zákona, a musí si brať dovolenku. Ako to kde sme, veď výhodou 

tej školy, ak aj by nedala tomu žiakovi po materiálnej stránke 

vôbec nič, tak ako sa nedáva nič cyklistom, že aspoň sa nerobia 

problémy. Áno, ideš na sústredenie, nie je problém. A vďaka 

tomuto sa dosahujú, nie že vy im proste dáte tesne pred 

sústredením dva dni to zrušíte, potom sa študent vráti a dáte mu 
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desiatky neospravedlnených hodín. Proste to sú tie veci,        

s ktorými sa potýkajú, a keby ste vy, pán predseda povedali, že 

dobre meníme kurz, chceme tieto športy zrušiť, atď.. Tak okej. 

Ale nič také povedané. Povedzte, že zrušíme cyklistiku         

na športovej škole. Veď aj tak za 5 rokov nedostali tí cyklisti 

ani dušu. Že tam majú nejaké skrinky nové a nejaké priestory, 

veď to je to najlacnejšie na cyklistike, takže ďalej by ste 

chceli rozpustiť tréningové skupiny, veď my keby sme išli podľa 

vašich parametrov, tak ja ešte keď som nebol v športovej škole, 

by som musel trénovať sám, pretože športová škola mala svoju 

skupinu, mala svojho trénera, a keď už sa bavíme o tom pánovi 

Zigovi, neviem koľkokrát ste ho videli s tým motorákom ísť      

za nami, lebo my sme tak 95% tréningov absolvovali sami,       

na vode, kde sa môžete proste utopiť, hocičo, nemali sme ani 

vesty, boli sme vyčerpaní, proste toto je profesionálny šport, 

že vy sa snažíte tých ľudí zgrupiť, a to dáva tomu tú silu. 

Môžem povedať koľkokrát som sa viezol v autobuse športovej 

školy, keď som ešte nebol jej žiakom, lebo nás viezli          

na preteky, lebo mali veľký autobus. A takto proste treba 

pristupovať. Netreba hľadať tuto kľučky a tam, atď.. Lebo áno, 

niektorým to bude vyhovovať, tí ktorí... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán poslanec, dávam vám rovnaký čas ako aj pani riaditeľke, 

dobre? 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

V konečnom dôsledku chcem povedať, že... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím vás, aby ste ukončili svoj príspevok, nech sa páči.  

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Som rád, vážení kolegovia, ktorí ste tu zostali, ak si nemyslíte 

ako pani riaditeľka, že cieľom toho, že na tieto veci 

upozorňujem, moje zviditeľnenie, tak budem rád za to, keď mi 

poviete, alebo aj teraz poviete, aký máte názor na danú 

problematiku, a či ste s týmto stotožnení. Ak s tým budete 

stotožnení, okej, máte iné videnie sveta ako ja, ale ja si 

myslím, že máme tu školu, ktorá bývala elitná škola, škola ktorá 

mala olympionikov, a ktorá nám robila radosť. A na tej škole sa 

nemusí zo športových výsledkov uberať, aby mal človek študijné 

výsledky, a ja som toho dôkazom. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pani podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči.  

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Ďakujem pekne za slovo, ja teda veľmi krátko. Ja nie som       

zo žiadnej špeciálnej školy, my sme také obyčajné gymnázium, ale 

sme 16-krát najúspešnejší vo vedomostiach, aj teraz naposledy,   

a aj v športe. 2-krát sme dostali Národnú cenu za kariérne 

poradenstvo a jediní sme teda v plnom profile zabezpečili      

na Slovensku, experiment gymnázia so zameraním na informatiku.    

A máme aj dva druhy olympionikov. Máme napríklad, chemických 

olympionikov, ktorí na medzinárodnej olympiáde v Rijáde minulý 

rok získali 4 medaily, z toho 3 skončili v našej škole. Tento 

rok sme priniesli tiež medailu z medzinárodnej chemickej 

olympiády, a máme aj športových olympionikov. Napríklad, mali 

sme paralympionika Jakuba Kraka, ktorý Slovenskej republike  
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priniesol 4 zlaté medaily olympijské, mali sme Dušanu Čiernu, 

mali sme olympijského víťaza Miloša Mečířa, máme basketbalistov, 

vodnopólistov, volejbalistov, a to všetko pri normatíve 1.600,- 

eur. Nie 9 a ani 10. A ani 9 ani 10, ani nikoľko, a to ma teda 

osobitne mrzí pri tých chemikoch. A ja by som teda chcela, aby 

sme my tu neriešili spory, na ktoré nemáme procedurálne 

možnosti, toto riešme. Toto riešme, že prečo sa to takto stane, 

že keď nájdeme takého talentovaného žiaka, ako máme my v škole, 

a stále bude mať tých 1 600 eur, kdežto talentovaný cyklista 

dostane 10, a to mi verte, že ja som teda za šport všetkými 

desiatimi, ja na to dnes nevyzerám, ale ja sama som robila 

vrcholový šport až po vysokú školu. My by sme mali všetci spájať 

sily pre výsledok, a toto sa mne prenáša, pretože neexistuje 

technická procedúra, v ktorej by sme my toto vyriešili tu. My sa 

zaoberajme celkovým stavom školstva, a nemôžeme riešiť jednu 

jedinú školu 2 hodiny, a nikam neísť. Iste sú chyby na oboch 

stranách, ale na to existuje Rada školy. Nech si Rada školy 

sadne, a nech sa o tom porozpráva, že čo sa v tejto veci dá 

urobiť, lebo my do toho teraz a odtiaľto nevieme vôbec nijako 

zasiahnuť. A ani nechcem, lebo na to by som potrebovala veci 

poznať úplne inak a oveľa podrobnejšie. To riešme, priatelia 

moji, milí kolegovia, to riešme, čo budeme robiť s talentovanými 

chemikmi, ktorí túto krajinu posúvajú dennodenne ďalej, a ktorí 

majú stále normatív 1.600,- eur, a je jedno, koľko tých medailí 

prinesie. A ten jeho učiteľ, ktorý chodí domov so školníkom,     

a má plat 1.400,- eur, lebo nemá si kedy robiť atestácie. A on, 

naozaj Miro Kozák naozaj nemá. Tak skúsme nad týmto rozmýšľať. 

Ja si myslím, že tuto sme už zabili dosť času, pretože toto my 

vyriešiť nedokážeme, a na tom trvám. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pani podpredsedníčka. Dovoľte aj mne sa 

trošku vyjadriť, možno z iného uhľa pohľadu. Pamätám si roky 

2008, 2009, 2010, keď som bol na ministerstve obrany ako 

minister, a pod ministerstvo obrany patrí Vojenské športové 

centrum Banská Bystrica. Tak viem, že sme tam dali nemalé 

finančné prostriedky, a myslím, že práve tie roky 2009, 2010 

boli najúspešnejšie pre Vojenské športové centrum Banská 

Bystrica. Získali sme aj na zimnej olympiáde medaile, či to bola  

Nasťa Kuzmina, ale aj naši športovci, ktorí tam boli roky,      

a myslím si, že zmeniť teraz zo dňa na deň nejakým spôsobom to 

smerovanie tých športov nie je jednoduché, a pani riaditeľka sa 

snaží, niektoré tie veci určite športy niektoré ostali, musí 

reagovať na to, teraz na škole, hej? Musí reagovať na to, aký je 

záujem o aké športy týchto ľudí, a hovorila aj na začiatku,     

a znova ju neobhajujem, povedala aj nejaké čísla na začiatku, že 

teraz robia naozaj nerobia nábor, ale robia výber, je to tak 

pani riaditeľka? (áno) robíte výber, čiže oni majú pod čiarou 

niekoľko možno desiatok študentov, žiakov, uchádzačov, ktorí 

chcú študovať na tejto strednej športovej škole, ktorí sa 

nedostanú, a ktorí skončia pod touto čiarou. A spomínala aj 

nejaké výsledky na začiatku svojej prezentácie, takže tuná 

zastupiteľstvo môže prijať uznesenie, ale myslím si, že je to 

skôr na Radu školy. Presne, Rada školy nejakým spôsobom 

profiluje, a tie veci, ktoré má aj táto SŠŠ, nie len učiť, ale 
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však máte Štátny vzdelávací program, ale akými športami sa má 

ďalej v budúcnosti zaoberať. Tak si myslím, že to necháme na tú 

Radu školy, ktorá potom rozhodne, že kde sa má uberať SŠŠ s tými 

športami, ktoré má. Určite jej tam do toho vchádza veľmi veľa 

rôznych premenných, a hovorím, nie sú to teda len tie medaile    

u tých športovcov, ktorí navštevujú našu SŠŠ, ale sú to aj počet 

záujemcov, aký je a veľa veľa ďalších vecí, či máme na to 

prostredie, ktoré tá SŠŠ má. Či to vieme dofinancovať, urobiť. 

My sme naliali strašné peniaze do tejto SŠŠ, či to bola veľká 

telocvičňa, ktorá stála 2,5 milióna eur, teraz regionálna 

hokejová akadémia, bežeckým tunelom tá telocvičňa, volejbalisti 

teraz prvýkrát postúpili na majstrovstvá, čo sveta? Či Európy? 

Neviem. Myslím slovenskí volejbalisti, a veľa veľa ďalších vecí,  

takže nie je to jednoduché a treba si to nejak stanoviť, 

nemôžete každý rok obmieňať tie športy, proste to sa nedá,   

vychovať nejakého športovca, alebo urobiť mu nejakú prípravu,   

a na tejto športovej škole sú koľko, iba štyri roky, asi, že 

pani riaditeľka? (Áno) štyri roky, nie päť. Bolo to aj osemročné 

gymnázium, od toho sme upustili, takže tie štyri roky tá 

kontinuita nejakým spôsobom aby potom pokračovala, to predtým 

ten športovec, ako je nastavený, vyberie si tú strednú školu, 

chce tú školu mať, pretože podporujeme tieto športy, máme tam 

takýchto trénerov, veľa veľa takých vecí, a vravím, nie je to 

jednoduché, že každý rok, teda dobre, teraz zmeníme kurz tam, 

teraz zmeníme kurz tam, atď.. Samozrejme to nie je dobre, myslím 

si, že pani riaditeľka urobila kus roboty na tejto škole, ja 

pevne verím, že tie výsledky prídu, niektoré už prišli a Šimon, 

možno že je to tak, že veľa vecí treba riešiť osobne, 

individuálne, sadnúť si, porozprávať sa, o tom to je, o tej 

nejakej dohode, pretože ak to fakt už potom raz skončí na tých 

súdoch, tak je to veľmi ťažké a ten súdny spor vždy jedna strana 

prehrá a jedna ho strana vyhrá, je to tak, veď počkaj, hovorím 

teraz ja. Takže možno túto komunikáciu nejakým spôsobom ešte 

napraviť, vyrovnať, a myslím, že o tom to je, a my sme nedali 

milióny eur na to, do nášho majetku do správy SŠŠ samozrejme, 

aby sa tam diali nejaké veci, na ktoré možno bolo upozornené, 

ale chceme, aby naozaj tá škola vychovávala, okrem teda 

vzdelávania, ale aj vychovávala športovcov, ktorí na túto školu 

chodia. Mňa zaujíma, a som veľmi rád, že ten záujem je oveľa 

vyšší, ako to bolo možno v minulosti. Tie čísla pani riaditeľka 

spomínala, zlé by bolo, ak by o túto školu nebol záujem. O túto 

SŠŠ, a o tie športy, ktoré sú tam. Sú tam nielen kolektívne 

športy, sú tam aj individuálne športy, a vravím, záleží teda    

na tom, akým spôsobom sa tá škola rozhodne profilovať v tých-

ktorých športoch. Nie je to jednoduché, nemôžme to meniť z roka 

na rok, niektoré tie športy, a ja pevne verím, že tie podmienky, 

ktoré má škola, dokáže škola v budúcnosti využiť aj s tými 

ľuďmi, s tým know how, ktoré tí ľudia majú na to, aby sme naozaj 

mali viac medailí, možno ako je tomu doteraz. Súdne spory 

určite, to nás bude všetkých trápiť, a ja by som bol veľmi rád, 

aby k takýmto súdnym sporom v budúcnosti nedochádzalo. Je 

pravda, vždy keď, ako sa hovorí, príde niekto nový, má nejakú tú 

svoju víziu, chce si to nejako uložiť, upratať si to chce, treba 

tomu dať čas, šancu. A ešte sa vrátim k tomu ministerstvu 
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obrany, bolo veľké stretnutie s tými športovcami, a neviem, či 

to nebolo aj oceňovanie vtedy v Banskej Bystrici, a nebolo tam 

všetko v poriadku v tom Vojenskom športovom centre (VŠC) Banská 

Bystrica, a išli sme tam na debatu s tými trénermi, s tými 

športovcami, ktorí boli pod týmto vojenským športovým centrom,   

a presvedčili sme ich. Dali sme tam nového riaditeľa, ktorý veľa 

vecí zmenil a naozaj to VŠC Dukla bolo veľmi úspešné, myslím si, 

že aj teraz je. Takže treba dať niekedy tomu čas a ja verím 

tomu, že aj tá SŠŠ vychová tie talenty, po ktorých všetci bažíme 

a ktoré využívajú vlastne aj tie priestory, aj tie finančné 

prostriedky, ktoré dala do toho nie len župa, ale aj štát, cez 

svoje normatívy. Ja navrhujem, aby zasadla Rada školy, aby ste 

si prebrali taký určitý strednodobý plán, možno aj dlhodobý 

plán, ktoré športy, ako majú fungovať, ktoré budú mať takýto 

počet, ktorý takýto počet. Vieme, že teraz napríklad tu         

v Trenčíne je veľká základňa basketbalu, hej u tých mladých 

ľudí, ja neviem, či tu je niekto, Norika zas hovorí, že neberte 

nám basketbalistov, lebo však horná Nitra to je basketbal, tam 

nie je ten futbal, hokej, vy tu máte zas futbal, hokej 

v Trenčíne, atď.. Takže toto všetko si treba dať nejako         

do poriadku a zosúladiť a vieš, tá základňa tu teraz je, toho 

basketbalu. Je tu niekto za basketbal? Že nejakých 150 detí ste 

mali tuším tu v Trenčíne v basketbalovom klube. No 200 viem, že 

bolo 150 pred 2-3 rokmi. Si asi pamätám, však basketbal tu 

kedysi bol, zas tu nebol, zasa tá mládež tu je, proste sa tu 

objavila, zasa ten basketbal nejako ide. Takže áno, aj s týmto 

treba nejakým spôsobom počítať, ale nemôžeme robiť všetky 

športy, určite na tej SŠŠ. Čiže sadnite si, prosím vás, Rada 

školy, prejdite si všetky tieto záležitosti, ja poprosím aj     

za TSK, aby tam boli aj z odboru školstva, aby ste si načrtli 

tie základné línie, krátkodobé, strednodobé, dlhodobé, ale 

nemôžeme raz ísť tam, raz tam. Nech to naozaj funguje           

a neosočujme sa tu, na zastupiteľstve, jeden má názor taký      

na to, druhý taký názor a skôr teda dajte hlavy dokopy a nech to 

naozaj nejako vyzerá. Čiže ja len toľko z mojej strany, určite 

som za to, aby to fungovalo, tá SŠŠ, hlavne z toho dôvodu, že 

tam bolo naliatych milióny eur zo strany TSK za posledné 

obdobie, do tej infraštruktúry, ktorá tu je, a chceme, aby tá 

infraštruktúra prinášala naozaj to ovocie, čo tu už bolo aj dnes 

spomínané. Pán poslanec Lacko Smatana, viem, že ty už sa na iné 

tešíš, ale tak ešte chvíľku vydrž. A potom ešte pán podpredseda 

chce asi ešte vystúpiť. Ja viem, že chceš k tomu vystúpiť, ale 

viem, čo chceš, takže viem, čo chceš ako druhé, to tu nemusím 

hovoriť, ale tak nech sa páči, tak vystúp k tomuto bodu.    

MVDr. Ladislav Smatana (poslanec) 

Dobre, nebudem naozaj zdržovať zo známych dôvodov, ale jak si 

spomenul ten basketbal, tak ja len chcem tak poukázať trošku, že 

v našom kraji má obrovskú základňu aj hádzaná, Bojnice sú 

tretie, Považská Bystrica väčšinou prvá, takže je to kolektívny 

šport, ktorý môže pritiahnuť veľa detí, tak aj nad týmto by sa 

mohlo možno trošku pouvažovať. Ja som sa teraz vôbec nechcel 

zapájať, len s tým basketbalom si ma tak naťukol, ale keď už 

teda mám slovo, tak naozaj musím vyjadriť trošku počudovania nad 

tým počtom ľudí, ktorí odišli z tej školy, lebo ten počet je 
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obrovský. Nech je to aká chce organizácia, tak taký masívny 

odchod, musí úplne zmeniť charakter tej organizácie, si myslím.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Či ten charakter bolo potrebné zmeniť, alebo nie, je na vedení 

tejto školy, ja som spomenul len basketbal, futbal, hokej, atď..  

Ty si spomenul teraz hádzanú. Považská Bystrica vždy hrá        

o finále s Prešovom, Prievidza – Bojnice, takže to je naozaj  

pripraviť a vytvoriť nejaký kompromis, ktoré teda športy, v akom 

rozsahu ideme podporovať cez túto SŠŠ, áno, o tom môžeme tu 

debatovať. Majka Hajšová, však ty si celý život hrávala hádzanú   

v Bánovciach, je tak? No tak zapojte hádzanú, ženskú hádzanú. 

Sme vybavení, a škola bude mať 1 000 žiakov.  

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Pán predseda, hádzanú máme. Dievčatá hádzanárky máme.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ale veď ja len hovorím príklad, tu vidím našich poslan-

cov, atď.. Janko Daňo hokej hráva, Jožko Stopka basketbal, Dušan 

Bublavý ten by len futbal chcel na SŠŠ, atď.. Miloš Mičega, 

bývalý hokejista, hokej, atď.. Takže to je toľko rôznych 

názorov, záujmov, čiže, prosím vás, sadnite si, pripravte si 

nejaký ten krátkodobý, strednodobý, dlhodobý plán, ako profi-

lovať tie športy na tejto škole a príďte potom s nejakým teda 

návrhom, ktorý máme. Pán podpredseda Jožko Trstenský, a ešte ak 

chce v krátkosti potom pani riaditeľka, niečo povedať na záver, 

nejaké 2 minúty. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ja som myslel, že ako najstarší poslanec v tomto auditóriu, že 

mám také prednostné právo na poslednú reč, samozrejme to máš ty, 

pán predseda, vždy. Je mi ľúto, že som tu najstarší. Na tejto 

debate, diskusii ma zaujalo teda niekoľko vecí. Prvá bola,      

a nepotrebujem ani odpovede, prvá bola, že primárny je pedago-

gicko-vzdelávací proces na športovom gymnáziu, ja sa teda potom 

pýtam, na čo máme športové gymnázium, keď nemáme adekvátne 

výsledky a máme 6 alebo 5 násobný normatív, na žiaka. Ja sa 

čudujem Norike, že ešte chodí robiť riaditeľku na gymnázium,   

na veľmi úspešné Gymnázium Nedožerského v Prievidzi. Je to taká 

otázka, možno nie pre vás, vy za to nemôžete, ale je to otázka 

pre ministerstvo školstva, pre pána Druckera nového, a podobne, 

ktorý teraz chce spájať nespojiteľné stredné školy a fungujú 

malotriedky a podobne, a zrazu zistíme, že v školstve je peňazí 

jak pleva, len ich treba nerozhadzovať, ale efektívne vyna-

kladať. Veď tí učitelia môžu mať o 30% vyššie platy, keď zrušíme 

neefektívne školy. Takže to efektívne financovanie je prostred-

níctvom normatívov, ktoré ja sa priznám, že nepoznám tú školu, 

neviem, ako to funguje. Možno hovorím zle, ale tie peniaze sú 

obrovské, čo som počul. Ale môžem vám povedať, že ako 7-násobný 

primátor Nového Mesta nad Váhom, kontinuálne od roku 96 do roku 

22, vždy som mal v každom roku priority. Vedel som, čo chcem     

v danom roku robiť. Viem, čo počká a viem, čomu sa nevyhnem. Ja 

si myslím, že nemali by ste sa sústrediť na všetko a nerobiť 

nič. Ospravedlňujem sa za to, že sústrediť sa na všetko         

a nerobiť nič, to je v úvodzovkách, áno. Ja teda pochybujem     

o tej efektívnosti, pokiaľ máme jedného kanoistu, jedného 

oštepára, jedného toho a jedného toho, a za roky nemáme výsledky 
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a idú na neho obrovské peniaze. Sústreďme sa na to, kde sme 

dobrí. Slovensko je malá republika, Slovensko aj na úrovni 

slovenskej reprezentácie, sa nevie sústrediť na tie športy, 

ktoré nám prinášajú medaily. Je hanbou Slovenskej republiky, že 

sme pomaly neusporiadali majstrovstvá sveta v Liptovskom 

Mikuláši, lebo chýbalo nejakých 600.000,- eur niekedy? Liptovský 

Mikuláš a Čunovo musia byť vrcholové strediská športu, kde 

budeme vychovávať desiatky talentovaných detí. My nemôžeme byť 

majstri sveta vo futbale, si myslím, že určite nie, v hokeji sa 

nám to podarilo, lebo aj motyka vystrelila. Ale sústreďme sa    

na tie športy, na ktoré máme, a tak isto na vašej škole, 

sústreďte sa na to, na čo máte a pracujte efektívne. Nie je 

možné s toľkými peniazmi narábať, všetci ostatní krvácajú a my 

sa tu budeme hádať, že či máme výsledky, alebo nemáme. A ja teda 

som prekvapený, že ten pedagogicko-vzdelávacie výsledky v škole 

sú nadradené teda športovým výsledkom na športovom gymnáziu. Veď 

keď deti môžu chodiť na gymnázium normálne riadne, a môžu 

športovať v športových oddieloch, ale my nemôžeme mať 6 násobný 

normatív na decko na športovej škole bez výsledkov, a vyjde     

z neho taký istý priemerný, alebo horší študent, ako na ostat- 

ných gymnáziách, ktorí pracujú s 5-6 násobne menšími finančnými 

prostriedkami. V tomto prípade váš absolvent, z hľadiska vynalo-

žených nákladov, je 20%-tný oproti tomu gymnazistovi z Prievidze 

z Nedožerského. Lebo to je matematika, matematiku neoklamete, ja 

som obyčajný ekonóm, čísla neohneš. 9 je 9, 2 je 2 a keď to 

vynásobíš, je to 18. Takže zamyslite sa nad smerovaním školy, ja 

neviem, čo ste dala pri svojej práci - Koncepcii rozvoja vašej 

školy, ale určite si to do pol roka pozriem pri mojej rýchlosti, 

neviem, čo ste tam dali, na čo sa chcete zamerať. Nemôžete mať 

200 trénerov, nemôžete robiť 200 vecí naraz, môžete len jednu 

vec robiť. Prepáčte mi, nie som odborník, ospravedlňujem sa, ak  

som povedal niečo zle, ale určite som nepovedal nič zle. Povedal 

som len samé dobré veci. Musíme sa trochu aj zasmiať, lebo sme 

tu psychohygiena asi chýba, takže ale pani riaditeľka, ja vám 

sľubujem, že svoje 30 ročné skúsenosti z miestnej územnej 

samosprávy a samosprávy VÚC obetujem jeden-dva dni a ja sa 

pozriem na vašu školu z pohľadu cudzieho, nezainteresovaného 

človeka, ktorý nie je deformovaný vzťahmi, ktoré sú tam a tým 

všetkým, čo tam máte. To je všetko, nechcel som nikoho uraziť, 

dotknúť sa pánov trénerov, pán Kardoš to je ten volejbalista, 

áno?  

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Reprezentačný tréner aj výborný bývalý hráč, Marek Kardoš, 

nahrávač. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK) 

Ja viem, kto to je, ja som starý človek a vyhrali ste aj to PVPM 

nie? PVP. Dobre, no vidíte, že nie som ešte senilný, no takže 

ďakujem, dobre nebudem to predlžovať, ďakujem pekne za všetko, 

som rád, že som túto diskusiu vypočul, lebo lepšie raz vidieť 

ako tisíckrát počuť, v tomto prípade raz počuť z očí do očí, ako 

desať razy mimo. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pán Kardoš, ešte vášmu otcovi som robil šéfa, že? Na obrane. 

Takže, jednu vec, čo chcem povedať a ešte zareagovať na pána 
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podpredsedu Trstenského. To tak vyzerá naozaj, že v tom 

školstve, možno je dosť finančných prostriedkov, aj v tom 

zdravotníctve, len sú rozdrobené. My riešime, my sme už niektoré 

školy pospájali, 5 alebo 6 škôl sme spájali, čiže sme rušili 

inými slovami tieto školy, aby sme mali viac žiakov, uvidíme, čo 

nás bude čakať. V iných krajoch fungujú ešte stále stredné 

školy, ktoré majú 40-50 žiakov. My sme mali jedinú Strednú 

odbornú školu sklársku v Lednických Rovniach, ktorá mala 52 

žiakov vo všetkých 4 ročníkoch, to je proste neudržateľné. Takže 

ak sa na to pozrú aj iné kraje takýmto spôsobom, tak v tom 

školstve Jozef, čo hovoríš ty, bude podľa mňa dosť finančných 

prostriedkov, aj zdravotníctvo. Každý bol naučený proste,        

v každom malom mestečku, aby bola nemocnica, to ten štát proste 

neutiahne. Neutiahne to a budú sa musieť urobiť určité zmeny. 

Táto debata prebieha na úrovni vlády, nielen čo sa týka 

ministerstva zdravotníctva, ale aj ministerstva školstva, tie 

debaty sú so zamestnávateľmi, s ďalšími, a tu chcem Jozef 

povedať, že športová škola potrebuje mať ten vyšší normatív, 

pretože naozaj tie športy aj tí tréneri, atď., niečo stoja. 

Nemáš to klasické vzdelávanie, lebo na SŠŠ máš tie všeobecné 

predmety, ale máš tam aj túto športovú prípravu, čiže tam ten 

normatív musí byť väčší, určite. Ja by som dal ešte na chvíľku 

slovo pani riaditeľke, bez žiadnych nejakých osobných údajov, 

iba ak chcete prakticky, pragmaticky na niektoré veci 

zareagovať. 2 minúty dobre? 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

Ďakujem za slovo, ja naozaj, už len zhrniem zmes tých otázok, 

ktoré tu prebehli, určite ak bude výpočet finančných nárokov     

na súdne spory uzavretý, tak určite to predložím aj odboru 

školstva, aj teda komisií pre školstvo, aby teda videli, ako to 

dopadlo a koľko to stálo, zatiaľ naozaj nemám žiadne čísla, 

pretože žiadne rozhodnutie do dnešného dňa ani o výške náhrady 

neprišlo. Takže určite vás budem informovať. Ďalšia vec, chcem 

povedať tuto na pána podpredsedu, že naozaj my výsledky máme.  

To, že nie sú v individuálnych športoch, neznamená, že nie sú. 

Vítali ste tu na župe hokejistov, vítali ste hokejistov, ktorí 

sú majstri Slovenska, máme futbalistov, ktorí vyhrali Ligu 

majstrov, alebo teda hrajú Ligu majstrov, vyhrali Slovenský 

pohár, sú majstri Slovenska. Máme tu špičkových športovcov. 

Draftovaných hráčov NHL, Samo Honzek je... Viete, veľmi ťažko 

viem vytvárať plavcov, keď sa ani jeden plavec neprihlási      

na prijímacie skúšky. Takže ja budem platiť ďalej trénera 

plávania, aj keď tam nebude žiaden plavec? Je to ekonomické? 

Takže nie že ja ruším športy, proste keď nie je záujem, tak je 

zbytočné a neefektívne z pohľadu ekonomiky, pretože naozaj škola 

musí spravovať bazén, spravuje športovú halu, škola spravuje 

internát. Teraz dávame 70.000,- z vlastných podnikateľských 

peňazí na opravu strechy internátu. Čiže my sa naozaj snažíme, 

aby bola tá činnosť tých trénerov efektívna. A úplne na záver 

chcem povedať, my nie sme schopní zafinancovať podľa školského 

normatívu tých trénerov v počte, ako nariaďuje vláda. My máme     

v školskom zákone napísané, na jedného trénera futbalu máme mať 

15 hráčov, my ich máme 75, ale na škole je zamestnaných jeden     

a pol trénera. Ale sú podpísané memorandá a dohody o spolupráci, 
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či už s Duklou Trenčín, s AS Trenčín, s basketbalovým klubom, 

s hádzanármi o tom, že oni sa spolupodieľajú na tom financovaní 

tých výsledkov. Čiže víkendy, keď idú súťažiť tí tréneri s tými  

svojimi zverencami, aj keď žiakmi školy, financujú tie kluby 

práve. Slovenská volejbalová federácia aj oblieka tých 

volejbalistov, my tu máme Centrum olympijskej prípravy, čiže 

všetci mládežnícki reprezentanti sú práve tu. Nitra má dievčatá, 

my máme chlapcov, 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pani riaditeľka ešte nejakých 30 sekúnd, dobre? 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA (riaditeľka SŠŠ) 

To bolo vlastne z mojej strany všetko. Ja len chcem pozvať 

všetkých, aj platí teda pozvanie, tak ako som vám napísala v tom 

liste, nech sa páči, kedykoľvek máte u nás dvere otvorené, 

príďte sa pozrieť na našu prácu, príďte sa porozprávať s našimi 

ľuďmi, žiakmi. Nech sa páči, budeme sa tešiť a ak sa neuvidíme 

do Vianoc, blíži sa čas Vianoc, tak pekné sviatky. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pani riaditeľka, Šimon dobre dve minúty, nech sa páči. 

MUDr. Šimon Žďárský (poslanec) 

Ďakujem pekne, viem, že to tu bolo na konci také veľmi 

zmierlivé, ale odpovede na tie kľúčové otázky sme nedostali. 

Bohužiaľ nie, neviem, ako vám kolegovia, či teda vám to stačí, 

alebo nie, ale preberal sa tu ten normatív, a naozaj, pán 

predseda, dala do toho župa milióny eur. Cyklistika je vaša 

srdcová záležitosť a z 9 a pol tisícového normatívu nedostali tí 

cyklisti za 5 rokov ani dušu. Tak o čom sa tu,  

(preveríme, pán poslanec) 

hej aj auto, že či teda stálo, alebo má najazdených takmer 3 500 

km. Takže ja som rád, že táto téma sa dostala možno do hľadáčika 

vás poslancov, budem veľmi rád, keď budeme komunikovať, keď sa    

o to budete zaujímať, a naozaj keď do budúcna nebude dochádzať    

k takýmto veciam, že na jednu stranu škola nemá na to, aby dala  

akékoľvek vybavenie týmto cyklistom, a nemusí každý mať tri 

bicykle, ale má na to rozbiehať dookola ďalšie a ďalšie súdne 

spory, odvolávať sa a platiť advokátov, súdy, ušlé mzdy, atď.. 

Keď mohol ďalej fungovať so špičkovými trénermi. Poviem teda 

ešte záverečné slová, aj keď je tu teraz veľká vrava. Ja si 

nemyslím, že športy nejakým spôsobom musia ísť proti sebe  

jednotlivo, môžu ďalej fungovať, to, čo funguje, nech funguje, 

nech funguje dobre futbal, nech funguje dobre hokej, ale pri 

takýchto podmienkach, o ktorých hovorila pani riaditeľka, ja 

neviem, či to je pravda, lebo hovorila aj, že nevedela nájsť 

trénera a ja mám napríklad mail, kedy sa tréner hlásil         

do jedného športu a ani mu nebolo odpovedané, nech si z toho 

každý spraví názor sám a budem rád, keď sa budete zaujímať      

o túto školu, aj o úroveň športu na Slovensku. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pán poslanec, ďakujem veľmi pekne. Dve minúty skončili, ďakujem 

pekne. Ďakujem veľmi pekne, platí to, čo som hovoril, spoločne 

Rada školy, poslanci, ktorí majú záujem ísť si navštíviť SŠŠ, 

pani riaditeľka urobte im takúto exkurziu, takúto prehliadku,  

je to jediná SŠŠ v našej zriaďovateľskej pôsobnosti, súhlasím    

s tým, čo hovorila aj pani riaditeľka, že ak nemám deti na ten 
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šport, tak je zbytočné držať trénera na tento šport, to je 

zbytočné, takže keď sa nám hlásia deti na tie športy, ktoré chcú 

teda vykonávať, robiť, tak samozrejme potom trénera zamestná, 

buď ho spraví na dohodu, alebo je kmeňový, podľa toho, koľko 

máme tých športovcov. Čiže je to aj o tej ekonomike, aj o tej 

prevádzke tej školy, takže naozaj je to komplexný pohľad a pani 

riaditeľka ďakujem veľmi pekne, takže pripravte sa potom       

na návštevu aj poslancov aj Rada školy, a želám škole, aj 

trénerom, aj všetkým tým športom čo najviac medailí. Ďakujem 

veľmi pekne za účasť. Chcem sa spýtať, či ešte niekto chce 

vystúpiť s nejakou inou témou do bodu 19. Diskusia – Rôzne? Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do bodu 19. Diskusia – Rôzne. 

 

 

20. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 20., to sú Interpelácie poslancov 

Zastupiteľstva TSK. Pod interpeláciou rozumieme kvalifikovanú 

písomnú otázku, na ktorú teda vieme odpovedať do 30 dní         

od doručenia tejto písomne podanej odbornej otázky.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do bodu 20. Interpelácie 

poslancov Zastupiteľstva TSK.  

Chcem vám, vážené panie poslankyne, páni poslanci poďakovať     

za dnešnú účasť na rokovaní Zastupiteľstva TSK, bolo troška 

dlhšie ako býva zvykom, ale ešte pred samotným zastupiteľstvom 

sme odhalili bustu veľmi dôležitého človeka, kardinála Korca     

vo vestibule, ako jedného z významných rodákov, ktorí sa 

narodili v Trenčianskom kraji.  

Posledné plánované zastupiteľstvo, ktoré bolo v tomto roku, 

nevylučujem, že by sme ešte zvolali možno jedno, kde sa budeme 

venovať len téme zdravotníctva, ak to stihneme pripraviť, tak by 

sme to urobili ešte teraz v decembri, ak nie, tak potom         

v januári.  

A samozrejme chcem poďakovať ešte raz Harmonikovej akadémii 

Jožka Opatovského zo Soblahova, že nám teda spríjemnili začiatok 

nášho zastupiteľstva a sme prešli teda všetky body, ktoré sme 

dnes na rokovaní mali, sú tu deti, podľa mňa tie už idú pomaly 

spať.  

Takže chcem vám poďakovať, teda to plánované zastupiteľstvo, 

ktoré máme bude prvé plánované v pondelok 27. januára, Rada 

predsedov bude 14 dní predtým, čiže 13. januára v pondelok       

a komisie budú 8.  a 9.  januára - v stredu a štvrtok, prípadne 

ako si vy panie poslankyne, páni poslanci s predsedami 

jednotlivých komisií dohodnete.  

     Chcem vám poďakovať za dnešnú účasť, všetko najlepšie       

k blížiacim sa vianočným sviatkom. Každý ste dostali na stôl 

taký malý darček, to veľké, to zelené nie je salónka na jedenie, 

ale už ste to asi otvárali, je to jedna z tých sérií vianočných 

ozdôb, ktorú sme pripravili cez našu spojenú školu, ktorá sa 

bude onedlho volať Stredná odborná škola priemyselných 

technológií v Púchove, vyfúkli to naši žiaci v spolupráci      

so zamestnancami RONY na Lednických Rovniach, a je to teda taká 

malá sklená šiška. Ďalej ste dostali stolový a nástenný kalendár 
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a krabičky, na tú ozdobu, na tú sklenú šišku teda do tej série 

tých darčekov zo skla, neviem, či ich je už šesť alebo sedem, 

čiže šesť alebo sedem rokov robí naša škola takéto vianočné 

ozdoby. Tak tie krabičky na túto ozdobu tento rok pripravilo 

znova župné zariadenie Centrum sociálnych služieb Kolonka 

z Púchova, a aj takýmto spôsobom vám chcú poďakovať za tento rok 

a hlavne zaželať všetko najlepšie k blížiacim sa vianočným 

sviatkom. Čiže jednak naša Spojená škola v Púchove, a Centrum  

sociálnych služieb Kolonka tiež v Púchove.  

Všetko najlepšie vám prajem, a teda, kto ešte môže, prísť         

k Lackovi dole na prízemie. Ďakujem ešte raz veľmi pekne        

za dnešné rokovanie na Zastupiteľstve TSK. 
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